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Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Paul Solis:

Okay. This is Jeff Brown. With me is Paul Solis and Brandon Wong from the
Office of Congressional Ethics. Before us we have Former Deputy Chief of
Staff (“Former Deputy COS”). It is a little after 3:00 on January 18. We are in
the conference room at the Office of Congressional Ethics. Former Deputy
Chief of Staff has been given a copy of the False Statements Warning, and we
are going to get underway.

Before we begin, | am Former Deputy Chief of Staff. I give consent for this
conversation to be recorded on the condition that I get a copy of the
transcription.

Is Former Deputy Chief of Staff okay, or do you prefer-
It's Former Deputy Chief of Staff.

Former Deputy Chief of Staff, okay. Former Deputy Chief of Staff, you were
previously employed by Representative Schweikert. In what capacity were
you employed in his office?

Started as an LA, became the LD, then the Deputy Chief of Staff.

Okay. Can you roughly walk me through the timeframes in which you held
those different jobs?

I came on at the new Congress of 2012 and worked for him until ... No.
Beginning of 2011 and worked for him until January 3 of 2017.

Okay. Do you recall approximately the dates in which you were promoted
through those roles?

Promoted to LD, May-June timeframe of 2012. Deputy Chief of Staff,
December of 2014.

Okay. Who did you report to while you were in Representative Schweikert's
office?

Initially, Matthew Tully as an LA. Then he became Chief of Staff when |
became the LD. I continued to report to him until he left. I guess that would
be spring of ... I think '13, at which point in time I reported to Oliver Schwab.

You are no longer in Representative Schweikert's office. Where do you
currently work?

Consumers’ Research.
Okay. When did you start there?

June of this year as a 1099 employee and was hired full-time August, early
September of this year.

Do you mean 20177
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Sorry, 2017. Yes. 2017. Last year.
Why did you leave Representative Schweikert's office?

[ felt that the office had become unstable. [ had been given assurances that
the Chief of Staff was leaving, and when he decided to stay he became
somewhat abusive to me and another senior staffer. | was then given the
option of staying for a dramatically reduced salary, with my performance
being judged on campaign donations or leaving with a six month severance. |
chose to leave. However, | never received the severance. At the end of
December, | was told that the office would not be honoring that agreement.

Okay. I'd like to break down some of that. You said there was you and
another individual you felt was subject to some abusive behavior. Who is the
other staffer?

Kevin Knight.

Okay. When you were referring to the Chief of Staff a moment ago, you were
referring to Oliver Schwab.

Correct.

Well, first I'd like to ... based on Jeff's initial question about why you left. You
said you felt the office had become unstable. Can you just give us a little
more detail on what you-

Oliver, through two hour-and-a-half sessions over the phone, the first with
me and Kevin Knight, the second with just me, basically spent 90 minutes
cussing me out and tell me that | was terrible at my job ... after literally 24
hours prior saying that I was going to be there forever, and he was leaving,
and I was going to be Chief of Staff. He was showing ... this all happened over
the course of literally a two week period. He was showing signs of severe
stress and anger at the member and was lashing out at me. So, it was
basically two hour-and-a-half sessions where he screamed and swore at one
with both me and Kevin Knight and one with just me.

Okay. So, he had informed you in some way that he was leaving the office?
Yes.
Okay. When did he inform you of that?

He had been saying that the entire congress. He had his paperwork in at one
point in time.

This is the 114th Congress?

Yeah, the 114th. We're in the 15th. At one point in time at 113th, he had
paperwork signed to leave, and on his last day decided to stay. Basically
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through the entire year of 2016, he would go through these tirades against
the member both to me and ... and sometimes to Keven and I together,
sometimes just to me, sometimes just to Kevin ... about how awful David was
and how he hated it and how he was going to quit. He basically said, "I'm not
coming back.” That was basically the whole year of 2016. When he decided
to come back after having his two outbursts with me and basically saying,
you know, "Here are two options: You can quit with severance or you can
come back next year at a reduced title, reduced pay, you'll never see your
family, and you're going to be judged on how much money we bring in to
Dave, even though you're not the fundraiser, you're going to be the one
that's responsible for that top dollar.” As the legislative staff, I did not want
to come back anymore.

So, that information that was passed to you by Mr. Schwab occurred in two
telephone conversations?

No, that was face ... the last conversation was ... so after his first round of
abuse over the phone with me and Kevin Knight, I just kind of ... he wasn'’t
around, he was out of town.

When did that happen?

October of 2016, maybe the end of September. It was literally the day before
the NCAI Convention in Phoenix. It was the first phone call. I was basically
given instructions to fly out to Phoenix day of, to go to that convention even
though previously we had discussed me not going, because of the hour-and-
a-half phone call.  went. Things were fine for a week. He ended up getting
really frustrated over an even with Kevin McCarthy that was kind of air
dropped on us. He spent the next Monday on the phone with me while he
was in Phoenix. I was in the office at the time, and the entire staff could hear
him screaming over the phone. I had to go to the member’s office. After that
it was another hour-and-a-half, basically just screaming and cussing and
everything is terrible. After that I asked for a meeting. At that meeting he
gave me the options to stay at reduced salary, reduced title, and being
judged by campaign donations, or to go with six month severance. I chose to
go with the six month severance.

Okay, that face to face meeting also happened in October of 2016?
Yes.
Were you a campaign staffer, either paid or volunteer at the time?
No.

Do you know then why he would say to you that your performance would be
based on campaign donations?
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[ know that David ... and this was the ongoing theme throughout the year of
how he wanted to quit, was David was putting increasing pressure on him to
raise money because David wanted to run for the Senate. David was
basically telling him, "I need a million dollars if I'm going to run for the
Senate.” I think that was weighing on him. I do not believe if | had stayed
that would have been what happened. That was just what was threatened,
and I didn't want to take that chance.

Did he say to you at all whether the member had made the information he
passed to you that your performance would be based on campaign
contributions, did he say whether that came from Representative
Schweikert?

Absolutely not, no. He didn't. David had said to me on multiple occasions,
"I'm leaning on Oliver to raise money. That's not your responsibility.”

Okay.

Was Representative Schweikert ever made aware of these two October 2016
outbursts?

No.

Did you ever have any conversations with Representative Schweikert about
your decision to leave?

[ believe it was relayed to him that [ wanted to leave to be a chief. When |
had decided to leave, [ didn't want to bring it up. I really just wanted to be
done with the place. You know, with David and with Oliver. Once I left in
November ... I think my last official day in the office was the Monday before
Thanksgiving of 2016. After that I never talked to David again.

Just to get the timing straight, you said your last day in the office was
November of 2016 ... you said before Thanksgiving? Or after?

The Monday before Thanksgiving.

Before Thanksgiving. And when we asked you how long you'd been in the
office, you specifically mentioned January 3, 20177

[ physically left the office. | was continuing to do work and one of the things
that was ... you're going to be basically essentially on contract for the next
six months and so I was no longer physically in the office but I was still
performing work for the office until January 3rd.

0f20177
0f2017.
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Okay. You said that Mr. Schwab had made it clear on several occasions that
he was planning to leave the office. Can you talk about those instances in a
little more detail?

Up and ... I mean it was such a regular occurrence that people were noticing
how tired | was and people thought it was because David is a hard member
to work for. He’s highly caffeinated and a little off kilter at times. It was
because Oliver was always threatening to quit, like literally day of walk out,
quit. “I'm going to quit today. I hate David and I hate this job and this is going
to be terrible.” And I consistently talked him off the ledge because David is, I
would say ... the word [ would use would be emotionally attached to Oliver.

What other staffers in the officer would have seen or been privy to any of
these conversations?

Cami Lepire heard the conversation. Oh, as far as Oliver quitting or him
yelling at me?

Either one.

As far as the conversation that was overheard when he was yelling at me the
second time, Cami Lepire did overhear that and apologized because she
thought it was her fault that he was yelling and it wasn’t. But he was fairly
open to every staffer that would ask him that he was going to quit and not
come back in my opinion. There was no one that ... there was literally no one
in the office that assumed he was going to be back this Congress.

Just a little bit walk back on your time in the office, so from 2011 when you
started, was Mr. Schwab in the office?

Yes. He was-
Your entire time there?

He was there until he left to run the Super PAC in the Quayle campaign of
2012 and then he came back after the election.

Did he have the same job title both periods?

No. He came back ... Matt Tully was still chief of staff when Oliver came back.
Oliver I think had the title of senior advisor and then when Matt left, Oliver
became the chief of staff again.

Okay. Again when was that when he became chief of staft?
Whenever Matt Tully left, [ believe Spring of '14.

Okay. And in that 2011 to 2012 window before he left to go run the Super
PAC, was title also senior advisor?

No, it was chief of staff.
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Mr. Schwab’s?

I did not report to him but that was his ... Oliver was the chief of staff. |
reported to Matt Tully when Matt Tully was the LD. When Oliver left, Matt
Tully became the chief and then I reported to Matt Tully as chief as the LD.

Gotit.

Do you currently have any relationship with Oliver Schwab?
None.

Okay. When was the last time you spoke with him?

[ think I sent him an email thanking him for a referral to or for information
that John Carter had a job opening at that time. [ was still unemployed and I
said thank you. And I think it was the last response. I did have an email from
him, you know, when you called, I knew this was going to be about this
because | saw the story. I was not one of the sources. I called Kevin because |
still have a ... | do have a very good relationship with Kevin. He and I talk
regularly and he’s kind of my mentor in a lot of things. I told him, I said, “I
wasn't the source,” and [ don’t have anything to do with this and I really
don’t want anything to do with this.” Evidently, Kevin did relay to Oliver that
I was not the source and Oliver said, “Thank you for your kind words,” and
that was the last I've heard of him. He has not called me or emailed me since
and I did not respond to that email.

What did Kevin say about the story?

He ... when I had called him, he had not even heard ... he had not even seen
the story. He was doing ... oh he may have been on vacation with his ... I
think that's when his mother-in-law was passing. So, he didn’t even know
the story.

Have you talked to anybody else about that story?
Other than my wife and my parents, no.
When was Mr. Schwab’s email to you about-

That's not ... I did share that with my current employer so that she would
know that that was going on.

Wait for the train to go by. When did Mr. Schwab send you that email saying,
“Thank you for your kind words?”

Sometime in November.
0f20177?
Yes.
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Do you have any idea who the sources were for that story?

I could probably make a guess for one and a good guess for one and a
somewhat educated guess for the other but other than that, no.

Okay. What would you lead you to have an educated guess on one of those?

[ believe that he terminated Mary O’Connor at roughly the same time he did
me. She had major issues with some of the things that he did. I believe I
signed all the budget paperwork. I have no reason to believe that he was
doing anything unethical with his reimbursements. Spendthrift, that’s for
sure. But, you know, she would get frustrated over his spendthrift nature but
I believe that she had concerns so I believe that she could be one. I also have
not heard but | ... not directly from any source, but from people who have
worked with Martha McSally’s chief, that he could be one, that that would be
the kind of thing that he would do.

And who is that?
Justin Roth.
What is Oliver’s relationship to Justin?

Just colleagues but the suspicion and this is someone who is now working
for the federal government way out west who I used to work with in John
Carter’s office, he has no ties to him other than he worked for Justin Roth
when Justin Roth was Joe Walsh’s chief. And he said based on the things that
he observed Justin Roth do while he was with Joe Walsh, that he could see
that Justin Roth would leak something like this to the press to force David to
stay out of the Senate race so that Martha McSally could run.

And just to go back, you mentioned a couple times this Mary O’Connor?
Mm-hmm (affirmative).

Was, I think you used the word terminated, was she actually her
employment was terminated by the Member? Paperwork was signed by the
Member?

That was after I left.
Okay. So you don’t know that firsthand knowledge?

[ ...the only ...I mean I wasn't in the office at the time but[ was told by
former staffers that were still on the Hill that she was let go.

Okay. And you also referred to your employment as being terminated as well
and I just want to be clear, you talked to us about the options that were
given to you but were you officially terminated or did you resign?
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I took a severance package and then I got an email right before the start of
the new Congress saying that the severance package was not going to be
offered because he needed the money for other places.

Okay.

And so at that point in time, [ would consider myself moving from resigning
to terminated.

Okay.
Semantics.

Okay. Were you notified at all by the House that your employment had been
terminated?

[ mean only in the I didn’t get a paycheck the next month.
Okay.
[ filed for unemployment and it was not contested.

Okay. I just want to be clear because I think it matters in the timeline here.
You were offered a severance package and I want to ask a question about
that. You were offered a severance package, you received an email from
Oliver Schwab or Representative Schweikert?

Oliver Schwab.
Informing you that that severance package was not going to be issued-
Honored.

-honored to you. Then what happened? You just stopped receiving a
paycheck?

I got my paycheck on ... my last paycheck for up through ... from January 1st
to January 3rd, and that was it.

Were you and you talked about Mr. Schwab’s message to you that there were
options in front of you. You could stay on-

That was in October.

Did you refuse those options in that meeting with him or that discussion
with him?

No. I told him I needed time to think about it. I originally asked to give him a
decision post-Halloween or no post-Thanksgiving and he did ... he originally
agreed to that and then moved the timeline up but I had decided basically
within less than 24 hours that [ was not going to go back.
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Okay. So, you had never filed paperwork in late 2017 with House Payroll
notifying them of your ending of employment with the House?

No.
You just stopped receiving a paycheck?
Yeah.

Did you at all inquire with the Office again about the status of your
employment?

He sent me an email saying that they weren’t- that my ... after ... The original
agreement was for me to receive payment until - full salary for six months
until July 1 of 2017. Either late December or early January, he sent me an
email saying that because of David's changing budget needs, he can't honor
the agreement, and that I would be paid through January 3rd, and that
would be the end of it.

At the time, my wife was in her third trimester. It was a very difficult
pregnancy and every time | had an email receive from Oliver Schwab, |
would talk to my wife, because we had that kind of relationship and it would
shoot her blood pressure up and be dangerous for the baby. I just wanted it
to end and so I said, "Fine. [ will not seek any compensation.”

Did you maintain any of these documents related to your severance?

Everything else was done through the House. I didn't have access my House
email post-Thanksgiving. I recently deleted ... I guess, I kept seeing his name
pop up in my Google searches, so I deleted everything, but that can probably
be recovered, the last email that I got from him. That was before you emailed
me. That was the last time, I think.

Did you want to ask a question about the severance?

No. I think ... You've given us the terms of the severance. It was that you
were going to be paid through July of 2017 at your typical salary, your
normal salary.

Mm-hmm (affirmative).

But that you would no longer be reporting to work anymore, right?
Mm-hmm (affirmative).

Your employment would be terminated or ...

[ would be continuing to work as a need basis.

Okay.
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In the office.

It was still an understanding you would be a House employee?
Yes.

At areduced work hours?

Yes.

But there was no understanding between you and Mr. Schwab that you
would no longer be reporting at all to work?

[ think he was under the impression that I would get a new job really quickly
and he would never have to ever pay me any additional money, which was
my intention. I really wanted to be done, but ... But yeah, that’s ...

Do you know if there was an official designation of the type of work category
you'd be in? It was leave with pay or ... ?

I don't.
Okay. We can move on, Jeff, if you like.

We've talked a little bit about your relationship with Oliver, in the office, Mr.
Schwab. What was your working relationship like with Representative
Schweikert?

Excellent.

Can you talk a little bit about the working relationship that you had with
him? Sort of, what things you would directly report to him on?

Oliver was technically my supervisor when I became the deputy chief of
staff, but for all intents and purposes, | was reporting to David on
everything, everything legislatively. I staffed him at committee. We had a
very good working relationship.

To what extent was Representative Schweikert aware of Mr. Schwab's
continued threats to quit?

[ don't think he was. He knew that Oliver had put in paperwork once to
leave, but I don't think David was aware that Oliver was constantly teetering
back and forth on it.

How would you describe Representative Schweikert's relationship with Mr.
Schwab?

Dependent. Maybe even co-dependent.

What do you mean by that?
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[ think ... I'm not a doctor. I think that David displays some signs of autism.
And Oliver got him elected the first time, and David feels that without Oliver,
nothing could go right for him.

What do you mean Oliver got him elected the first time?

[ mean, Oliver was the campaign staffer. The story that I know is that they
were in the car. Oliver was with Senator Toomey at the time, back when
Toomey was running Club for Growth. David called Toomey, said, "I need to
figure out how to win this campaign.” Toomey said, "I've got this guy for you
right now. He'll be there.” And they won. They beat Harry Mitchell and David
got elected. And so, when he won the campaign, I think he considered
Oliver's campaign plan as what won him that campaign.

If it's okay, [ would like to sort of take a step back a little bit, and talk a little
bit more generally about the ways things operated in Representative
Schweikert's office.

Okay.

You can kind of talk through some generalities, and then I have some more
specific questions along the lines of some of the stuff we were just talking
about. Did you have occasion to travel while you were in Representative
Schweikert's office?

Yes.

Okay. How frequently?

Once a quarter, maybe.

And generally, for what sort of purposes would you travel?

Most of my travel was done to the district. | had maybe one or two over the
course of the year to go outside the district to represent Schweikert in an
official capacity a day he wasn't available.

How frequently do staffers travel to and from the district?

Most staffers very infrequently, no more than once or twice a quarter. There
were a few staffers that were from the district that would be more regular to
go back and staff David on events. Oliver seemed like he was traveling most
weekends to the district, at least every other weekend to the district.

And when you say weekends, what days are we actually talking?

Last session day to the flying day. So if it's a four-day week and we ended on
Thursday, Oliver would fly out Thursday or Friday morning and then come
back before votes on the Monday or the Tuesday, depending on which ...
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Are you aware of what sort of role Oliver was playing while in Arizona for
Rep. Schweikert?

A little. He made a dual-hat role, both as the chief of staff representative for
David, official business, and also doing fundraising.

Okay.
He was a paid campaign employee?

[ did very little campaign work for him. I know very little about the ins and
outs of the campaign.

Are you aware if Oliver Schwab was a paid campaign employee?

[ am not.

You do know that he did work for the campaign?

I do.

But whether or not he was compensated for that you do not know?
[ do not know.

You said Oliver would travel back and forth to the district with some degree
of frequency. Who else would travel back? Specifically, who else would
travel back and forth with frequency?

Other than the member, no one else with frequency.

Can you walk us through the process by which a staffer, if they were
traveling to another district, how would they arrange for travel out to the
district?

Usually book their own flights and then reimburse the flight.
How does the reimbursement process work?

Book the flight, print the flight receipt, and then you look at the flight receipt
and then you reimburse, the reimbursement process.

Who is the person that you're going to to seek the reimbursements?

When I was signing some budget documents it was both me with the second
eye set of Mary O'Connor. [ would not sign my own documents without
another staff to look through anything that I was getting reimbursed on.

Who would have signed them for Mr. Schwab?

Often me with Mary O'Connor also seeing.
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If Oliver was heading out to the district during one of those weekends,
would you have conversations about what kind of work he was doing out in
the district?

Usually, yes.

You mentioned that he would staff David on both official and campaign-
related issues.

Mm-hmm (affirmative).

If there were campaign-related issues was there ever any discussion about
whether or not the campaign would pay for the flight or the official MRA
would pay for the flight?

No. Most issues with the campaigns, they were either ... If he was doing
campaign-related activities, they were either after-hours or on the weekend.
He would be there for official business at least, basically a day and a half, two
days, and if there was any sort of campaign event, it would not be the
majority of his time there.

Did you have any concerns based upon the travel-related documents that
you saw with the way in which Mr. Schwab was spending MRA funds to
travel to and from the district?

Not at the time. In hindsight, I felt there may...should have been more
supervision of him.

What do you mean by that?

[just...I'm a very cover-your-butt kind of guy. I'm very familiar with your
organization because when I was with John Carter, I learned all about the
history of the OCE and how it was formed. He was my boss. I felt like I had to
sign his documents. I didn't really think about it until after I left, that there
was not enough overlap on activities and there should've been more.

To what extent was Representative Schweikert involved approving any of
Mr. Schwab's travel?

Almost none. I mean, other than him telling David "I'm coming to the
District,” David said ... or David telling him "Come to the District.”

So the individuals that may have been involved with Oliver’s travel to and
from the District would have been potentially yourself, Mary, and maybe
Representative Schweikert?

Yeah. I'm sure I didn't sign every single reimbursement document. I'm sure
if you look through, over the reimbursement documents, you'll find a Kelly
Roberson or a Katherina Dimenstein or maybe a Ryan White as well. But it
was my standard operating procedure that at least two staffers, whether
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that was me and Mary O'Connor or another staffer and Mary O'Connor,
always saw the documents for reimbursement.

Were there any policies and procedures in place in the office relating to
staffer travel to the District?

No, not officially.
Okay. Unofficially?

[ wouldn't say unofficial. | mean, other than "You need to go to the District,
go to the District for these meetings.”

Yeah.

Your policy that you just talked about of having at least a couple staffers look
over reimbursement request documents, that also applied to Mr. Schwab's
reimbursement requests?

Yes.
So he would have two independent people look over his documents?
[ would always look at and Mary O'Connor would always look at it.

And when you talked about your policy, you sort of developed that method
or was that-

That was my ... yeah, that was my method.

Okay. And Mr-.-

For reimbursements.

And Mr. Schwab sort of acquiesced or agreed to that-

Yeah.

That method?

Yep.

Would you and/or Mary have been raising any issues that you did see?
Yes.

Okay. Do you know if either yourself or Mary ever raised any issues with any
MRA-related disbursements?

The only two I can think of were a Dyson fan for Oliver's office and the
standing desks, both of which Mary said "If these get kicked back, you need
to pay out of pocket.” And that's it.
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And this policy, again, you have of two independent staffers looking at the
documents, how long was that in place?

For the entire time that [ was signing the budget documents.
How long were you signing budget documents?

I believe December of 2014.

Until the end of your-

Yeah.

- employment?

Until I left the office on the Monday before Thanksgiving of 2016.

Why didn’t Mr. Schwab, as chief, take on the budget responsibilities? Was
that a decision by-

[ asked to take on the budget responsibilities. At one point in time, he said
"The budget's killing me,” and I said "I'll do the budget.” | wanted the
experience.

And this is with Mr. Schwab, you had this conversation?
Yes.
Okay.

When staffers travel out to the District Office, is there a hotel that they
would ordinarily stay in?

[ almost always stayed at the Scottsdale Plaza because it was pretty cheap
and it's close to the District, or close to the District Office. Oliver almost
always stayed at this okay Hilton Garden Inn. I'd stayed there once I think,
and I did not care for it.

Are both of those hotels close to the District Office?
Yes, within 10 minutes I think.

Would you need to rent a car in order to get from the closest hotel to the
District Office?

Oh, I don't think there’s any hotel close enough to the District Office that you
could just walk to.

So it was standard practice, if anyone was traveling to the District, to rent a
car?

Yes.
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Can you walk us through who the primary staffers are out in the District?

Kevin Knight, Ernestina Borquez-Smith are the only two that I know of that
are still there.

Can you tell us a little bit about their roles?

Kevin is ... I like to call him the heart, David's heart. He's a former
legislative ... or, sorry. He's a former Minnesota Congress ... State House
Representative. He takes the hard meetings in the District, you know, the
meetings that most people end up crying in. Ernestina is the ... | don't mean
like ...  mean like the heartstring meetings, the ALSs, the Dreamer kids,
those types of meeting where it's ... you want to be able to be helpful. Kevin
does a better job, or at least in the District, does a really good job at
interacting with them. Ernestina, she is a bit of a catchall in the District. She
also is the head case worker. In my opinion, there's no one better.

What sort of relationship does Oliver have with Kevin Knight?

[ would assume he has a good relationship. We were all very close for almost
six years.

You said Kevin is a bit of a mentor to you-
Yes.
Can you just elaborate on how that relationship developed?

Kevin and I started ... My very first trip out to the District, which ... I cannot
remember if it was in 2011 or 2012, but I was there for an entire week.
Kevin just kind of sat down and said "Here's how my life has been. I started
as a salesman and ran for politics. Came here to retire, got with David. Here
are the conservative things that [ believe and how you should live your life,"
and [ went to church with Kevin when [ was down in the District. He's an
older guy who has a good head on his shoulders.

When you would travel to and from the District, how does one keep track of
expenses?

Receipts.

And how does a staffer go about getting reimbursed for their expenses in the
District?

Standard House expense report form.
Who do those flow through in Representative Schweikert's office?

If it was me traveling, | would show Oliver and one other staffer and Mary
O'Connor. If it was another staffer, they'd go to Oliver then to me and then to
Mary O'Connor.
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Okay. Were there any office policies or procedures or guidelines on amount
of money that could be spent on accommodation, travel?

Try to keep it as ... Wherever you're staying, try to get a government rate,
cheaper than $150 a night. Get the cheapest car you can find within 4 or $5.
For me and the instructions that I gave to my staff was if your meals are
office-related, you can reimburse them. If you're going to go out and have
drinks and just have a good time, then no.

Switching gears a little bit, office supplies. If you're a staffer in
Representative Schweikert's office and you need office supplies, how do you
go about procuring those office supplies?

Well, if it's an immediate need, typically would use the office supply store in
the House. Some of those items are really expensive. If it was power cords
and things like that, you'd order them on Amazon usually, for me and the
other staffers. Anything that you couldn’t get in the office ... Anything that
you couldn't get in the supply store or was exuberantly expensive in there, it
would go through Amazon.

Is there an individual in the office who's primarily responsible for ensuring
that the office has all the office supplies that it needs?

[ would say for the most part, staff would say "I need to go downstairs and
get pens,” or "I need this." Most of the Amazon supply purchases, | would
say, directly from the lower level staff, would come through me.

Is there any sort of office policy or procedure on office supplies?
You know, not ... Be reasonable.

Does Representative Schweikert have any involvement in-

No.

... the office supply purchases?

None.

Switching gears again, I'd like to talk a little bit about education. Are staffers
in Representative Schweikert’s office reimbursed for educational
coursework of any kind?

Yes. I mean, they paid for ... The House reimbursed my education for my
federal student loans.

How about outside of repayment for student loans? Are individuals
permitted to take coursework while they're staffers?

No one during my time there did that. I don't ... that I ever remember signing
a reimbursement for.
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Okay. Are you familiar, excuse me, with the Naval War College?
[ am.

It seems to be a popular place for folks in Representative Schweikert's office
to take courses. Can you elaborate on that?

[ believe that Katherina Dimenstein and Ryan White were both trying to get
master's degrees from there. As Congressional staffers, [ believe ... I was
under the impression it was free.

Why do you have that impression?

That's what [ was told by them, and I had no reason not to believe them. I've
heard lots of people talk about the Naval War College for the most part being
free for Congressional staffers.

Do you know if their courses are online or in person?
No idea.

Do you recall Oliver saying that he took courses there?
[ don't think so.

Or did anybody talk about Oliver taking courses there?
[ don't think so.

I'm going to hand you just a couple documents and feel free to flip through
them -

Okay.

[ really just have a couple very brief questions -
Okay.

And, you know, he's not the author of these-
Correct.

.. documents. You didn't create the documents, at least as far as we
understand it. It's just more of a refresher to get your eyes on an item on a
piece of paper that maybe you can help answer Jeff's questions.

Okay.
Can you just generally describe for me what this document is?

It looks like a current commercial reimbursement for travel. And it looks like
they're almost all flights. Yeah.
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I should say for the record too, the Bates range on this document is
CAO0_0005 through 10. On the first page, so CAO_0005, is that Representative
Schweikert's signature?

No.
Whose signature is that?
That's mine.

I'm handing you one other document. This is CAO_0011 through 26. Same
question, just what is this?

It looks like a reimbursement for a trip. I'm not sure what the telecom ... I
don't remember the telecom one was for, but the rest of it looks to be, time
frame, maybe the Super Bowl trip.

Is that your signature on the first page of this document?
Yes.

And just one final document here. This is CAO_0062 through 76. What is this
document?

It looks like office supplies reimbursement.
Okay. Whose signatures are those on the front, if you're aware?
That's Ashley Sylvester's. That one, I don't know.

It looks like it possibly could be ... the first name there could be David. Under
it is member/chairman/officer/other approver’s signature. Do you recall if
that looks like Representative Schweikert’s signature?

I don't think so.
Okay.

Is Representative Schweikert generally or ever involved in signing these
sorts of reimbursement forms?

No.

Okay. When there is a document that calls for a
member/chairman/officer/other approver’s signature, who is generally
signing those documents?

Often it was me, as in the case of these first two, with two other people
viewing it before [ would sign it. But this one, I don't what the ... [ don't
remember seeing that one.

Does representative Schweikert keep a stamp-
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Yes.

... of his signature? Okay.

Yes.

And what is that stamp used for?

[ don't recall anyone ever stamping a reimbursement. It's usually for like
signing letters to other members. It is not his signature on that, on that
stamp though.

I want to make sure that I understand this. For MRA-related disbursements,
Representative Schweikert is generally not a signatory to any of those
documents?

Yes, correct.

With these documents in front of you, can you help again just ... | know we've
talked about this, but if you can walk us through the process by which
somebody is going to get reimbursed for office supplies or travel ... Can you
walk us through that with reference to these documents? How does the
process work in Representative Schweikert's office?

It looks like this is the government card, so ... Actually, [ don't know if it is or
if it's his card. It's been a long time. But typically, you would printout the, at
least at the time ... And this may have been the one that kind of triggered my
whole receipt thing. I would only do receipts if they had printouts of the
flights. But, if | remember correctly, but you'd submit your flights. This is a
little out of the typical norm as far as what the ... of the signature.

Just for the record, you're referring to the document-
005.
Thank you.

But it looks like they're all flights to and from Phoenix. It could be member
travel or David travel or both of them together. Since it looks like it is all
flights, that may have been why. Everything else, you would provide Amazon
printouts, receipts of what you ordered to be reimbursed. We'd go through
those, and if they were office appropriate, you would sign them.

And then after these documents were signed and they're compiled with
receipts, where do these documents go?

[ kept a bunch in a filing cabinet in my desk. Anything that I signed, I kept for
myself a copy. | turned those back in when I left.

Aside from the copy that you kept, where would the originals go?

Page 21 of 38

17-4790_0022



10

11
12

13
14

15
16
17
18

19

20

21

22

23

24

25
26

27

28

29

30
31

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Deputy COS:

Paul Solis:

Former Deputy COS:
Paul Solis:

Former Deputy COS:
Paul Solis:

Former Deputy COS:
Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Paul Solis:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:
Jeff Brown:

Former Deputy COS:
Paul Solis:

Former Deputy COS:

Paul Solis:
Jeff Brown:
Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Well, so the originals would be turned in by Mary O'Connor. I thought they
were copies coming back to me but they may have been the originals that
come back after she processes them.

But where is she taking them to?

Oh, to just the reimbursement ... the-

So House -

The House-

[inaudible crosstalk 00:48:04]-

Yes.

Did Mary have an official title in the office?

I don't remember what her official title was, but she is a reimbursement
contractor essentially and works for several offices.

If you had to describe what Mary did on day-to-day basis, how would you
describe that?

She would come in. She'd most ... pay the bills, anything that we had that
came in, any sort of bills that she had pay ... that needed to be paid. She
would pay the bills. If we have any reimbursements, she would look over the
reimbursements with me and then process them.

You want to ask about ... He mentioned a Super Bowl trip.

I do want to ask you about that.

[ figured you would.

What can you tell us about that trip?

[ was-

First of all, you called it the Super Bowl trip, so why do you call it the Super-

Because it was the weekend of the Phoenix Open and the Super Bowl. It was
also the Super Bowl ... They called it the Super Bowl trip in that article.

Okay.
And by the article, you are referring to-
The Examiner article.

Thank you. What can you tell us ... Well, I should actually ... When did you
first read the Examiner article?
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It was kind of interesting. I started getting texts and phone calls, "Let's do
lunch,” on November 5th from former staffers or other people on the Hill. I
was like "Okay, let's do lunch.” Then finally one of the former staffers said "I
can't believe you went to the press on this,” and I was like ... | had no idea
that this article was coming out, and I did not talk to the press so I was just
as surprised as anyone else on that. But when I read that, [ assumed at some
point you all would be calling me.

Aside from what you've read in the Examiner article, what first-hand
knowledge do you have about Mr. Schwab’s trip to Phoenix?

As far as | know, it was a mix-use trip with probably I would say more
official business than unofficial. He did go to the actual Super Bowl but
because of the two week weekend ... or the weekend that was there, it was
both the Phoenix Open and the Super Bowl. | remember at one point in time,
he told me everything that he was doing that was officially related. And I ...
as lodging if  remember correctly, it was the standard Hilton that he had
already stayed ... always stayed in. So other than the cost which as someone
who had just done the budget was really frustrated with, but I had no reason
to believe that he had gone off the reservation on that trip as far as ethics is
concerned.

What sort of official activities do you recall him telling you that he was
doing?

[ think and again this is two years ... two years now, no three years. [ know
he was taking office meetings. [ know he was in the office really early every
day he was down there and working out of the District office. I believe he
took some site tours and some other things. And, you know, he also went to
the Super Bowl and I believe that was at least one fundraiser that was down
there. No, I think ... a McCarthy fundraiser I think.

Let's take some of that one at a time. How would you be aware of what
official activities he was doing aside from him telling you?

That would have been it.

When you said he was in the office early, and do you know that by emails he
was sending or by phone calls he was making?

I believe he did call me once from the office number and I just ... | vaguely
remember him saying ... | asked him, “Why are you calling me from the
District office this early,” and he’s, “I'm working.”

Okay. And you said he was in the office every day he was there during that
trip?
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[ actually don’t know that for sure. I would ... he claimed to be in the office
every day and he never gave me a reason to believe when he was in the
office that he wasn’t in the office, that he said that he was in the office that he
wasn't in the office.

Let's break some of this down. You said he attended the Super Bowl. How do
you know that?

There were pictures on Facebook and he told me he was going to go to the
Super Bowl.

Okay. Do you know if he attended the Super Bowl with anyone?
His wife and David.

Are you aware-

And that's Representative Schweikert?

Yes, sorry.

Are you aware of any other activities that he partook in on Super Bowl
Sunday?

No.
You mentioned the Phoenix Open. Did Oliver attend the Phoenix Open?
[ do not know.

Okay. Is the Phoenix Open an event that Representative Schweikert or other
staffers have attended in the past?

[ don’t know.
Aside from the Super Bowl, what other-

[ will say this about the Phoenix Open. I do know that that particular time of
year is ... or with the Phoenix Open, every year has been, you know, you go
out there, you take meetings, you show people around the District because it
is a busy ... lots of people fly in and want to talk to the member that
represents. But [ don’t know if they ever attended the actual event.

And are those events campaign related or official?

[ am unaware of any campaign-related events to the Phoenix Open. I would
... the ones that I can think of are site tours and things like that, typical
official-type business.

Aside from the Super Bowl, what other activities do you know that Oliver
Schwab attended during that period?
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I don’t remember.

You said that you saw photos on Facebook. Do you remember seeing any
photos besides Super Bowl pictures?

[ don’t remember any other about the Super Bowl pictures ... other than the
Super Bowl pictures and I am no longer friends with Oliver on Facebook.

You mentioned his wife was out in Arizona at the time. How do you know
that?

[ think she was in there in the pictures with him. I'm not sure they were
married yet. [ don’t remember exactly when they got married.

Did staffers in Representative Schweikert’s office, when they traveled to the
District, was it common or did it ever happen that they would travel with
significant others?

[ don’t-

And [ don’t mean to suggest that official funds would be used to pay but-
No, I don’t think so. Not typically. I-

So-

- I never went with my wife the entire time I was with David.

So, aside from what we'll call the Super Bowl trip in 2015, you're not aware
of Oliver’s wife ever being out in the District when he was there for either
official or campaign-related business?

[ think there were times that she was working for the NRCC where she
would be out there ... she was an employee of the NRCC at one point in time
in that region. So, she may have been out there with him. [ don’t remember
the exact timeframe and there was a period where she was unemployed, so
she may have been out with him. [ don’t remember any specific times.

Were you the one who looked at reimbursement receipts after that trip?
[ was.

Did you notice anything you felt to be not official or did you reject any
requests for reimbursement?

No, other than I can’t believe you just busted a hole in my budget, but no.
So, you felt that the costs were high?

Yeah, but not unreasonable based on the weekend that it was there and
looking at some of the ...1did ... | don't remember if [ looked before or after
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for hotels on my own. I just remember it being really expensive to go out to
Scottsdale that weekend.

Okay. Did ... were there any reimbursement requests for Mr. Schwab’s wife
in any capacity?

No, not that I know of.
How about family members? His mother or his brother?

Out to the District for reimbursements, no. I can’t say for certain whether or
not there was any time that they were out there with him. I'd never
processed any reimbursements for them.

If Mr. Schwab indicated on a reimbursement that he was having a meal with
constituents, would you ask questions about who those constituents were?

Not typically. He didn't ... no, not typically.

You mentioned something about a McCarthy fundraiser that weekend if |
recall.

[ think there was an NRCC fundraiser at some point in time over the course
of that weekend that McCarthy was there.

And that’s because you ... well, how would you become aware of that or how
did you become aware of that?

I mean Kevin McCarthy was in the photos I think of the Super Bowl at some
point in time and there was a lot of chatter in the office. It was common
knowledge on the Hill that they were going to have an event out in Phoenix
for the NRCC that weekend.

You mentioned Oliver expressing some frustration over the Kevin McCarthy
related fundraiser. Can you elaborate on that?

It ended up not being a fundraiser and actually now that I think about it, the
Friday before the second incident which would have been in October of
2016, where Oliver yelled at me for an hour and a half on the phone, Kevin
McCarthy air-dropped a, you know, there were some ... they were doing one
thing and Kevin McCarthy called and said, “I want to do a Valley Fever event
instead.” And in two days we put together a Valley Fever event.

What's a Valley Fever-

I'm sorry, Valley Fever is a fungus that is common in Arizona and Southern
California that kills people. It's a fairly ... it's very common. Pretty much
everyone gets it but it can basically cause you to rot from the inside out if
you get a severe case of it. There’s nota lot of studies done. David and Kevin
McCarthy joined together to do ... to start the Valley Fever caucus and work
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towards, you know, trying to get the NIH to fund a cure. There was no ... as
far as my awareness was concerned, there was never a fundraiser, any sort
of campaign aspect to the Valley Fever caucus or any Valley Fever event.

Before we leave this topic, are you aware of Oliver Schwab and his wife
attending a basketball game of any kind over Super Bowl weekend?

No.

You mentioned, that same weekend, we asked you about the McCarthy
event, you said there was discussions in the office about an NRCC ...

No, not within the office. It was just on the hill, people knew there was going
to be an NRCC event.

That Superbowl weekend ...

Yep.

And you saw, did you see pictures of that event?

Not of the event, I just saw pictures of Kevin McCarthy there.

Okay. Do you know if Representative Schweikert, or Oliver Schwab ... Do you
whether they attended this event?

[ would assume they did, [ do not know for certain.
Why would you assume that they would?

It's the leader, if the majority leader was there doing a fundraising event,
David and Kevin McCarthy are close. | would make the assumption that he
was there if there was an event. | almost guarantee you that I would be right.

And the same would go for Oliver's attendance?

If David was going to an event and Oliver was in the district, then Oliver
would also attend the event.

We've talked about this, but I want to ask it again. Do you have any concerns
about any sort of office supply purchases that Oliver made during his tenure
as Chief of Staff?

Not directly, and there was nothing ... Oliver and I got into it multiple times
over the Dyson fan that he bought for the back office, which was reimbursed.
It did go through Office of Payroll, Mary I believe flagged it and said, "Is this
okay?" I don’t remember what it was, but I brought that up regularly, about
how I thought that was a waste of money. And he did not appreciate that, but
I continued to rib him about it.
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Other office supplies, | have no indication that he bought anything that he
used at home, or didn't bring anything into our office or the Arizona office.

Did staff use Apple products?
Yes.
I'm going to show you two documents, CAO_0634 and CAO_0549.

Do the products listed on these pages, do these appear to be products that
would've been used in the office?

Yes.
How would those have been used in the office?

Oliver spoke almost exclusively on his Apple ... sorry, on his iPhone, and he
would go through headphones like crazy. He would go through them a lot,
and so [ would imagine that he got sick one day, or sick of having the ones
break and bought a whole bunch.

How about the digital adapters?

I do not know about the HDMI or lightning adapters, but it would not be out
of the realm to want to use them to put them out of display, that wouldn't
flag my concern.

We've talked a little bit about education already. Are you aware of any
educational courses that Oliver took while Chief of Staff, for Rep.
Schweikert?

I think he was doing a Harvard Business School enrichment. [ don't
remember ever being asked to sign a reimbursement for that.

Besides Harvard, how about any other institutions?
No.

Do you recall ever hearing anything about him taking coursework at
Stanford?

No.

How about Johns Hopkins?
No.

The Naval War College?

No. Maybe the Naval War College, I don't remember him talking much about
it, but he may have mentioned something about wanting to do coursework
over there, or him talking about how it was a great thing with Kat or Ryan.
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If he was going to be reimbursed for coursework, who would've signed the
paperwork for those reimbursements?

[ would think it would have been me and Mary. Me with Mary looking over. |
don't remember ever seeing that.

Okay.

Are you familiar with the Casey Family Foundation?

[ don't think so.

Are you aware of Oliver's involvement in any sort of family foundation?

He does have a family foundation, I don’t know ... I thought it was a Schwab
family foundation, but if it's a Casey family foundation that’s possible.

What do you know about that family foundation?
That he's on the board, and that's about it.
What's the purpose of this foundation?

[ don't know. He and I didn't talk about it.

[ wanted to bring something up which made the interactions that I had
before I left his office so stunning. He knew that my wife was pregnant, my
wife was considering leaving her job to stay home with our kids. I shared
that information with him, told him we were looking at buying a new house,
and he said, "My foundation could provide a bridge loan for you and your
family if you needed to get your new house and didn't have time to sell your
old." I found that to be nice but strange, and did not take him up on the offer.

Did you have any other discussions about what type of work the foundation
did?

No.
Do you know what his role was at the foundation?

I really don't. | know it existed, and I'm sure we had conversations about it. |
don't recall it being relevant, or significant.

So aside from how Oliver is compensated for his work as Chief of Staff on the
Hill, aside from his compensation that he receives directly from House of
Representatives, are you aware of any other income streams that Mr.
Schwab has?

No.

That foundation, do you know if he's paid by the foundation?
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I do not know.

Does the company Chartwell Associates, or Chartwell LLC, does that mean
anything to you?

He has a company named Chartwell, I think at one point in time, he may
have formed it when he did - when he branded David’s Super PAC, that may
have been the name he called it. He had it, but I'm unaware of anything
business-related that Chartwell ever did, other than ... In the back of my
mind, it sticks that it may have been the name of the company that he did the
Super PAC against Ben Quayle.

Are you aware of any of the political consulting work that Oliver does for
Representative Schweikert?

No. I had very little to do with the campaign side.
What do you know about the campaign work that Oliver does?

[ would have never even considered Oliver to be a political consultant for
David based on my knowledge. Chris Baker, I always thought was David's
political consultant.

Why do you say that?

Cause David has referred to Chris Baker as his political consultant, Oliver’s
referred to David as his political consultant.

Why would you say that Oliver is not somebody that does political
consulting work for Representative Schweikert?

The relationship that he had with David as far as campaign, seemed to have
been as similar as the other office that | worked for, so it just didn't seem
like political consultant was what I would call him.

Are you aware of whether or not Miss Schwab received any sort of monies
from the campaign committee or the PAC?

I am not.

I had asked you this question earlier, whether or not Mr. Schwab did work
for Representative Schweikert's campaign committee, and you did confirm
that you knew that he did do work for the campaign committee. You just
didn't know whether or not he was compensated for that work. Is that right?

[ wouldn't have called him a political consultant, is what it comes down to. I
know he did campaign work, [ wouldn't have called him a political
consultant. I am unaware of any third party relationship that he has
business-wise.
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[ just want to confirm with the work, and that word can be sort of broad, but
you do have knowledge that he provided services, or did do work, for
Representative Schweikert's campaign committee. Whether it's on a political
consultancy basis, that's a different question.

He raised money for David.
Right. Okay.

Do you know if Oliver Schwaab has any real estate or rental property
investments of any kind?

[ believe he has some sort of family compound thing in Michigan, and I
believe he owns a house in, or he did at one point in time, own a house in
Arlington or Alexandria or the one right across the way. At one time [ know
he was exploring rental properties but, I'm not aware of anything beyond
those two properties.

Have you ever heard of a company called Pinkham Management?
No.

How about Allerton Property Management?
No.

Health and Wellness Partners?

Nope.

Marcos Lopez, ever heard of Marcos Lopez?
No.

Jim Hamilton?

I have heard of Jim Hamilton.

Who's Jim Hamilton?

[ thought he did work for Uber, maybe. It may have been Uber, or Phoenix
Raceway.

Do you know if Oliver Schwab has any sort of income related to any of these
rental properties or real estate investments?

No.

How about the company, Bristol Consulting? Does that mean anything to
you?

No.
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Are you aware of whether Oliver Schwab's wife has a consulting company of
any kind?

No.

What can you tell me about Oliver Schwab’s wife being hired as a temporary
employee in Representative Schweikert's office?

[ don't... I can't remember if they were married yet or just engaged. It was to
do payroll processing. | was not necessarily comfortable with that
arrangement, and told Oliver, counseled Oliver to get approval from Ethics ...
He claimed that Ethics said it was fine.

What made you uncomfortable?

I mean, it's a relationship that processes money, and I was ... After he got
approval and confirmed that I would be signing any reimbursement
approvals, I said okay.

Did you see a letter from the Ethics Committee, or any emails or any
documentation?

[ did not.
It's just his statement to you, it was approved?
Yes.

Were there ever any other instances that you're aware of that Oliver would
seek approval for any activities from the Committee on Ethics?

He did, I mean, anything specific no, he did fairly regularly say that if there's
any question that you have on something you're doing, call Ethics first.

Do you know if he sought Ethics Committee advice on anything related to
the Super Bowl trip?

I do not.

[ just want to very briefly return to the question of Mr. Schwab's work for
Representative Schweikert's campaign committee. In the last series of
questions you said that he raised money for Representative Schweikertin a
sort of fund raising capacity? Aside from the fund raising capacity, are you
aware of any other work that he performed for Representative Schweikert's
campaign committee?

No, I do not.

Okay.
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That is the reason why [ would qualify him, [ would not have qualified him as
a political consultant.

Is there anything that we haven't talked about or haven't asked you about
that you think is relevant, in light of the things we've discussed today?

[ have always thought that Oliver is pretty good with ethics with a capital E. I
had no reason to distrust him during my time with David up until the very
end, when he completely went off the rails. I would say that Oliver was a
close friend for the entire time that I worked with David. He seemed to never
want to actually step over the line. He seemed to be very ... He had no desire
to step over the line, and I had no reason to believe that ... He never gave me
any indication that he would try to step over the line. In hindsight, I would
have done things differently, and if I ever go back to the Hill in a capacity as a
chief or a budget director for an office, [ will do things differently, but it's
hindsight. At the time I had no reason not to trust David.

Specifically, what would you have done differently in Representative
Schweikert's office?

[ would have required more documentation for reimbursements, who were
you having dinner with things like that. If for no other reason than, it
protects you as the employee.

Would it have been common practice for mixed purpose-related trips to
have consulted guidance from the ethics committee?

I never had a mixed purpose trip. That's not true, I had one that was an after-
hours fund raiser with Lamar Smith. [ was not required to attend, I chose to
attend and that was not the reason | went out, it just happened to be at the
same time. And so no, I didn't consult with them because the reason I went
out there was to staff a field hearing for the house science space and
technology committee on waters of the US.

Is there anyone else who you think it behoove the OCE to talk to about
things we discussed today?

If you haven't talked to Kevin, then you should talk to Kevin. Mary O’Connor,
if you haven't talked to Mary O'Connor. April, and I don't remember her last
name.

Who is April?

She was before Mary she was our finance reimbursements person. She was
hired by Matt, not by Oliver, stayed after Matt left, and then fired us after
Oliver said he was leaving. The first time, when he actually had paperwork, |
just don't want to train anyone new because she was maxed out on offices. |
mean other than that, [ don't think so.

Page 33 of 38

17-4790_0034



No vk WON R

00

10

11

12
13

14

15
16

17

18

19
20
21

22

23
24
25
26
27
28
29

30
31
32
33

34

35

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Paul Solis:

Former Deputy COS:

Paul Solis:

Former Deputy COS:

Paul Solis:

Former Deputy COS:

Paul Solis:
Former Deputy COS:

Paul Solis:

Former Deputy COS:

Paul Solis:

Former Deputy COS:

Paul Solis:

Former Deputy COS:

Just going back to the article in the Examiner, it discusses several aspects of
Oliver Schwab's time in the office and then his potential work with the
various political committees and campaign committee, the office supply
reimbursements and educational reimbursements. So although we've talked
a bit about this stuff and your knowledge of it, | mean when you read this
article, how much of it did you feel was accurate and how much did you just
have no awareness of, and what was your response to it?

The supplies, there were times I thought he was buying too many supplies.
Again Mary O'Connor to caution was doing the same thing, slow down on the
supplies, quit burning stuff.

The article mentions $20,000 does that seem like a-

Over the course of the entire ... Over the course of six years, that seems like it
could be possible.

Okay. The $5,000 for the Super Bowl trip weekend, does that seem?

Yeah, no I mean, I saw the reimbursement but I had no reason to think that
he misrepresented what he was doing out there to me.

So that figure seems right?
Mm-hmm (affirmative). Yeah.

And you mentioned the hotel was expensive during that weekend. All hotels
in the area were expensive during that weekend. So $4,000 total you recall a
number like that?

Yeah, that seems about right.

Okay. The article also talks about the potential mixed purpose nature of the
trip and that Mr. Schwab had given a statement to the Examiner about
tickets being paid for by the McCarthy Victory committee to the golf
tournament potentially others, you know, you said that you were aware of
him being in the office and he was doing official work during that time. Did
the mixed purpose nature, that mixed purpose discussion in the article make
you think any way about the trip in hindsight?

No. I mean, it looks bad. And in hindsight, maybe he shoulda gotten the
campaign to pay for it but again, when you're on your own time you're on
your own time. | felt like Oliver probably spent the proper number of work
hours actually doing official business while he was down there.

Okay. And that's as-

As I remember it.
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You're someone that reviewed the reimbursement requests after the fact.
And we've asked you about his potential work with the campaign
committee, or the Friends of Schweikert Pact and payments to Chartwell or
directly to Mr. Schwab himself. You know the figures in the article are
$164,000 from the various campaign committees of Representative
Schweikert.

Does that number say anything to you? Do you recall any discussions you
had with him?

When I read the article, the supplies, the Super Bowl trip, my thoughts were
those look bad, but I think they're fine. Just as my relationship with him, I
didn’t think anything of those based on the amount of work that I knew that
he was doing and there were times he was not studious with supplies, it
seemed like he made basically writing with a pen one time and then lose it
and go have to buy new pens.  mean, that's kind of how he's a very flighty
guy when it comes to that type of stuff. I was shocked by the campaign stuff.
[ was unaware completely and I told that to Kate, Kate is my wife by the way,
[ told my wife I was very surprised by that.

And then $7,000 or approximately $7,000 for these courses, Harvard,
Stanford-

[ don't remember any of those.

Okay. And is the person who was handling the budget at the time should
have educational reimbursement be requested in the office, I would have
come to you?

It should have. [ don't remember anyone requesting an educational
reimbursement beyond the student loan repayment within the office.

Has anyone from Representative Schweikert's office talked to you since this
article's come out? About our review, about the OCEs review?

Only that Kevin and I, we talk regularly, he said that the office is in
investigating being investigated by the OCE, if they call, cooperate.

When was that conversation?
Before Christmas, I think.

That was a telephone conversation?
Yep.

Anybody else? You ever hear from Representative Schweikert or any of his
lawyers about-
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[ have not talked to anyone. | have not talked physically over the phone or
face to face, or with any sort of email with David since the Friday before
Thanksgiving of 2016. And Kevin is the only person who is currently
employed in the office that I still maintain contact with.

Is Mr. Schwab still employed with the office?
As far as [ know.

Do you know Tommy Leander?

I do.

What was Tommy's role in the office?

Tommy was one of my L.A.s. He did standard L.A. work mostly new
economy.

When's the last time you spoke with him?
The Friday before Thanksgiving.

20167

2016.

How about Ryan White?

I talk to Ryan very regularly. I talked to Ryan White today, not about this. I
had not told ... I'm also in contact with Kelly Roberson, in case you asked
that, neither of them know that [ was coming in and doing this. Both of them
contacted me when the article ran and Ryan was the one who tipped me off
that there was an article.

What sort of knowledge might Ryan or Kelly have about things that are
discussed in this article?

Ryan, Ryan would probably have a knowledge of the ins and outs of
reimbursement. Also Kelly, would have the knowledge of the ins and outs of
reimbursement, but-

Why would they have knowledge?
Standard operating procedure for reimbursements.
Were they ever signing anything?

[ am certain that at some point in time I asked Ryan to review one of my
reimbursements and probably Kelly too, because I would never sign my
own. And there may been times that they signed with my supervision and
Mary O'Connor’s supervision.
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[ just want to make sure, you didn't have ... When you read the article you
said you were surprised by the amounts of money Oliver Schwab was
making from the campaign and the political action committees. Did you have
any insight into that at any point in time while you were working for the
Congressman?

No. That was the main reason why I was so taken aback when we had our
meeting and he said you're going to be judged on campaign donations
because | had done basically zero campaigning for David.

Did you see Oliver Schwab working on campaign related issues?

In the office, he may have stamped envelopes but I don't think he made any
fund raising phone calls within the office.

Do you have anything else?

Think that's it. Obviously, we'd like you to keep this questions and our time
here confidential. That does not inhibit your rights to speak with counsel or
any other rights you may have so, we just always like to remind people of
that.

I really want this just to be ...  want to be done with them and the office. We
did not end on good terms. We ended on very bad terms. | want to make that
aware, make you all aware that, that we ended on very bad terms, but as far
as...lam very aware of the reimbursements and how the system worked.
He never gave me any indication that he was doing anything that was not
kosher at the time, and I have no recollection of any of the campaign related
activities beyond it being a fundraiser.

One more person I'd like to ask you about. Kyle Souza. Who's Kyle Souza?

Kyle Souza was David's or he was our scheduler for a while. He now works
for Audible.

Did he play any role with either the campaign committee or PAC?

[ don't know. Other than as a scheduler, he probably put fundraising stuff on
David's schedule, but as far as any campaign role, [ don't know. I do know
that Kyles' dad was a donor to David, but that's it.

Do you know if Kyle was in Phoenix for Super Bowl weekend 20157
[ don't remember.
Would it have been likely or unlikely that he would have been?

It's possible. I cannot remember when he became scheduler, and his, to be
honest his parents live out there, so it's possible that he was working out of
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the district at one point in time and then moved up here to work out of the
DC office. I don’t remember what that time frame is.

Jeff Brown: How much information would Kyle have about any of the stuff that we
discussed today or anything that was in the article?

Former Deputy COS: Idon't think much? I don't think so.

Jeff Brown: Well thank you very much for your time. We appreciate you coming in. So
with that, we will end the recording.
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Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Good morning, this is Jeff Brown with the Office of Congressional Ethics.
With me is Paul Solis. Before us is Former Financial Administrator (“Former
Fin. Admin.”). Today is January the 23rd. It's a little after 8:30 a.m. We are in
the Cannon House Office building. Former Financial Administrator’s been
given the copy of the False Statements Act. With that, we'll get started.

You were previously employed with Representative Schweikert. In what role
were you employed with him?

[ was the financial administrator.

Okay. What years were you the financial administrator?
From mid-2014 through the end of January 2017.

You work for others on the Hill?

Yes.

Who else do you currently work for?

Currently, I work for Congresswoman Ann Wagner, Congressman Gus
Bilirakis, Congressman Evan Jenkins, Congressman Lloyd Smucker,
Congressman Clay Higgins, Congressman Mo Brooks, Congresswoman
Claudia Tenney and Congressman Ryan Costello.

And your role and your title with those individuals is what?

Financial administrator, financial director for all of them except
Congressman Costello. For Congressman Costello | handle his academy
liaisons. And I also do that for Congressman Smucker along with the
financial side.

What's an academy liaison?

Basically I handle all the service academy nominations for two congressional
districts.

Okay. Are there other individuals that you used to work for that you no
longer work for?

Congressman Pitts, who retired. Congressman Schweikert. Congresswoman
Cathy McMorris Rodgers.

Okay. You said it was approximately January 2017 that you stopped working
for Representative Schweikert?

Yes.
Okay. What were the circumstances under which you left that office?

[ had a conversation on the 30th of December of 2016 over the phone. When
Oliver Schwab said that I had scanned things incorrectly and behaved
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Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:
Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

unprofessionally for 24 hours. So my time in the office would be ending
January 31st, February 1st.

Okay. Do you know what he was referring to when he talked about an
unprofessional 24 hours?

[ was a little blindsided. The scanner that I normally use was not working for
about a week. So I took photos and sent the photos as scans. I'm not exactly
sure. He was in meetings off the Hill and out of D.C. at the time. And said that
because he received these texts, it interrupted him and was unprofessional.

What were the documents that you were texting?

The documents, I don't think there were any vouchers. There were some
paid interns that wanted to be on January 2nd. I had made the mistake, |
thought that we could turn things in that Friday the 30th and still do the two
day E-Verify onboarding. But, because of the holiday they wouldn't be able
to get on until the 3rd. So, I had found this out a couple days prior and I tried
to scan things with correct dates.

And you said that you and Mr. Schwab had a conversation which he
expressed displeasure. Do you remember anything else about exactly what
was discussed in that conversation?

Yes, 1 do.
Can you elaborate?

He mentioned that there were ...  actually wrote a replying memo to him. |
don't know if you have that information?

We'd certainly take it, if you have a copy.
Yeabh, if you have a document.

So we discussed the payroll authorization forms. I said I took responsibility
for not submitting the payroll authorization forms to those interns last
week. And explained the situation, but said I take responsibility. He brought
up amounts of water, modular furniture and technology that the office had
purchased. And said that there was $40,000 combined in these items in the
cage. To my knowledge, I've only been in the cage maybe once.

What's the cage?

The cage is essentially a storage unit. Sort of like, across from here there's
storage units. And I pulled up my files. Water, that’s spent approximately
$1200 to $1450 a year. The modular furniture, here about $7,000 and I did
not know that any of that was in the cage. Part of my job, I don't have an
office per se. I do hang out in one office where I do most of the hard copy
work. But then I visit each office. Then I, with the technology ... I said to you
before I came, there was about $13,000. About $10,000 in 2015. But that
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actually wasn't spent ‘til 2016. So, I don't have any of this technology. And
that's technology that has to be signed off by the member or representative.

What conversation prompted you to respond about water, modular
furniture and technology?

Because he brought it up and said we had this waste. | went to the cage and
there's $40,000 worth of items in there.

[s this all in the same telephone conversation?
This is all in the same telephone conversation. That's 7:26 p.m.
On December 30th.

He also said that Representative Schweikert did have some budget concerns.
And that Representative Schweikert, it's a house budget. I would say it was
okay, here's some information. And he being Oliver, expressed to me that
every time I left the office he would have to have an hour or two
conversation with the Congressman to calm him down. Which I was not
privy to prior to this conversation.

You had budget responsibilities in the office then? Can you describe them?

I had budgeting responsibilities to advise the member / Chief of Staff to say,
here's what's happening with your budget, here's where you're headed to go
over, here's where you want to ... Here's what it is month to month.
Obviously, that budget would change throughout the year. Predicated on the
needs of the office and how the office use things. My job was to make sure
that they didn't go over budget. So that the Congressman did not have to
write a personal check.

Did you have authority to make purchases or expenditures?

The only thing would be probably once or twice I did get some office
supplies that I used for my job. Which would be for the office. A lot of shared
staffers for example, my phone is paid for by one office, my laptop is paid for
by another office. So there's the shared cost. During that I think, I'd say
probably no more than 6 vouchers, but [ don't even know if they were that
many vouchers that I put office supplies on.

To your knowledge, was Representative Schweikert aware of — Let me
rephrase that. What was Representative Schweikert's involvement in your
termination?

I do not know.

Have you had any conversations with Representative Schweikert since
December 30th, 20167
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Paul Solis:

I've seen him in the hall once or twice and we've exchanged pleasantries, but
no real conversations.

[ want to follow up on something Paul asked just a second ago. You were
explaining some of your budgetary responsibilities, but your role as financial
administrator, can you just walk us through exactly what that meant in
Representative Schweikert's office?

Sure. So in that office, my job was to do the vouchers, do the payroll
authorization forms and have them signed off by authorized folks. If ...  also
offered the services of helping with parking; would be working with the
parking office, ID services, and different things like that. And I did, if there
were ethics questions, I talked with people in ethics. Here is some
information because there were questions about some whiteboard paint in
the office. I did read an article about a month and a half ago.

Okay.

And I knew there were conversations about Arizona travel during the Super
Bowl, and there were some things in the article to which [ was not privy that
[ was surprised to learn in the article, as well as training.

Before we get to the article, [ would like to ask you just a couple more, sort
of more background questions about the office, and then I would like to add
some more detailed questions about that. How much time did you physically
spend in Representative Schweikert's office?

My normal schedule is to come in on Tuesdays and Thursdays. When I do my
rounds, I'll go to each office and it could be five minutes, it could be 15 ...
would say at the outside, 30. If someone's not there to sign, | would come
back. Butlet’s say 30 minutes or so a week.

And I should have asked this follow-up question earlier, but what sort of ...
Percentage-wise, it sounds like vouchers and budgetary issues were sort of
the primary responsibilities in Representative Schweikert's office.
Percentage-wise, were those the largest issues you worked on?

Those were the largest issues. Yes.

And approximately how much time were you spending on those sorts of
issues?

For that particular office?
Mm-hmm (affirmative).
Probably 80, 85 percent.

And just going back to the budget, you had a sort of consulting
responsibility, and so you would apprise Representative Schweikert and Mr.
Schwab about the status of things, right?
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Right. I would say for the Congressman, he would say, "Hey, how are we
doing? Are we spending too much? Is Oliver spending too much on office
supplies?” Or, it would be more conversational than ... | don't know if I ever
really sat down with the Congressman to go over the budget. There was one
time that he asked that I provide a sort of table of how does his office stack
up with my other offices on certain things, which I did, naming the other
offices as A, B, C, D, et cetera, and just sort of saying here's where you are in
reference to personnel, in reference to travel.

When was the conversation, roughly?

[ think this has the date on it. Okay, I would say beginning of 2016 because I
have 2015 totals and projected totals for 2016. So January, February 2016; I
can check my work document.

No, that's fine. You've mentioned Representative Schweikert and Mr. Schwab
as individuals that you've interacted with regarding your responsibilities.
Was there anybody else in Representative Schweikert's office that you
worked closely with?

Beau Brunson, who was the Deputy Chief of Staff.

And can you talk a little bit about what Beau's role was, or what sort of
working relationship you had with Beau?

I had a good relationship with him until he was terminated in the fall of
2016, or end of two thousand ... Oliver changed plans on when he would
terminate folks, so I know he had conversations with me about changing
Beau's job description, changing his salary in the fall. And I think one plan
was to have him work through 2017 partially for the office and take the
salary down. And then it was, "No, six months.” And then it was ... it changed.

What did you know about Beau's departure from the office or termination
from the office?

[ know that Oliver practiced what he wanted to say to Beau on me. He came
into the Pitts’ office and said ... We had a conversation in person, in the Pitts’
office and we had a ... | know we had at least one conversation over the
phone because I travel for my other, the academy side of the job, so [ know
we had a phone conversation. [ remember sitting in a parking lot, listening
to "Here's what | want to say to Beau.” Until my termination, I thought I had
a good relationship with the office and all the staff in the office. I don't think
I've answered your question.

That's okay.

Because... Oliver, on several occasions, asked me to fill out termination
paperwork for himself for in a month, or six months, or a year, and then, or ...
"No, do it now,” and then, "No, I'm not going to do it." And he did the same
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thing with Beau starting that fall. I think it was three different termination
dates that he had me prepare within two or three months. Oliver spoke with
me and sort of went over 'here's what | want to say’. And [ know he had one
meeting with Beau, and then I believe a ... I don't know if he had a second
meeting, but then from what I understand, he basically told Beau to not
show up to the office for several weeks.

Do you know what prompted that?

I can tell you what Oliver told me, but I'm having concerns because looking
back, he had these conversations with me about Beau and then he used
similar language about my performance. So I don't know if what Oliver said
was correct. Do you understand what I'm saying? Oliver told me that Beau
was unprofessional, that he sat at this desk and didn't do anything and that
after he left, that there was a breath of fresh air in the office and people were
doing much better. Because I was not in the office all day, every day, but only
15 minutes, half an hour, couple times a week, I don't know if that's true, and
I know that during my time in the office there were a couple occasions
where | prepared termination paperwork for several months from the date
that I was asked to prepare it. So, | don't know if this was like the M.O of ...
What Oliver said to me was that for several times before, | guess he had a
falling out with Beau. “Beau or Estina, myself, Oliver, we're the ones that are
going to stay, and who leaves? Beau's like a brother to me.” So | was a little
surprised when he then started saying that Beau was unprofessional, and
wasn't doing his job.

That isn’t something you heard before that point in time, the fall of 20167
That's correct.

We've sort of touched on this, but I want to make sure that I get answers to
these questions. In Representative Schweikert's office, did you have
involvement with travel reimbursements?

Yes, that's vouchers.
Okay.
And doing the paperwork, not approving.

Okay. Were there any office policies and procedures that you were aware of
with respect to travel?

I'm not sure. Can you expand on that question?

Sure, were you aware of any either formal or informal guidelines that
staffers needed to abide by when they were planning travel or seeking
reimbursement for travel?
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[ know normally they seem to prefer people who use rental cars versus
mileage, there wasn't that much mileage in the office. I don't think there was
anything written, to my knowledge.

Limits on spending, per diem rates, anything like that?

What I say to all my offices is each office is its own little fiefdom. You really
should have an employee manual. Not all of the offices have that. From my
understanding, the office did not have an employee manual. [ know I had
several conversations to say this would be a good thing to do. I'm trying to
think if during the end, like LAs had to have travel approved by Beau or
Oliver, but that approval was never given to me as part of the packet of
here's the travel reimbursement that we want you to do the voucher for.

Do you know if anybody approved of Oliver's travel?

[ know we had several conversations of how much travel are you doing so
that I can help budget how much you're going to be spending for planes, do
you know how many times are you going to go out to Arizona? How much
overall do you think you plan to spend on each trip and things like that, but I,
as Chief of Staff, I think either he or David would have final say, but [ don't
know if he went to the congressman or not to seek approval.

Did Representative Schweikert have any involvements in travel approvals
generally that you're aware of?

[ don't believe so.
And what makes you say that?

He was, as I said, each office is its own little fiefdom. [ have some members
where I sit down with them quarterly, personally, and go over the budget
with them and their Chief of Staff, and here’s where you're spending. I never
had any of those conversations really one-on-one, let me sit down and talk
with you. It was all just sort of how are we doing and there would be other
staffers in the office as well. So there really wasn't private one-on-one
conversations. I honestly don't know.

In Representative Schweikert's office, did you ever deal with mixed purpose
trips?

A couple times with the travel card. Oliver said hey, | accidentally put this on
the travel card, I should have put it on personal. [ need to write a check to
Citi Bank. That happened on a couple of different occasions.

So although that could also potentially ... by mixed purpose what we...
Right, you mean political versus.

Right, right.
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I did not know, until I read that article, that Oliver had his own consulting
shop. That was news to me when I read the article. | knew, like many Chiefs
of Staff, he did both official and political things for the member, as many do,
but I was, when I read that in the article, I did not know about that. So, things
were shown to, things were presented to me as I'm going out for official
business for the congressman, for the office.

Did you ever discuss, relative to Mr. Schwab'’s travel, that he may be doing
campaign work out in the district as well?

[ don't think so, but if I did, I probably said, as I say to my other Chiefs, if you
aren't sure if it's political or official, charge it to the campaign.

Did staffers in Representative Schweikert's office, ordinarily rent cars when
they went out to the district?

Yes, yeah.

Did you have involvement in Representative Schweikert's office with office
supply reimbursements?

Yes.
Okay, and just generally, what was your role?

Generally, | would get the information from the staffer, I would check to
make sure that it was office supplies versus food and beverage or something
personal, and there were a couple times when I was like, okay, this is
something you can get from downstairs or this is something you can get
from like a shelf or cabinets or whatever you get from office furnishings. I
would suggest getting it there cause you can get things for free.

Do you know if Representative Schweikert's office had any policies and
procedures regarding the purchase of office supplies? Either formal or
informal.

I mean I know when I was asked, I would say, if it's under $500 you don't
have to get the TSR approval on things, but it was more here’s what's been
bought. Have it be reimbursed.

What was TSR?

TSR. Technology Services Representative. If you buy a TV, a 60-inch TV 4G
that's $1,000 or you're getting laptop computers or things like that. They
have to sign off on certain items before they can be purchased. A lot of times
you can do a purchase order through CDWG or something like that versus
going out to Best Buy.

Was there an individual in Representative Schweikert's office that would
have been primarily responsible for purchasing office supplies for the office?

Page 9 of 32

17-4790_0050



10

11
12
13

14
15
16

17
18

19

20
21
22

23
24

25
26
27
28
29
30
31
32
33
34
35
36
37
38

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

[ would say that Oliver took it upon himself to make a lot of non-office
supply store purchases.

Did Representative Schweikert have any involvement in office supply
purchases?

I don't think so.

When you say non-office supply purchases, are you referring to the House
office supply store?

The office supply store downstairs. Yes. In Longworth.

Did Representative Schweikert have any involvement in office supply
spending?

He would joke that Oliver was spending a lot, but I don't think he ever
said ... The only thing, maybe the whiteboard paint. I don't know whose
idea that was to have the whiteboard paint. That I'm not sure of.

You just mentioned that Representative Schweikert would joke about the
amount of money that Oliver was spending on office supplies. Can you
elaborate on that?

He would basically say, "Hey, is Oliver spending a lot?" Joking around, but he
did not ask specifics.

Would these conversations happen with any degree of frequency?

[ didn't see the Congressman that much. I'm trying to think. I probably saw
him once or twice a month, so probably had six or seven interactions over
the time that I was there but nothing ...

Regarding office supplies, six or seven interactions? I'm trying to figure out
how this became a joke.

I think it was a joke before I got there. | know I said, "Hey, do you have
Amazon on speed dial?” Pens, buy them in the office supply store. These
pens are so much nicer, and they're cheaper. These are the ones that the
office really likes. These are conversations that [ would more have with
Oliver. I would be like, "Oliver, come on, you can get pens down at the office
supply store. Why are you getting them from Amazon, or different lamps, or
what not?" These ones are nicer, and these ones make itlook ... 1 did on
several occasions have email conversations with all my chiefs after the
whole Aaron Schock Downton Abbey look. If you can buy a fishbowl and
have Goldie that's going to live a week, that's office furnishings but don't go
and buy a tank that's a $1,000. My advice was always if this is on the
statement of disbursements and a reporter looks at it, what is it going to
look like in the paper and how is it going to reflect on a member? I had a
number of email conversations with all my chiefs. Hey, this is okay. That’s

Page 10 of 32

17-4790_0051



00

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21

22

23
24
25
26
27

28
29

30
31
32
33
34
35
36
37

38
39
40

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:
Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Paul Solis:

not okay. If you have questions, let me know because I can check with
finance, or I can check with ethics.

Did you have a role in Representative Schweikert's office in education
reimbursements?

After the fact.
What do you mean by that?

[ wouldn't say education. | would say training because I would talk about
ethics training and starting in November saying, "Look, everyone has to do
their ethics training before the end of December. Here's where to go. You can
do it in person if you haven't done that.” If you were a new hire you have to
do it once a year, once a second hour for senior staff. I received an email in
late October of 2016 from Oliver saying he wanted to double check. In 2015 I
had another office that had done training that was a quarter of the cost.
Normally, training for the office would be ... On a staff retreat they would
have someone come in, and that would be the training expense. It would be
one expense a year, or it would be $50 to have a course at the Library of
Congress. When I received that email it said it may be allowed in the future if
it primarily benefits the office rather than the individual. I told him that
because I had another office the year prior want to do a training for a staffer
that was a couple thousand dollars. I had checked with finance, and they
said, "It can't be training that benefits the staffer. It has to benefit the office.”

How much did this one cost, if you could estimate based on your ...?

[ know here it was a lot. After we had this email conversation we had a
conversation in person. He said, she said. He says that we discussed this in
the summer. I do not recall that conversation because I think it was $7,000
or $8,000. That big of a number I would have said let's make sure. Let's get
the sign off from finance or CHA or ethics first.

Do you handle training? Are you involved in training reimbursement for
other offices?

Yes, but I will say I've had the one in another office that was a couple
thousand dollars that we had all the paperwork back up before. The money
was reimbursed to the program, not to the staffer. The program was paid.
The staffer was not paid except for reimbursements for the hotel then. Other
than that I've had a couple that, like I said, were Library Congress training.
Leadership Constitute would come in or Mark Strand and there’s another.
I'm trying to think of the other guy that would come in to train the whole
office on staff retreats.

What about universities? Harvard University? Other universities? In your
experience, any reimbursement to staffers for trainings at universities? Is
this the only one?
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This-

[s this the only one, in your experience?
In my experience, yes.

Okay.

You mentioned something either about traveler accommodation ... Did the
reimbursements related to this course at Harvard include travel, food,
accommodation, anything like that?

[ know I tried to get ... From the end of October till end of December, I think,
when it ... December or January of 2017 when it was finally submitted, I tried
to get information and had him fill out the information for it. I don't know off
the top of my head what all ...

What was your-

Because the other training was, this is the cost of the course and that was
paid to the folks that ran the course. And then the way that course was run,
it was run over a year. I think it was like seven or eight different times
during the year that folks from that state would go and they would stay
overnight, and so it would be a reimbursement for the night for that
particular staffer and the mileage for that particular staffer. But the course
itself-

Were you involved in the ultimate processing of this Harvard Kennedy
School reimbursement?

[ know I turned information in. I think there were questions by Finance, so |
don't know if the ultimate one was when | was there or after I left. I-

You don't know ... Did Oliver Schwab receive money from the House of
Representatives reimbursed for that expense?

[ don't know because by the time [ was able to get the information from him
it was end of December. Whether or not he actually got reimbursed, [ don’t
know because in the beginning of ... end of December, beginning of January, I
was no longer point of contact for the office with Finance so I don't know.

Okay. This is October 29th, 2016, 5:10 PM. He's explaining to you how this
was based on benefiting the office as opposed to the individual. A minute
later at 5:11 PM on the 29th of October 2016, you responded "Yes on all
counts.” Are you approving the reimbursement there?

[ was saying, from what he told me, it looked like it fit, that this would-

Then what happened next? Did you turn in paperwork to the Office of
Finance?
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I turned in paperwork to the Office of Finance but I don't think it was
immediately after that because it took some time for him to-

Did the Finance Office ask you any questions about the reimbursement
request?

[ think they did. I think I probably put this with the-
You might have those emails?

I might. I will say I don't know if they were emails or if they were phone
conversations. I worked for one office for 20 years and was told that I didn't
have to backup the files for several weeks. After he left, because | was a
shared staffer, January 3rd about noon, 2017, 20 years of files disappeared.
It took about three weeks for them to get everything back. [ know, because
of the storage limit on my computer, [ delete a lot of stuff. However, I'm sure
it's somewhere in the Cloud. IT people can get it. I can check and see-

Okay. Well, maybe we'll talk about that at the end. When you responded to
him, "Yes on all counts,” did you talk to Representative Schweikert about
this reimbursement request by Oliver?

No, because I looked at what he wrote. That, to me ... I said "It has to benefit
the office.” He says "Yes, it benefits the office. Here's how,” okay. So I don’t
think I talked with Representative Schweikert about this-

Any other-
.. atall.

Any other educational or training reimbursement requests by Mr. Schwab
during your time in the office?

[ don't think so.
How about by other staffers?

[ know that there was like a conference up in New York for ... I'm trying to
think who it was for. I mean, there were a couple small conferences but-

Did you ever-
... nothing-

Did you ever remember any reimbursement requests for a Stanford-related
educational course?

I do not.
Okay. How about Johns Hopkins?

Maybe. I don't think it was ... If it was, it wasn't brought to me as a training
course, it was brought to me as "l attended a conference,” so not ... This isn't
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educational, this is a training course but this is a STAFFDEL. But part of my
job, I will visit the service academies. There are other Congressional staffers
there but not-

Why does Johns Hopkins ring a bell?

Well, Johns Hopkins rings a bell because I live in Baltimore, because there's a
service academy student who is not nominated who there’s a tie-in with the
Hopkins-

But you don't remember Johns Hopkins relative to any staffers in
Representative Schweikert's office?

Off the top of my head, no. There could have been but-

How about the Naval War College, do you remember anybody seeking any
reimbursements for Naval War College courses?

[ know that Oliver ... I think he was part of the Merchant Marine, so he
mentioned taking courses there but I don't think he asked for
reimbursements for those courses. If he did, it wasn't presented that way to
me.

Okay. Do you recall if there was any sort of office policy and procedure
regarding education or conference reimbursements in Representative
Schweikert's office?

[ think as long as it was approved by Deputy Chief, Chief of Staff, it was okay.

I'd like to show you a couple documents, and then I'm going to ask you just a
few questions about that. And I should say you may or may not have been
involved in the processing of some of these documents, but I'm going to ask
some more general questions about it. So take your time if you want to look
at it, but I just have a couple very specific questions. First document I'm
handing you is CAO_0005 through 10. Can you just generally tell me what
this document is?

It's a travel card Citibank statement for the month of January 2015, mostly
plane flights.

Okay, and the front page?

The front page is the voucher cover sheet.
Okay. Do you recognize that signature?
It's an authorized signature.

Do you know whose signature that is?

[ know it's David Schweikert's signature. I can tell you David Schweikert ... |
don't think he actually signed any voucher forms while | was in the office.
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Okay. Tell me more about that. Why do you think that he didn’t sign any
voucher forms?

Because, most members don't. It's an authorized signature. So normally it’s
someone who's authorized ... chief of staff, deputy chief of staff, some offices
have a stamp.

Mm-hmm (affirmative)- Do you know if that's a stamp?

[ don't believe that's a stamp.

That's somebody signing his name?

Yes.

In your experience, who signed Representative Schweikert's name?
Normally either Oliver or Beau.

Any occasion where there would be somebody besides those two signing his
name?

Yes. If they weren't accessible, | would ask if somebody else could sign and
say, "You know, here’s what it is.”

So Beau and Oliver had authorization from Representative Schweikert?
As far as | know, yes.

Do you know what the process was by which they received that
authorization?

No.
How does that work in other members’ offices? Is it similar? Is it different?
Pretty similar. [ mean, you know.

I'm going to hand you one of the documents. CAO_0011 through 26. Again
just generally, what is this document?

This is a reimbursement for Oliver Schwab for travel January 2015 to, |
think, end of February. As well as the ... yeah. January, February.

Just generally, what role would you have in creating this voucher cover
sheet? If any?

[ would normally do the voucher cover sheet. For example, here he had put
meals when it wasn't meals, it was meeting with constituents. So I crossed
that off and made the change.

But the approval for these expenditures, would that have occurred prior to
you creating that cover sheet? Would Beau or Oliver approve the expenses
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or the reimbursement requests and then give the paperwork to you to
process? Is that how it would work?

[ would create the cover sheets. And then they would be signed. ButI believe
that the items to which I would make the cover sheet were approved.

You would prepare the forms as it goes to the staffer who is seeking
reimbursement?

[ would prepare the top forms.
Okay.

Yeah, most finance folks do this. They would prepare the travel
reimbursement form.

With the accompanying receipts and documents?

With the accompanying receipts. There were some times ... like this one, |
can tell you, Oliver would prepare because sometimes [ would prepare for
folks if they weren't sure exactly how to do it. They would give me the
receipts, | would fill this out, they would sign it. But I can tell you because
this doesn't have the code for the office, I did not prepare this.

Thatis CAO_00167

Yes. Because of the office code, | would have put that on. A lot of the folks
wouldn't know what the office code is, so. Or they may not know their staff
employee number.

So let me hand you one more document. This begins CAO_0062 through 76.
And I just want to draw your attention to the fact that the signature line at
the bottom says, "Member, chairman, officer, other approver signature.”
Which is different than "Authorized signature.”

That's because in October 1, 2016, the voucher cover sheet changed. That
was something that the CAO made the change for that. And they also
changed the expense reimbursement form. If you look at this expense
reimbursement form, and that one, they're different. Because that started
October 1, 2016.

Did that change in form come with any change in guidance about who
needed to sign these documents?

The voucher preparer needed to sign, and then still the member chairman
authorized signature. But the voucher preparer, we were certify six that the
voucher was prepared. You can see the difference in certifications. This
signature certifies six.

What is six?
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Six is, this voucher was prepared according to the voucher documentation.

And that change happened October 1. There were a number of changes to ...
it used to be that if you bought something online, you had to have someone
else sign to say, "Yes, that is in the office, you didn't buy it for personal use.”
That was anything that was purchased online had to be signed by a third

party.

What sort of procedures were in place in Representative Schweikert's office
to ensure that staffers were only reimbursed for legitimate expenses?

I think believing in integrity of the staffers.

I guess I should ask, then walk me through the process from expense
happens to reimbursement occurs.

Expense happens, staffer submits the expense report to me with appropriate
receipts. If there weren't appropriate receipts they would say, "Here's

what ..." if it wasn't an itemized receipt, "Here's why it wasn't an itemized
receipt.” Prior to October 1, the Office of Finance was a lot more lenient.
They now, if you do not have the missing receipt, you have to put in, "Here's
what it was. [ bought a ham sandwich, a soda, etc.” If | would see alcohol, |
would cross off the alcohol and change the amount that was being
reimbursed. It would go to me. I would do the cover sheet. | would take it for
a signature so that there would be somebody else looking at it and
approving it.

So there would generally be two individuals, aside from the staffer who was
seeking the reimbursement, that would review any reimbursement request?

Yes. Although sometimes Oliver signed for himself so in that case ...
In that case, it would be Oliver and yourself?

[ would look at it and say, "Hey ..." if there was something, [ would say,
"Okay, show me the pencils.” Or "Show me the lamp."” Or show me whatever
itis, so that I knew that it was in the office.

In your opinion, was there appropriate oversight on the spending practices
in Representative Schweikert’s office?

Each office is its own fiefdom. How they want to run their office is up to
them. I can advise, I can say, "If this shows up, how would the newspaper
handle it?" If your office, if the member is okay with that ... But I can’t force
them to not seek reimbursement for something unless it's something like
alcohol or ...

Recognizing all that, did you feel like they had the appropriate controls in
place?

I don't know. Each office is different.
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How was this office different in regards to spending habits than other offices
you worked in?

[ have some offices that they use their personal cars. They have maybe one
or two rental cars a year. This office, there were a lot more rental cars. [ have
some chiefs of staff that don't travel to the district that much, so there's very
little travel or flights apart from the member.

Mr. Schwab traveled more to the district than other chiefs you worked with,
or less, or the same?

[ would say more for someone who is based here in D.C. | had one chief that
was based in the district that came here every week that they were in
session. It wasn't more than that.

What about purchases for office supplies, Mr. Schwab's habits of
expenditure, more, less, the same as other chiefs?

[ would say more.

Did you ever raise any concerns with respect to the way MRA disbursements
were being doled out in Representative Schwab'’s office?

Yes.
What were those concerns?

That things that were being purchased on Amazon could be purchased
downstairs or could be gotten from office furnishings.

Did you raise those concerns with anyone?
Yes.
Who?

I raised them with Oliver, with Beau as hey, if somebody looks at this, it
could be questioned.

The concerns revolved around what staffers, the purchases of what staffers?
For the most part, Oliver. [ say for the most part. Basically, Oliver.

Did you ever talk to Representative Schweikert or raise these concerns with
Representative Schweikert?

He asked for that one table, which I did prepare, which does show that the
office spent significantly more than other offices on supplies and materials. |
gave him the information. We didn't really have a follow up conversation
because I also wanted to keep the other office's information private.
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We talked about this, but I want to confirm. You were involved in
reimbursements for Oliver Schwab with respect to travel, office supplies and
education. Correct?

Yes.

That would have been from when to when? Your whole time working in
Representative Schweikert's office?

Yes.

Was there any request that Oliver had made that you would not have been
involved in? I should say any disbursement request that you wouldn't have
reviewed before they went to finance?

Can you give me an example?

Sure. I'm wondering if Oliver Schwab is looking to be reimbursed for travel
related expenses or education or office supplies, would those
reimbursement requests always flow through you?

I believe so.

You don't have any reason to believe that he was able to get reimbursements
without going through the financial administrator in the office, that being
yourself?

[ don't think so. Is there a specific example?

You've talked about us raising concerns with Oliver and Beau regarding
Oliver's purchase of office supplies. Did you have any concerns with respect
to Oliver’s spending habits on travel?

[ asked him on several occasions how many times are you planning to go out
to Arizona, so we can plan appropriately, for how many days and what
you're doing. My job, while | work for the office, it's outside the office. Each
office’s internal workings are those office’s.

Was there anything that ever came across your desk travel-related that
raised red flags?

Are you asking about the Super Bowl?
We can talk about the Super Bowl?
How about apart from the Super Bowl? Any other trips?

He took a number of overseas trips, but I think that they were personal.
They were conferences, but he also said that they were official
representational duties.

Conferences overseas?
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[ don't know because he wouldn't say.

Did you ever receive review paperwork related to travel overseas where he
was seeking a reimbursement or used the official travel card?

[ don't think so. There may have been a case, but I probably would have
asked, what StaftfDel - Was it a flight to the airport? Was it taxi to the airport?
Something like that. Normally, basically, that's covered by the trip. Then it's
only taxis or a meal at the airport that you would get reimbursed for because
you would have to have the paperwork for the staff trip. It would be
privately funded travel, which means it would have to go through ethics first
to get that approved. Anything that was approved should have the
paperwork for that.

Aside from these overseas conferences that you just mentioned, was there ...
Is there a specific ...

No. I just want to be clear. Forget the whole — She mentioned you took
overseas trips. She also mentioned conferences. I asked if there were
conferences overseas. She responded, "No."

[ don't know. | know he got married during that time.
Canljust..
Sorry.

.. recap. The difference is | was asking about trips overseas. She mentioned
she thought they were personal. Conferences were domestic to your
knowledge.

He didn't share much with me, so I don't know.
That's fine. There was a distinction between the two, that's all.

Aside from everything we just discussed and aside from the Super Bowl trip,
which we can get to in a second, were there any other domestic trips that
Oliver Schwab took that raised any red flags for you?

[ don't know. I probably asked him about different trips. I know he said he
went to this conference, | want to say, in Chicago where he then went to the
National Archives. He showed me I gave the archivist my father’'s name or
my grandfather's name, and they pulled all of the service records. You
should do this.

You mentioned earlier that you read an article about Oliver Schwab. What
article are you referring to?

The one from the Washington Examiner that you have in your hand.
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This is a Washington Examiner article from November 2, 2017 at 6:01 pm.
What was your reaction to this article?

That there were things that I did not know.
What were the things that you did not know?

Number one, that he had this consulting firm. He expressed on several
occasions that he did things for the campaign and that David owed him
thousands of dollars that he had personally put out for different things and
that David owed him a lot of money, which was one of the reasons that he
was going to be quitting on such and such a day and then that termination
paperwork would be ripped up. He wasn'’t going to quit on that day. It was
Oliver is having a hissy fit. He needs to have David tell him how great he is.
Then he'll calm down. From what Oliver expressed to me this was personal
reimbursement to him, that he did not say that he had this whatever the
consulting firm, whatever the shop name was.

Chartwell.
Chartwell. I had not heard that.

Just so I can clarify, Oliver was indicating to you that he was making
personal outlays on behalf of Representative Schweikert's campaign, that he
was hoping to have reimbursed?

No, that it was for Representative Schweikert personally, like he had all of
these mileage points, so when the Congressman and his wife wanted to go
overseas, Oliver used his points so that the Congressman didn't have to pay.
[ stay out of the political side. I worked on Joe Pitts’ campaign before he
came into office. [ basically stayed out of the political side since.

Were you saying that Representative Schweikert was using Oliver Schwab's
travel points?

That's what was indicated to me by Oliver. I don’t know if that's true or not.
He said, "He owes me so much. He owes me thousands of dollars that I have
personally put out.” He did not say that he had put out as a consultant.

Have you ever spoken to anyone at the Washington Examiner?
[ have not.

Have you ever spoken to Philip Wagner?

[ have not.

Did you and Oliver ever discuss, regarding what I think we can refer to as
this trip to Arizona during Super Bowl weekend 2015, did you ever discuss
whether he would be handling any campaign related activity while he was
out in the district?
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Let me pull up. He sent an email to Beau and to me saying, "Just so you guys
don't have a heart attack | wanted to give you a heads up about my trip next
week. It will end up being about $4,000 for the hotel and about $1,000 for
rental car being Phoenix Open and Super Bowl weekend. I apologize for this.
It's priority for David that I'm on the ground to help as host events with the
House majority leader, other visiting members. I got..." Now it says, "two
personel,” but if you look at it | think he meant to say personnel issues. "We
need to get out of the way." I took that as official.

This is an email of January 24, 2015 at 5:40 from Oliver to you and Beau?
Subject line: travel budget for the balance of the month?

Right.
Personel is spelled P-E-R-S-O-N-E-L, and you believe that's personnel?

Yes, because we need to get out of the way. | would take that we as the office
Versus ...

What is he referring to there?
[ would say staff issues in Arizona. That's how I took it.

Do you have knowledge that there were personnel issues in Arizona that he
had to deal with?

[ know there were as to the exact dates because there were a number of
different times when he talked about letting people go or bringing people on.

He says, "I'm on the ground to help as we host events with the House
Majority Leader. When he says, "events,” what does that mean?

I thought that they were for the office, that they were official events.
Why do you think that?
I've had other offices that they have events with other members for official ...

After the fact, did a campaign event take place with the House Majority
Leader?

I did not know that until reading this article. I did not know that his wife, or
brother, or brother-in-law was out there as well. It was presented to me as
I'm going out for official business for the office.

Did you ever learn, outside of the article, that he attended - Oliver and/or
Representative Schweikert attended - the Super Bowl?

I did not know that he had attended the Super Bowl. No, I did not know he
attended the Super Bowl.
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Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

Did you gain any knowledge, outside of this article, about whether or not
Representative Schweikert or Oliver Schwab attended the Phoenix Open?

[ don't believe so, apart from this article.

Let me walk you through one of these expense reports, which you should
have in front of you. If you can grab the document that starts with CAO_0011
and if you can flip to page 0023. For the record, this looks like it's a receipt of
some kind from the Hilton Garden Inn in Scottsdale North/Perimeter Center.
Do you know if this is the hotel that Oliver Schwab stayed in while out in
Arizona during Super Bowl weekend 20157

It was presented to me that he was staying in this hotel during these dates.

Do you know if that is the hotel that he ordinarily stays in when he goes out
to the district?

[ know there's a couple different hotels. I think it's one of them. I can't be
100% sure because | haven't looked at these for a year plus.

If you can flip to page 0022. This appears to be a receipt for Richard Oliver
Schwab at the Hyatt Regency Scottsdale Resort & Spa at Gainey Ranch. It
appears to be a $185 receipt. You mentioned earlier on page ...

Meeting with constituents for food and beverage versus meals.

Correct, on page 16 that you had to change that. Do you recall a conversation
about that receipt or this line item on page 00167

No. I probably would have looked at it and said I'm guessing that this
because it's four as opposed to one and because of the amount that it would
be for probably Richard, the member, and staff members who were there,
staff members.

Did you have a conversation about who attended that lunch?
I do not believe so. I take it was not.

That's my question to you.

[ did not.

I’'m going to hand you one other document that begins 0027 and ends
CA0_0027 and ends as 0061. If you can just flip to page 58. For the record I'll
note, this is an e-mail that begins, it's from Oliver Schwab to you dated
February 5, 2015 3:58 p.m. Mr. Schwab talks about attaching an itemized
receipt for the Hilton bill. I would like to draw your attention to sort of the
third paragraph down. He says, "I'm pre-booking the same hotel for the
Phoenix open week next year so that we get a normal rate and not the rate
once they're in room block central.” Reading that, does that jog your
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memory about whether or not this was the hotel that Mr. Schwab would
ordinarily stay in when he went out to the district?

The Hilton Garden Inn or?

The Hilton that he's referring to in this e-mail.
Looking at this?

Mm-hmm (affirmative).

I presume it was The Hilton Garden Inn.

I'll direct your attention to a couple of pages preceding this, 0053-56, which
appear to be the receipt that he’s referencing.

I mean, it looks like it's the same hotel.

My question is, do you know if that's the hotel that he would ordinarily stay
in when he went out to the district office?

There was that. | want to say there's a Ritz Carlton out there, but the Ritz
Carlton wasn't that expensive. [ mean, ordinarily the cost was like $100-
$150.

[ just want to ask about the location. Did he ordinarily stay in one hotel when
he was out in the district or did he tend to stay in a variety of different
hotels?

[ would say one or two.
You don't know if this is one of them that he ordinarily stayed in.

[ think it was, to be perfectly honest. [ would look at Hilton. I wouldn't look
at the street address. What [ would be looking for would be, for example,
valet laundry and making sure that came off or if there was movie rental or
something like that that would not necessarily be reimbursable.

I should back up here and just verify for the record. You were involved in
reviewing Mr. Schwab's receipts and reimbursements for this trip out to
Arizona during Super Bowl weekend 2015, right?

Yes.

Okay. Are you aware of whether or not, do you have any reason to believe
that he tried to expense anything related to his wife's travel to the district?

[ did not know his wife had gone to the district until I read this article.

Okay. Did you have any reason to believe that Mr. Schwab was trying to
expense anything related to his mother and brother being out in the district?

No I did not.
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Okay.

From what [ understood, this was an official trip that happened to be taking
place, that he had to go out there for office personnel issues, for office
business. It happened to be during the Superbowl. The Superbowl was being
held in Arizona. That he was going out there for official business. That's what
was presented to me.

What are you basing that understanding off of? Just the e-mail you just
showed us?

The e-mail and him talking and saying, "I'm going to be going out there. |
know it's more expensive than usual.”" But he did not say to me other people
were going out to this. There was no mention to me that other folks.

Did he mention that any campaign events would be happening out there?
No.

Having read the article and having reviewed his reimbursement requests, is
there anything in hindsight that was a concern for you?

As I said, I did not know that he had this Chartwell. I do know that when |
sent the reminder in November 2015, "Hey everyone, you need to take your
ethics training” that his e-mail reply was "I've never taking ethics training.” I
was like, "What do you mean? How long have you?" This is my little
reminder to everyone that says, "Happy Thanksgiving.” Take your annual
ethics. I may have actually done that. I said, "Are you talking about your first-
time training ever or just not last year?"

Okay.

[ then said, "How long have you been with the House?"
Okay.

"You may have to do remedial training. Talk with ethics.”

Okay, so, we've got the article discusses sort of four categories of things.
We've got office supplies, educational expenses, the Super Bowl weekend we
talked about, and campaigning coming from representative Schweikert's
campaign committee and his PAC, his leadership PAC. You said to us you
don't know anything about Chartwell or income he received, Oliver received,
from the campaign committees, correct?

That is correct.
So the information in the article is news to you?

That is news to me.
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Paul Solis:

Super Bowl weekend, Jeff kind of ran through that weekend with you. You
did know a little bit about that? About the messaging Oliver had provided to
you about the reasons for going out there, right? The educational expenses,
we talked about. You provided an e-mail concerning one of those requests
for reimbursement which is the Harvard Kennedy School reimbursement,
right?

Right.

We asked you about anything else, about possibly Johns Hopkins, about
Naval War College, Stanford.

He may have, whether it was presented to me as educational versus a staff
conference.

Right.
Because that would be handled differently.

Okay. The last category is office supplies. You do have some experience in
that about reviewing some reimbursement requests for office supplies. You
mentioned you did raise concerns -

Yes.

With Oliver himself -
Yes.

About the expenditures.

I raised them with Oliver and Beau and it was like, "Well, you know, Oliver's
chief of staff.” So, what he says.

[ just want to get clarification on the concern you raised because in my mind
there's a certain nature of the expenditure. You briefly touched on this. One
is that the expenditures or expenditure could be replaced by, for example,
furniture purchase or another type of supply purchase that the House has to
give to the offices as opposed to even making a purchase. You would raise
that concern, as well?

Yes, and I did. There was a heater that was. [ don't know if it was a couple
hundred dollars or a thousand dollars, and I took it to finance because it was
a heater, apparently an outdoor heater for the district office. I asked about it
with finance. I said, "Is this reimbursable?” They said yes. For the district
office, it is. I can bring things up, I can say you can buy these but ultimately if
the chief of staff determines that it is appropriate I will ...

Okay, so items that the,  mean I asked that question items the house has like
furniture. I don't want to talk about things the house doesn't have because
that's a separate issue. Items the house has like ...
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Pens.

Well, I want to ask my question first. Pens are something that you'd
purchase from the house. They're not just items that the house gives you like
for example chairs, like modular furniture. I want to ask about items like
that, furniture items, desks, chairs, the house has those items to give to
offices. Would Mr. Schwab make purchases on those types of items that the
house would have that in your opinion may not need to be purchased?

To the modular furniture, the office does not pay for modular furniture
when it's set up in that office for the particular staffers that are there but
they then would have to pay for modular furniture through the house if they
changed the configuration after. That is what I believe the modular furniture
was for. Things that you would also purchase through the house but you
would, it would go to MRA would be like standing desks, which would sort of
fall under that modular furniture.  have other offices, the ergonomic chairs.

I'm just asking ...
I'm sorry.

I'm just asking did you ever raise a concern with Oliver? Hey, Oliver the
house has this you don't need to buy it. Did you ever raise that type of
concern?

Yes.

Okay, moving on from that what about just the general nature of amount of
expenditures so this looks like an awful, for example, this looks like an awful
lot to spend on pens. This looks like an awful lot to spend on folders or
binders or anything else. Would you raise those types of concerns?

Yes, 1 did. Yes.

Then as you discussed you would also raise the type of concern about
particular items for example a heater, where it was a larger dollar item and
it just sort of triggered to you do we need this. You would also raise those
types of concerns.

Yes.

Those three sort of categories of expenditures for office type equipment you
raised concerns in all three of those categories?

Yes, I did.

Okay, I realize my question might've been a little confusing. I just wanted to
sort of make sure I understand all those different things.

Yes.
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Jeff Brown:

Former Fin. Admin.:

Jeff Brown:

[ have a couple quick questions before we wrap up. What can you tell me
about Oliver Schwab's wife being hired as a temporary employee in
Representative Schweikert’s office in 20147

Not much, [ knew her because we were both schedulers for Pennsylvania
delegation. Basically, what I know is when she got engaged to Oliver the
office decided that she should not be the temporary for us in doing the office
finances. She suggested me as someone that she knew as another scheduler
who was a shared staffer. At the time I did scheduling along with financial
administration for one office. I pretty much knew maybe for a couple of days
that she had done it and got her thumb drive of the information.

She did scheduling and finance for Representative Schweikert?

No, she handled scheduling for a Pennsylvania member, which I at the time
handled scheduling for a Pennsylvania member. I had worked with her for
pro life Pennsylvania. There's a lot of folks that come down for pro life so we
do provide refreshments and benefits as a state. That's how I knew her. |
don't think she did the scheduling for Schweikert.

Do you know what she did in Representative Schweikert's office?
As far as | knew, she only handled finances, that's all that [ know.

Did you have any concerns about her working in Representative
Schweikert's office?

No, because I believe as soon as they got engaged that's when they hired me
or shortly thereafter. I did not know that she worked for Representative
Schweikert until she sent me an email saying hey, I just got engaged. I've
been working for this office, are you interested. Are you looking for another
office?

Was there any overlap between the time you started with Representative
Schweikert's office and her time there? For example, you walk in the office
and she's there.

[ don't believe so. If so, maybe a day or so. I think I came in maybe on the
14th or 15th and she probably left that same time. [ don't remember if [ put
in the appointment and termination paperwork or she put that information
in.

This article references - this article I'm referring to the Philip Wegmann
article in the Examiner- references former staffers. Do you know who the
former staffers are that are referenced in this article?

I do not.

Do you have an educated guess about who they might be?
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Maybe but I don't know who is still with the office and who's not with the
office at this time.

Recognizing that you do not know who these sources are, do you have any
thoughts about who may or may not have talked to the Examiner about
these sorts of issues?

No one has presented themselves to me to say hey, did you know anything
about this. There's no staffer, since I left the only communication I've had is
if there's been a bill that’s come in that may have come to me because it's a
newspaper bill that comes in once a month that I've been, sent to the office. I
haven't contacted ...

Has anybody from Representative Schweikert's office contacted you about
this article?

No.
Have you spoken to anybody about the article?

I've spoken to a couple of my chiefs simply to say hey, this is a former chief.
You might want to use this as guidance ...

Why did you say former chief?

He was my former chief. I've talked with some of my current chiefs to say
hey, this information is here. I maybe asked questions about this because |
was here. I read it.

Have you talked to anybody else about the fact that you're meeting the OCE?
My husband was in the room when you called.
You made a statement that you ...

I did contact a friend of mine who's a lawyer and just said, I didn't say what
it was. I didn't say who | was meeting with but just that I was being called as
a third party witness. Do you have any suggestions cause I've never had to
do this before.

Understood. I noticed and as we've discussed, you brought a file of a couple
of documents, some of which we discussed here today. Are there any other
issues that you feel like we should discuss in light of what we discussed or
are there any other documents that you wanted to walk through with us?

You have mentioned that you haven't expressed who is being investigated. |
can make an educated guess. I don't know. I think of good in people.  know
on more than one occasion I said as long as you guys are okay with this
being in the paper cause this could, you know as ultimately it represents the
congressman, which is what I, if you ask my other chiefs if they will and I'll
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tell them the same things. If they have questions I'll say talk to ethics. If
there's something that you aren't sure of, if there's a news story on it ...

Did you or Oliver ever reach out to the committee on ethics based on any of
the things we talked about today, any of the expenditures? I should it put it
this way, did you ever reach out to the committee for guidance based on the
expenditures you saw from Mr. Schwab?

[ know I reached out for paint in the office. | know I reached out in reference
to ethics training and financial disclosure and told him to reach out to ethics
about that because ultimately it's on him.  know I reached out either to
finance or to ethics about Harvard and honestly I don't remember if it was to
finance because I had reached out prior on another one or if it was to ethics
that I reached out.

Was this over the phone or over email?

Could be both. I know I have advised with ethics to make sure you get things
in writing from ethics replies that they reply in writing so that you can ...

You should check your emails to see if regarding the Harvard expenditure
from Mr. Schwab the reimbursement request to see if you emailed the
committee on ethics or they emailed you back with some sort of response.

Okay.

Jeff will be following up with you on that. Going back to this folder you have
of documents, some of which you shared with us, how did you go about
deciding what would go in that folder?

I read the article and said, you said that it was about office finances so ...
You went through your ...
Ilooked at ...

You went to your official emails and pulled what you thought to be relevant
documents related to your communications with Mr. Schwab or
Representative Schweikert, put in that folder and brought them here today?

Yes, I did.

You have backed up actual emails in your Outlook of all these emails?
Like I said ...

How did you get these emails? Did you print them from ...

Yes, I printed them.

So they exist right now sort of in your archives?

Yes.
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Okay, I mean ...
I'm sure you guys can get them. You're a lot more IT savvy than [ am.

We just like to request them now. You've got them there. We'd like to
request them now and take that with us if that's all right with you. They'll
remain during the investigation they'll remain confidential. We'll do our best
to go through them, review them.

Ethics, travel budget, leadership.

I mean have you pulled them and felt that they were relevant to our
questioning, we’d like them all.

Not all of these are for ...
Are those unrelated to our review today?

Well that's the article. This is about they requested my records so I gave
them all the records.

You mean when you were terminated?

Yeah. I don’t know if you want those because they picked up the wrong
records originally. This was I stopped by to pick up vouchers.

Yeah, probably nothing related to ...

This was well, Oliver wanted to do some sort of wall mount system and I
said, well he said do you think, I said I don't believe they offer, they do do
wall mounts.

Related to expenditures.

This was how I knew to ask if it was personal or going for the office because
this was for a different office, had asked about a registration fee and so |
went to finance and said this would be reimbursable, yes. The person was
out and I said I did do a follow up call, I spoke with Keith. He said it was okay
as long as there's no credit, personal gain for the staffer and we were okay
with it being in the statement of disbursement, correct. That wasn't for this
office.

Okay but it ...

This was from 2015 and so then when ...

This, in your decision making process, I think that would be helpful, yeah.
[ don't want to get the other office in ...

No, [ understand.

That's why when he presented it to me that's why I said okay.
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Jeff Brown:

Okay, got you.
There may be other emails if you guys want to send IT people.

Okay, well we appreciate this and I think this and also, you know the
information that you, some of the information you provided us with is based
off you, so it's good to have them to be able to make sure it corroborates the
things you said to us and so we appreciate that. That's definitely helps us
going forward.

That's why, | know he took a lot of trips but from what was presented to me,
it was presented to me as official for the office.

Do you have anything else?
[ don't have anything else.

Okay, well thank you Former Financial Administrator, with that we'll end the
recording and thank you for your time.
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Jeff Brown:
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Jeff Brown:
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All right. I've got the recorder on here. This is Jeff Brown with the Office of
Congressional Ethics. With me is Paul Solis. We are in the Office of Congressional
Ethics Conference room. Before us is Former Legislative Director (“Former LD”). Itis
January 31st, 2018. It's about 2:55 P.M. Former Legislative Director has been
provided with a copy of the false statements warning and signed the
acknowledgement form, and with that, we will get started.

All right, Former Legislative Director, you were previously employed in
Representative Schweikert's office, is that correct?

Yes.
Okay. In what roles were you employed by Representative Schweikert?

I started in 2011 as a legislative assistant, and then over the course of approximately
six years | was with him, I served as a legislative assistant, senior legislative
assistant, and legislative director.

Okay. Can you just walk us through roughly when those promotions occurred?

Let's see. Legislative director position, I took off that role on in, I want to say June
2016. From May, June time frame of 2013 to 2016 [ was a senior LA. Then prior to
that, I'm having trouble remembering the time frame, when I went from LC to
legislative assistant, but it was about a three-year span from when I first joined the
office, or I guess two years from when I joined the office and then became senior LA.
Over that two years, [ went from LC to LA.

Okay. Do you remember roughly when you joined the office?

When David took office after being elected in November of 2010, I joined his staff
officially in January 2011.

You're no longer with Representative Schweikert's office?

Correct.

Where are you now?

I'm a consultant with IBM on an Air Force contract.

Did you work anywhere in between IBM and Representative Schweikert's office?

[ began talks with the Mick Mulvaney office to move over there in the winter of, let’s
see, 2016. Prior to him receiving the nomination, and then officially joined the
Mulvaney office for a brief tenure before he resigned to become budget director.
Then I transitioned the office to the new member, and officially left the hill in July of
2017.

When you were in Representative Schweikert's office, did you work with Beau
Brunson?

Yes.
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Okay. Who was Beau Brunson?

At the time when I first joined the office, Beau was a legislative assistant. Then, not
sure what the time frame is, but then he became legislative director and then deputy
chief of staff in the Schweikert office.

I should have asked you this first. Who did you report to while you were in
Representative Schweikert's office?

[ don't think there was a true linear reporting path. But, if | was to say my direct
supervisor, the majority of time I was in the office was Beau Brunson.

How about Oliver Schwab, what was his role in the office?

Oliver was the majority of the time, Chief of Staff. He left for a brief period to focus
solely on David's campaign work during the 2012 election cycle, I believe it was,
when he was, had a primary with Ben Quayle who was also a sitting member of
Congress at the time. He came back in, I believe a senior policy advisor role for a
short time, and then regained the Chief of Staff role.

What... when you were in Representative Schweikert's office, what was your
involvement with financial matters such as budgeting or MRA disbursement
requests?

Limited at best. Outside of submitting MRA reimbursements requests, Oliver almost
overwhelmingly maintained full control over that process and then, also worked
with Beau for a period of time near the end of the time Beau was in the office, when
Beau was kind of the one overseeing that process.

When you say that process, what are you referring to?
The reimbursement process.
Okay. How about budgeting?

Again, that was overwhelmingly Oliver and then Beau maintained a portion of it for
a short time near his tenure in the office.

Aside from Beau and Oliver, was there anybody else who handled financial matters
in the office?

Over the six years | was there, [ believe we've had a couple of different folks who
were the financial administrators. I believe, let's see, Mary O'Connor was there for a
time. I'm not sure what time frame or when she was there. There was April
Blankenship, I believe her name was, she was also one of the financial
administrators. Then I also believe Kelly Roberson had some, at least fidelity on the
issues, if not, when she was kind of in the administrative position, doing David's
scheduling before taking over policy. I think she worked closely with Oliver in some
of the budgetary matters.
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What I'd like to do now, I just want to show you, just a couple documents. So you're
aware, you may or may not have had anything to do with these documents, but I'm
going to ask you some just very specific questions about them. First one I'm going to
hand you is, just for the record, it's labeled CAO_0005 and that runs through 0010.
Just generally, what is this document?

This looks like it is a reimbursement form for the travel credit card, for, trying to
see ... was it plane tickets, reimbursements?

Yeah. I want to just draw your attention to the front page real quick.

Just real quick, is this something you would see in your role, throughout your time,
in your various roles, sorry, at Representative Schweikert's office, would you ever
see these forms?

Yes, but again, I didn't have any involvement as far as signing off or managing
reimbursements outside of my own reimbursements which, when [ would do
reimbursements, is always for my own card, and then be reimbursed from that. I
never used the government card for any of my travel or any of the, you know, events
that we organized.

When you would submit the reimbursement documents, would you submit that to
someone else in the office or directly to payroll and finance?

It depends. When we had a financial administrator, either April or Mary, I would fill
out the forms and give the forms to them, or I'd give it to Oliver to manage.

Would there always be ... I should ask you like this. How many individuals would
look at a travel reimbursement form that you submitted before it went over to the
office of finance?

It would depend. If it was solely when Oliver was managing the office finances and
we didn't have a financial administrator, it was usually just Oliver. If when we did
have a financial administrator, it was usually them and with Oliver's
acknowledgement or Oliver signing off on the member’s signature on the
reimbursement forms.

You sort of touched on my next question. Who are authorized signers in
Representative Schweikert's office for a disbursement form like this?

Oliver. I believe Beau was, at the end of his term, when he was managing it, and I
believe Kelly was as well. I'm not certain on Kelly, but I believe when she was also in
that administrative role, she had some authority to sign off as well.

Would Representative Schweikert ever have any involvement in MRA disbursement
requests like this one?

Not that I'm aware of. At least none that I've ever personally been involved with. It
was always at the staff levels and never took it to the member directly.

Do you know whose signature that is on page five?

Page 4 of 33

17-4790_0079



W

00 N O U

10

11
12
13
14

15

16

17
18
19
20
21
22
23
24

25
26
27
28

29

30

31
32
33
34

35

36
37
38

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former LD:

Jeff Brown:

Former LD:

Jeff Brown:

Former LD:

Jeff Brown:

Paul Solis:

Former LD:

Jeff Brown:

Former LD:
Jeff Brown:

Former LD:

Jeff Brown:

Former LD:

[ couldn't tell you.

Were there any specific policies and procedures in Representative Schweikert's
office regarding MRA disbursements, be they for travel, office supplies, or whatever
it might be?

None formally that I was ever aware of. There were, more often than not, when we
did have official functions or need to use MRA funds, we were told to put it on our

personal card and submit the reimbursement. But outside of that, there was never
any official policy directives that were pushed down from leadership down to staff.

Who in the office would you say would've been the most knowledgeable about the
spending practices of Mr. Schwab?

Outside of our financial administrators, when they were on board, I don't think
there was anyone who ever had true fidelity over his use of the MRA. Perhaps Beau
and Kelly had some insight onto that when they were working those issues, but |
don't think there was anyone who would provide kind of a check and balance.

Okay.
Why do you say that?

Well, as chief of staff, one, Oliver maintained pretty close hold over the budgetary
matters. I don't think there was ever anyone who truly had a grasp over how money
was being flowed or either payroll or MRA reimbursements. David certainly gave
Oliver a lot of leeway to run the office as he saw fit. As long as issues weren't arising,
David didn't really bring it up, at least not in my presence. And then other than that,
it was a small portion of when Beau was managing the financials in connection with
Oliver, I don't think, outside of the financial administrators, there was anyone who
really were working with Oliver closely.

You mentioned a couple times that there was either a period or some periods of
time where there was no financial administrator that would have been working with
Oliver on financial reimbursement, MRA disbursement matters. Do you recall
roughly what time periods those were?

No, not off the top of my head.
Was that for the majority of your time in the office or for a more limited time?

[ think it was more limited near the latter half of my time in the office. Trying to
think over here. Yeah, I'm having trouble drawing a time frame and [ wouldn’t want
to speculate, but it was certainly in the second half of my time in the office when
there was more a financial administrator engagement.

At some point, did Mary O'Connor leave Representative Schweikert's office?

[ think she left the office similar to when I was leaving the office, if | remember
correctly. It could've been slightly before that, but in that winter of 2016 if I recall
correctly.
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Do you know if anyone replaced Mary and took on the financial administrator role?
Not that I'm aware of.

When you were working with Representative Schweikert's office, how frequently
would you travel?

[ traveled a number of times on DOD-organized StaffDels, | would say a handful
throughout the year. And then I believe there was a couple MIKA trips [ went on in
the later half of my time in the office and only one trip that was paid for with my
personal card and then reimbursed to the office.

Did you have occasion to travel out to the District?

The few times I did go out in the District, usually the way we set it up is we'd have a
DOD staffdel that went out to various installations and then [ would stay in the
District following, follow on. So there was no travel payments or anything of that
nature. I'm also from the District, so | stayed at my home. I think I ... other than some
gas receipts, there was no reimbursements [ was submitted. There was no hotel and
no flights.

Aside from yourself, who else would travel back and forth to the District with some
frequency from the D.C. office?

Oliver would go fairly frequently. | would say couple times a month. [ believe Kelly
went a number of times. Kat Dimenstein used to go out there when there were ...
What was it? Some task force that they were part of, Valley Fever Task Force, and
then Beau went a number of times. But as far as how often they would go, I couldn’t
really quantify that.

Can you generally explain to me the process by which a staffer like yourself or Beau
or Kat would coordinate travel to and from the District?

It was a fairly informal process. Essentially, if there was a need to be on the District
or they had the authority to set up the necessary meetings with industry or with
state global stakeholders, book the hotel, book the flights, rental car if needed.
Again, the guidance we were given was overwhelmingly "Put it on your personal
card and submit reimbursements.”

So you're in the District, you're gathering receipts, what happens at that point?

I can't speak for the others. The way I usually worked it, if ... For incidental funds,
more often than not, I just ate that cost if it was $10, $5 while getting something to
eat or food at a gas station. But for gas and mileage, any other receipts, hotels, car
rentals, once you had it, essentially fill out the MRA reimbursement forms and
submit it to either Oliver or one of the financial administrators.

Were there any specific policies and procedures in Representative Schweikert's
office regarding travel or reimbursements for travel?

None. Not that I'm aware of, at least.
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Okay. Who's providing approvals for staffers to travel to and from the District?

The majority of the time, it was Oliver. We would let the member know that,
obviously, that the travel's taking place and provide context of why it was taking
place. But ultimately the thumbs-up/thumbs-down, no-go/go, was on Oliver to
make that decision unless David had objections for some other reason, which, at
least when I would travel out there, he never did.

Okay. How involved was Representative Schweikert in the process of approving and
disproving ... | mean, we sort of touched on he may have been aware but can you talk
a little bit more about his involvement in approving or disapproving travel?

Certainly. We would certainly provide context of why we're going, who we're
meeting with. If there were meetings that the member was having, sit in on those if
they were within our purview, or provide at least context of why the meeting were
taking place and why we're going out to District. But he never ... outside of
acknowledging that we were taking the trip, he never objected to it or had concerns
with staff travel.

When staff would go out to the District, would they generally stay in ... Was there a
specific hotel that they would generally stay in that was close to the District office?

Again, I don't know. I've always stayed at my parents’ home. I'm not sure what
hotels the other staff used.

Having said that, and I appreciate that, do you know if it was practice for staffers to
rent cars when they went out to the District?

Yes, I believe so.

Were you aware of any staffers ever traveling to the district, or to other
destinations, and being accompanied by their spouse ... And when I ask that question
[ don't mean to suggest that official funds were being used for the spouse, but did
anyone ever travel with their significant other?

So, I know Oliver's wife, Ana, traveled with him pretty frequently. Outside of Oliver, |
don't believe Beau's wife ever traveled with him when he went to the district, and I,
as far as [ am aware, no other staff took any partners with them on their travels.

You said that you were aware that Oliver's significant other traveled with him
frequently. How were you aware of that?

I mean, outside of just, kind of, office conversations taking place, Ana was, from her
prior work when she was with Congressman Rothfus, and then her continued work
lobbying, there was significant engagements with the office, and, so, she was ...
Essentially she was around quite a bit, so you knew when they were traveling that ...
You know, they were very friendly, would, you know, say, oh, we're going out to
district, or we're going to, you know, somewhere else. But [ know they traveled
together very frequently, not just to the district but all over.
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Okay. What's “very frequently” to the district?

Again, I think it's probably relative, but Oliver was going out there, either by himself
or with Ana, at least a couple times a month from what | remember, and, you know,
obviously it ebbed and flowed, but I'd say at least two, three times a month he was
going out to the district. And then, you know, they ... If the House wasn’t in session
he wasn't in town, he was traveling somewhere else or back in the district.

Okay. I realize it would be an estimate, but could you give us an estimate for how
frequently Mr. Schwab’s partner would travel out to the district with him?

It would be hard to quantify. You know, [ would say ...

More than five times a year?

[ think that's an accurate statement.

So, you think approximately five times a year is a reasonable estimate?

[ think if you were to say five times a year [ wouldn't be surprised with that number,
[just... It doesn't seem high to me, so I ... But, again, I really can’t quantify how often
they've traveled.

You said that Oliver's partner was frequent ... | don’t want to put words in your
mouth, but you said she was lobbying the office, can you tell me a little bit more
about who she is, what her role-

Right.

.. was?

So, to clarify, she didn't lobby the office in the lobbyist sense. She was a lobbyist.
Okay.

Her ... The Firm she worked with had clients in the district. So, the folks that she
worked with would come and lobby the office. [ don't believe Ana ever personally
did, but they were on the Hill often because of their work. So, when they had
downtime they would come into the office, they're ... You know, the same functions,
given the connection to Arizona industry. So, they're ... So, she was around the office
relatively significantly ... Significant amount of time. At least, much more than any
other significant other or partner.

Was there a point in time that Ms. Schwab was working in Representative
Schweikert's office?

So, I don't believe she ever worked in the office. If | remember correctly there was a
point in time where she was receiving campaign funds and doing some campaign
scheduling, but I don't believe there was a time, that I recall, where she was ever a
direct employee of the office, at least, not that I'm aware of.

Okay. Can you tell me more about what you know about her work for the campaign?
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So, very limited, outside of the fact that I was told she was doing campaign
scheduling, I really don't have any other information outside of that. You know, if
she was doing more than that I wasn't aware of it.  had limited involvement in the
campaign.

Do you know if she was being compensated for that, or if that was on a volunteer
basis?

[ believe she was being compensated.

Okay, and you said you had limited involvement in the campaign?
Yes.

What types of things did you do for the campaign?

So, I'd provide policy support for David ahead of meetings, essentially. So, if he was
going into a meeting with Boeing, and prior to that I'd be asked, you know, what's
going on with Boeing's Apache multi-year funding, and just provide some basic
background for the member prior to him going into those meetings.

And that's related to the campaign, or his official office?

So, it was asked of me, as an official staffer, knowing that they were to support
campaign events, essentially. So, you know, official ... His official business, or official
work wouldn't have those schedules, but he'd be holding a fundraiser, going to a
tour of the facility on Arizona, Oliver would ask, get David smart on the issue before
he goes out there, and I would provide that policy kind of background.

Okay, and would you do that over here in his office, or in the congressional office?
Yes.

Or sorry, the district office?

No, the DC office.

Okay, and would Oliver say to you that, you know, you're going ... This is in your role
now as a campaign volunteer or some other role with the campaign?

No.

No. Did you understand yourself, at that time, when you'd be briefing
Representative Schweikert, that you're briefing him so that he'd be prepared for a
campaign event?

It probably was never explicitly said, but yes, that was understood.
Why did you have that understanding?

Well, he wasn't meeting with folks from Boeing in his capacity as a member of
Congress, he was doing that as a ... In his capacity as a candidate for Congress. So
while, you know, it was never laid out, hey, provide this for a campaign event, it was
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structured as, you know, David wants to know about issue X. So, the phrasing of the
questions, it was always kind of that wink and nod that it was for the campaign, or
for campaign event, but never explicitly said.

Okay, but you would know that it was ... The event that you were preparing for was
a campaign event.

Yes.

You, personally, would know that?

Yes.

Okay, how often would you say that would happen?

It fluctuated, obviously, depending on the election cycle. You know, it was, | would
say, in an on cycle it was 20% of my time.

20% of your congressional duties would be preparing Representative Schweikert
for campaign events? Or meetings, campaign-

Right, so ... It would probably be hard to say 20%, but it's less than 50, more than
10. I mean, it would all depend. There would be weeks where, and I'm sure you
guys know, where there would be a number of things, and during that time there
was a lot of buildup for those events, and then there was times where ... You know,
it's feast or famine, so there would be no engagements that [ supported that were
within my portfolio. So, I think it depended upon the time of the year, as well as who
he was meeting with, so it's hard to quantify, but, you know, when there were those
meetings in my portfolio, | would say 20%, more than 10%.

Okay. Would you ever attend any of these events?

I've attended a number of fundraisers here off campus, none of the events outside in
the district.

And by events here in DC, off campus, you mean events for Representative
Schweikert?

Yeah, so fundraisers that industry or PACs were doing to support his campaign.

Okay, and when you talked about those times where Mr. Schwab would task you
with prepping Representative Schweikert prior to one of these events, or one of
these meetings, would you then later go to that same eventin DC?

Not all the time. There were certainly times where that took place. I-

What would be your role, then, at the event? Would you have any type of role, what
would you do?

My role was essentially to network, to provide support to David as he needed it, but
also, one of Oliver's focus was showing a accessibility of staff to industry to local
stakeholders. It was much more just being there, being presented, being, supporting
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David and then being able to talk through any issues that were currently going on
within that specific issue.

At those events, did you understand your role to be with the campaign, or as an
official, congressional staffer?

[ think it probably depended on the event. I think there was a number of events that
were probably in a, at least perceived to be more of a gray zone in how David was
going to be represented at that. If it was a true fundraiser or if it was an industry
meeting that he was going with, I think Oliver usually, on the back end, had Oliver
set up an industry meeting with the intention, knowing that there would be a
donation coming from their PAC following the meeting. It'd really depend on how
the meetings or how the engagements were structured as to what my role going into
it was, or how [ understood my role.

Okay. Did you ever have a formal role with the campaign committee?
No.

Were you ever paid for any work you did?

No.

Did you ever volunteer for the campaign committee?

No. It was always expected that we would be accessible to support as needed. But
we, for the most part, never had any official engagements or roles with the
campaign.

Okay, and when you say "we,” who do you mean?
The majority of the staff.

The congressional staft?

The congressional staff, yes.

When you say "expected,” that there was an expectation, who was setting that
expectation?

I'm not sure if it stemmed from David down or Oliver down. If David didn't establish
that expectation, he was certainly aware of it and allowed it to exist.

Why do you say that?

Because we were clearly providing him support for what he was going into as a
campaign event. [ think from my point of view, it would just be naive to expect that a
member of congress is unaware of where the support their staff is providing them
supports.
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Did Oliver or Representative Schweikert ever explicitly say to you or to anybody
else who was a congressional employee, "There is an expectation that you do work
for the campaign in some capacity,” or something like that?

[ don't believe it was ever explicitly laid out, but the expectation was there.

Okay. You mentioned there would be times you meet with an industry group, and
prior to that meeting, it was an expectation you had, or an understanding you had
that it was an official, officially related congressional meeting, based on official
purposes, right?

Yes.

Then later on, you mentioned that Oliver, it was your understanding that Oliver
would have some connection to a potential fundraising event tied to the same group
or organization later on.

Yes.

Could you give us an example, or does anything come to mind, of that circumstance
in particular happening?

The one example that comes to mind is, some aerospace industry representatives
held a luncheon, with David in an official capacity when he was on the science and
tech committee. Either a day or so after that, Oliver mentioned that the following,
that he received a PAC contribution from the same representatives that we met
with. That's kind of one example that shapes that narrative, where there were a
number of events that were held to support David as an official member of Congress,
in his capacity with the expectation that him attending those events would have a
follow on contribution to the campaign.

Did he ever talk to you about statements made by people? Not necessarily these
aerospace people, but others “that give us a meeting, we're going to geta
contribution,” type of thing, or any statements that you can recall that would
connect those two ideas?

The one example, | forget the organization, the gentleman was advocating for grant
funding in Africa. I can’t remember the organization specifically, but he, the
gentleman and his organization contributed to the campaign and following the
contribution, Oliver asked me to set up a meeting with him to discuss their issues.
Then following that meeting, we subsequently submitted letters in support of their
initiatives.

Okay. Did Oliver explain to you why you would submit those letters?

What I was told is, that the gentleman ... donated to the campaign and that we want
to be as friendly as we can and as helpful as we can because of those contributions. |
don't think there was a direct quid pro quo, but Oliver clearly made it certain that
we wanted to be helpful because he was a donor.
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Are there other instances besides this grant...organization that was requesting a
grant for interest in Africa? Was there any other organization you can recall that had
the similar circumstance?

We did, or atleast I did in my capacity, quite a bit of work for some industry in the
district that essentially is a defense contractor, and they were large donors to
David's campaign. Also tied to that is, they are also a client of the company that Ana
worked for, when she was lobbying. It was clear that given the relationships that
were built, their donations, we wanted to be as forward leaning as possible in
advocating for their products with armed services and appropriations committee.
That, from when [ was handling those issues, it was at least a three year span where
[ was closely engaged with that. With the firm representing them as well as with the
company to advocate for their issues.

You said it was clear. [ mean, Oliver's telling you that preference needs to be given to
these people?

Yes.

What's the name of the company?

FireTrace.

FireTrace, and what's the name of Mr. Schwab's wife's lobbying company?

The client moved a couple of times with them. It was a Teddy Enyon. E-N-Y-O-N, I
believe, Enyon, was their representative, and as he switched firms from I believe,
was it Rothschild or Fox Rothschild, I forget the name of the firm, but they also
moved with them. They're a Scottsdale based company that provides fire
suppressant to DOD and throughout my time in the office, as one example, where
there was a close linkage between our work supporting industry in the district, to
the campaign contributions David was receiving.

Okay. What's your understanding of Representative Schweikert’s knowledge of, let's
break it into two categories. Preference given to Mrs. Schwab's clients, and also this
preference towards campaign contributors? What's your awareness of his
understanding those two?

Atleast in my presence, there was never any explicit conversations where David
directed us - staff - to provide preferential treatment to Ana's clients or to campaign
donors. There were some discussions based on donors as far as who was giving
what in the office, but from my experience at least, to me, David never said, "these
folks are giving money. Take care of them.” It was usually driven from Oliver.

Are other people in the office, Beau and you know, other staffers, is this something
people were talking about?

I mean, everyone was certainly aware of it, and I think it ebbed and flowed based off
of the amount of worked that was being asked to be done driven by the campaign
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compared to, you know, the work that was being asked to be done specifically to
support David as a member of Congress.

And when you were tasked with preparing him over in his congressional office on
congressional time for these campaign events, | mean, how did you feel about it? Did
you feel uncomfortable? Did you feel like it was an odd thing to ask you to do?

So, I wasn't happy with it. [ usually grumbled because usually these were issues that
David didn't care about otherwise, but because he was going to a fundraiser, to
some other campaign event, he wanted to pretend or act as, you know, that he was
heavily engaged in these issues. So, it was redirecting my time and efforts to focus
on an issue that Dave ... | knew David didn't care about outside of that meeting that
was going to take place.

And when you said you would grumble about it, is this to yourself, or to other staff,
or to Oliver, or to Beau?

All of the above.

Would you bring your concerns to Representative Schweikert?
No.

Oliver?

[ don't think I've ever explicitly directed concerns that I felt what I was being asked
to do was inappropriate. I think there was an expectation as a member of the staff
you were going to provide that level of support, that it was a 24-hour on call, you
know, supporting the member as needed at the member’s will in order to ensure
that he was a successful member of Congress.

So, I think, at my time there, | probably felt ... Reflecting on it I probably felt that had
[ initiated those concerns directly to Oliver that it would bring my employment into
the office in question.

What do you mean by “in question”?

[ think if there was a question about either my commitment to support David or my
commitment to support Oliver in these efforts that it would have swayed how [ was
viewed in the office, and either my promotion potential, salary increases, or bring
into question my need to continue to be continually employed in the office.

And when you're talking about these efforts you mean these efforts to support
Representative Schweikert on fundraising related activities?

Yes.

Who are these other staffers that you mentioned that would have been working on
the House campus to supply either research or support to Representative
Schweikert for fundraising activities?
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So, I think Kat Dimenstein handling the healthcare portfolio did quite a bit of that
work. Outside of that I think Beau and Kelly, for the majority of the time [ was there,
would probably have been the most engaged on those issues. I don't ... For along
time there was little staff turnover, and then there's somewhat of a core nucleus of
Kelly, Beau, Kat, and myself, for a good number of years.

And like you, Kat, Kelly, Beau would be asked to provide this support, or provide
this research while working in the House office complex?

Yes. Again, I don't think it was ever explicitly asked or made clear that the efforts
were going to support campaign, but, again, it was to supporta ... You know, David's
meeting with industry, or David's meetings with constituent groups that were
known contributors to the campaign.

Well, I just want to be clear about that, because I think, you know, when you first
mentioned this you said that you would have an awareness that there was an actual
campaign event that you're prepping him for. You know, that's different than, let's
say, a meeting with constituents that, on its face, has an official purpose-

Right.

- which might then later be campaign related because those people made
contributions to the campaign. To Jeff's question, then ... Just want to be clear about
other staffers, including yourself, tasked to do research, tasked to prep the member
for campaign events, just want to be clear that that occurred, not where you surmise
that there might be a campaign tie-

Right.

- but there were actually events that you're prepping the member for that, that were
for a campaign purpose.

Specific events ... I'm not recalling a specific campaign event where that took place,
but again, a lot of what we were asked to do was where there was going to be a
campaign tie in, even if it wasn't explicit in that it was a campaign event. The one ...
One event, | will mention that has come to mind is prior to the Ben Quayle debate,
or, | guess, quasi-debate that David had, you know, | was asked to prepare
information on the NDAA, because they were opposing votes on that, so that David
was prepared to draw ... To use that as a wedge between the two if needed. Outside
that I'm having trouble drawing specific events.

You said NDA?
National Defense Authorization Act.

Okay, okay. And, so, you were asked to prepare for ... To prepare research on the act
prior to this debate?

Yes. The only reason I'm recalling that is I received a phone call, and I forget if it's
Oliver or Beau that called me, but it was relatively late, after ten o'clock, the night
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before asking specific questions about the NDAA and about the write-up, or one
pager, | provided the day before.

You mentioned, sometimes when you would be asked to do this support for
fundraising events, or for a debate, that there might be some ... You might grumble
about it a little bit, you might grumble about it to others. Did Kelly, or Beau, or Kat,
or anybody else who was asked to do these same sort of things, did they ever
grumble to you about it?

I mean, there was a lot of grumbling, and so it's hard to determine, or delineate,
which, you know, especially being a year removed now, what was specific to those
issues and what was, you know, just general office disgruntledness.

If we're not talking about grumbling, do you remember having conversations with
any of those other employees about these sorts of things, in other words, them being
asked to do the same sorts of things.

Yes. I'm not recalling a specific conversation, but I do recall that those conversations
took place regarding, you know ... Kelly, if | remember correctly, when she was
doing some of the campaign scheduling as well, used to, you know, used to voice
those concerns to me regarding David’s ... You know, the general frustration of
dealing with David and trying to schedule events for him that Oliver is telling her to
schedule that he doesn't want to attend.

Did you have anything else there? Switching gears a little bit, if you needed office
supplies when you were in Representative Schweikert's office, how do you go about
obtaining those?

[ just use the member supply card and go down to the office supply store and buy
them.

Okay, so, was there anybody in the office who was specifically tasked with making
sure the office had sufficient office supplies?

No, not that I recall.

Okay. Were there any office policies and procedures regarding the purchase of office
supplies?

No, not that I recall.

Okay. If you purchased ... If you or someone else on the staff purchased office
supplies from somewhere other than the House office supply store, how do you go
about getting reimbursed for that?

[ don't remember if | ever specifically did that, but the reimbursement process
would essentially be the same, use your personal card for the purchases and then
submit the reimbursement form with the receipts to either Oliver or to one of the
financial administrators.
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Did Representative Schweikert have any involvement in ensuring that the office had
sufficient office supplies?

Not that I am aware of.

How about, did Representative Schweikert have any involvement in signing off on
MRA disbursement requests related to office supplies?

Not that I'm aware of.

Are staffers in Representative Schweikert's office, are they reimbursed for
educational coursework of any kind?

When | was there [ don't believe there was any of those, any staff engaged in those
activities. As far as I'm aware, no.

Any policies and procedures that you can recall on taking training courses or
educational courses?

No.

Okay. It looks like several individuals in Representative Schweikert’s office may
have taken courses at the Naval War College. Does that ring a bell?

Yeah. So I believe Kat did a full master's program through the Naval War College.
And I remember Oliver expressing interest in it. At one point, I expressed interest
and I ended up doing some of the Air War College programs instead, and then when
[ was on the Hill I started a program in the Army War College that I'm continuing
now for my full Master's.

Do you know why these courses are popular with Kat and Oliver and others in the
office?

So, I can't speak for them specifically. The distance education programs that, that at
least I took part of, that were provided to congressional staff by the DoD, as
someone who handled the Defense portfolio now working for/as a defense
contractor, it was an ability to expand my knowledge base on those issues without
actually serving in the military. As far as Kat and Oliver, I can't speak on why they
chose to attend the Naval War College.

Do you know what the tuition was at the Naval War College?
I do not.
Do you know if it was free?

Again, I never did the Naval War College. The Army War College is free to
congressional staffers outside of any travel they do up to Carlisle, but again, from my
point of view, in my experience, that's only once a year, a three hour drive north. But
as far as the Naval War College, | have no idea what the expense is to that. I believe
it's free, but I'm not certain.
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You mentioned, you're taking courses, I think you said. Air Force Air Command and
Staff College?

I did do that, yes.

You did, okay. And the US Army War College?

Yes

Were any of those while in Representative Schweikert’s office?
The Air War College.

Did you seek or receive and kind of reimbursement for that?
No.

And was there any cost to the coursework?

No. It was all online, distance education. There was no travel to Maxwell Air Force
Base for it. So there was no cost incurred by me that I would request reimbursement
for.

Currently -- What is your current relationship with Oliver Schwab?

[ don't really have a relationship with Oliver Schwab. When I see him, it's congenial,
it's friendly, but it's certainly not someone I'm spending time with on the weekends.

When was the ... or how frequently do you communicate with him since you left the
office?

Relatively infrequently. When I see him at receptions, other events around town, a
few times passing him in the hallways when I'm on the Hill, but it's not consistent
and relatively infrequent.

You've mentioned that he was the Chief of Staff for most of the time that you were in
Representative Schweikert's office.

Yes.

Just generally, what were his responsibilities as Chief of Staff in Representative
Schweikert's office?

So the majority of his time as Chief of Staff, he focused on campaign work and then
also kind of the strategic direction of the office. Building David's relationships with
industry, with members of - other members. [ would say that as far as day to day
office role, he was relatively hands off. He'd delegate a lot of authority. As long as
there weren't issues coming up, he wasn't engaged with the office for the most part
on the day to day operations.

Okay. So you said, when he was in the House office building, he'd be focused on
campaign work.

Page 18 of 33

17-4790_0093



N

[« 2 I 02 N Sy OV ]

10
11
12
13

14

15
16
17

18

19
20
21

22

23

24
25

26

27

28

29
30

31
32
33
34
35
36

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former LD:
Jeff Brown:

Former LD:

Jeff Brown:

Former LD:

Paul Solis:

Former LD:

Paul Solis:

Former LD:

Paul Solis:
Former LD:

Paul Solis:

Former LD:
Paul Solis:
Former LD:

Jeff Brown:

Former LD:

Yes.
Okay. How much time did he spend on it?

It's hard to say. Oliver was in and out of the office fairly frequently. I wouldn’t want
to quantify it and lead you down the wrong course here. So I really don't have a
number to provide you but, I'm just saying that the majority of his focus was
directed towards David's reelection.

And how have you come to this awareness?

He was relatively open about what he was doing and would come back to the office
and say, "l just got a donation from this person,” or was just at the Capitol Hill Club
and met with these folks who committed to donate "x" amount. Then, there was
times where we've been asked to proofread campaign emails that were going to go
out. So, Oliver, in my opinion, didn't try to hide what he was doing. He was pretty

open about his activities.
Would he ever make campaign phone calls in the office?

[ don't think ever directly in the office. He liked to call from his cell phone and pace
back and forth in the hall. But I don't think he would ever sit in the office and make
calls.

The proofreading of campaign emails. Will you talk to us about that?

So Oliver would use a personal laptop. We were essentially, prior to the... and again
it wasn't frequent, at least for me. He would ask, "Hey, come look over my shoulder
and proofread this before it goes out.”

And he would do that in the congressional office?
Yes.

On his personal computer? Would he ever send anything to you to proofread, either
on your personal or house email address?

Not that I'm recalling.
It would be more, "Come to my computer and take a look"?
Yes.

What was your reaction, and other staffers’, reactions to Oliver's focus on campaign
work in the office, and, I think you said, hands-off nature as a Chief of Staft?

[ think it depended. When he would come and try to assert himselfin a process that
he hasn't been engaged in, it was certainly frustrating. When he wasn't around and
we needed someone to provide that leadership role to make a decision, and there
was that vacancy, it was certainly frustrating. Outside of that, I think there was
general perception of, you know, "Oliver's Oliver. He's going to do what he does. As
long as David's happy, there’s no issues, everything's fine.”
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What sort of awareness did Representative Schweikert have regarding Oliver’s
focus while in the congressional office?

I think he was aware of Oliver’s activities, and so long as there weren't issues, he
was happy with, completely fine and complacent with it. I don't think he had any
serious concerns over what he was doing unless there was an issue that came up.
But as long as there was smooth sailing and course ahead, David never raised any
concerns.

How would you describe Representative Schweikert and Oliver's relationship?
Incredibly close.
Can you elaborate on that?

So, I think their relationship goes beyond a professional relationship, and they are
genuinely friends. Oliver, I think David credits Oliver to him being elected to
Congress and being a member of Congress. | think if there’s anyone in that office
that truly has a grasp on what David is looking for and what David wants, it would
have been Oliver. And similarly, I think, David probably had a firm grasp on what
Oliver's activities were doing. They were probably the first call in the morning and
the last call at night. It was that type of relationship.

How frequently would Oliver travel to and from the District?
Fairly frequently.
And was he traveling for official business or campaign business to the District?

Both. I think the blurs ... The lines were probably blurred at times on if ... If he was
going out there for one he might as well do the other, or if there was a clear
breakdown. I think Oliver viewed as, well, I'm out here, I'm going to do both. You
know, if ... But he would go back for both campaign and for official business.

Do you know if ... Well, do you know how Oliver's travel was accounted for? Was it
paid for from official funds, generally, or campaign funds, or a combination of both?

[ don't have a firm answer for that. I think there was probably a combination of
both, as well as him using his personal credit card and asking for reimbursements
from the office, but again, if I was to try to break that out I'd purely be speculating.

You said that sometimes you felt like maybe the lines were blurred in terms of the
purpose of the travel, can you elaborate on that statement?

Certainly. So, I think there were times where he, given that he would do both the
campaign and the official business, I think there was times where he would travel
out there with official meetings set up and then extend his time to do campaign
work and come back, and visa versa. I don't think there was a clear delineation of
I'm out here to do official congressional work and my next trip I'll do campaign
work, it was I'm out here, I'm going to do both official and campaign.
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Did you ever raise any concerns, did you ever have or raise any concerns with Mr.
Schwab's travel practices?

No.

Did you not raise, or not have, any concerns because you wouldn't have had sort of
the requisite knowledge of how much time he was spending on official versus
campaign?

So, I think that's part of it. I think there was also just the general feeling that I,
personally, wasn't being impacted by his travel. He's my superior, [ don't have the
authority or the ability to interject and question his decision making and these
practices. So, it was one of those things where, you know, as chief of staff I respected
his role in the office, respected his responsibilities, and never really questioned his
role in how he financed his travel and why he was going back. I didn’t feel it was my
role as a staffer.

Did ... Were you aware of anybody else raising concerns with his travel practices?

So, I think Beau, throughout the time I was there, would raise some concerns that he
was spending too much time in the district. As far as the financial aspect of that I'm
not aware.

What do you mean by the financial aspect?

On how he was being ... Or, how they ... He was financing the travel of his through
official or campaign funds.

Were there appropriate spending and reimbursement oversights in Representative
Schweikert's office when you were there?

[ would say no. Again, I think if ... The only true oversight was Oliver. So, there was
never any serious question. | remember Mary rejecting a couple of my
reimbursements because I didn't fill out the forms properly, but there was never
any question about what I was submitting, or what other staffers were submitting,
and if you presented a reimbursement form to Oliver or one of the other staffers
who had the authority to sign off they signed off without questioning it.

And I think we've covered this, but in case we haven't, Representative Schweikert's
involvement in approving Mr. Schwab’s MRA disbursements, what was it?

As far as I'm aware, he had none. It was Oliver had full carte blanche authority to
manage the MRA disbursements and the office finances as he deemed necessary.

Okay. We've talked about travel practices but I'll just ask this question more
generally, did you have any concerns with the way in which Mr. Schwab was
spending MRA funds?

You know, I thought it was excessive at times, but again, | never was sure how funds
were being used, if it was MRA funds or if it was campaign funds, so | would say that
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I thought his spending practices were excessive, but how they ... He was financing
them without having fidelity on those issues, you know, I never raised any concerns.

Okay, but it's your understanding that besides Oliver, once ... | should say, once
reimbursement materials got to Oliver they would go to Mary, and if there wasn't
pushback from Mary they would just proceed?

Yes.

Have you spoken to anybody at the Washington Examiner about Mr. Schwab?
No.

Okay. How about Philip Wegmann, do you know who Philip Wegmann is?

Yes. So, I set up a coffee meeting with David and Philip when I was LD, [ setup a
number of ... I think about 10 or a dozen meeting ... Coffee meetings, lunch meetings,
with David and reporters in an effort to build David's media profile with
conservative reporters at the time.

Okay. Have you ever seen or read this article before? And by this article, and for the
record, I'm talking about an article titled, "A Lot of Cash is Flowing to David
Schweikert's Chief of Staff, Oliver Schwab,” dated November second, 20177

Yes, I have-

Okay.

.. seen this.

When did you first view this article?

Approximately the time that it came out a friend forwarded me the link to the
article.

And what was your reaction when you first read the article?

[ wasn't surprised by it. I ... Yeah, I think that was my general reaction is everything
that was in the article made sense to me, and I didn't question the validity of it.

I'd like to break down a lot of what's discussed in this article, but before I do that I
would like to ask you ... The article references a variety of former staffers as sources,
do you know who Mr. Wegmann is quoting? Who these former staffers are?

[ don't. I could only speculate. Given the information in this at the time I thought it
was either Beau or Kelly who provided this information.

Who else have you had conversations with this article about?

So, anumber of friends, no one directly employed by or engaged with the
Schweikert office that I'm aware of.
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Well, like I said, I'd like to break down some of what's in this article, so let’s first talk
about the ... What I think we could here refer to as the Super Bowl trip, that being
the trip to ... Mr. Schwab and Representative Schweikert's trip to Arizona during
Super Bowl weekend, 2015. What can you tell us about their trip during Super Bowl
weekend, 20157

So, I was unaware of the trip, and to be honest I don't recall, at the time, any
discussions towards it.

Okay. So then, were you aware ... Or, you were not aware at the time, that Oliver
attended the Super Bowl?

I was not aware he attended it.

You...

I'd be very jealous.

You were not aware that Representative Schweikert attended the Super Bowl?
No.

Okay. Would you have any awareness of any activities that either Representative
Schweikert or Oliver Schwab engaged in that weekend?

No.

Okay. How about from social media postings or anything like that, would you ever
have learned, at any point, that he attended the Super Bowl or partook in any other
activities that weekend?

Again, I'd have to go and look at social media, I ... But I don't remember that
weekend, or if he attended that Super Bowl.

Okay.

Was there a campaign event that weekend?

Not that I recall.

Do you recall anything about a Representative McCarthy event?

So, there was a number of Representative McCarthy events out in the district, and I-
Most of those events stemmed around the Valley Fever task force, and there would
be subsequent campaigning activities while Congressman McCarthy was out there,
but from my recollection, the majority of their engagements in the district stemmed
around the Valley Fever task force.

The Valley Fever task force, would that have been official side?

Yes.
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The Phoenix Open, is that an event that representative Schweikert or staffers would
attend in any given year?

[ don't recall any staffers specifically attending this. It is a, you know, widely talked
about activity in the district. I'd be, off hand I'd be blurring the lines between, the
general, the conversation regarding the Phoenix Open and any specific activities of
either David or Oliver did out there.

Was it an important weekend for Representative Schweikert generally?

Yeah. It was. Given the influx of people and business into the district, David usually,
and Oliver tried to capitalize on the event to draw publicity and promote what they
were doing, and people who weren't necessarily engaged with the office on a
regular basis.

Would there generally be, both campaign and official events that weekend?

[ believe it leaned more towards the campaign side. Again, without sitting down and
really thinking about it, I can't recall off hand on how things were broken up.

Are you aware of Oliver Schwab ever improperly purchasing any office supplies for
his personal benefit?

[ think, without having visibility on where the funds were coming from, there were
certain purchases that I thought were excessive, but at the time, unless I knew they
were coming from the MRA, I think it would probably be hard for me to say that, you
know, he shouldn’t be spending the money that way. If it's his personal funds, I'm
okay with it.

So you wouldn't know if it was personal funds or MRA funds in the examples that
you're thinking of?

Yes.
What's an example of something you thought was excessive?

There was essentially, | guess a reading table that - some fancy reading table - that
was a couple hundred dollars that he wanted over by his desk, I think purely for
aesthetic reasons. I'm not sure how that was paid for. There were a number of those
micro-room heaters, with like, kind of the faux electronic flames, or fireplaces,
number of those were purchased for the offices. | would assume those came out of
MRA, you know, whether or not those were needed, | would argue they weren't, but
the decision was to purchase them. Those are a couple of the examples of kind of
excessive spending that if | was a decision maker, wouldn’t have purchased.

But again, your awareness of the source of those funds, you didn't know?
No.

Do you know whether Oliver Schwab took a course at Harvard University?
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I remember him posting about that on social media. I think he did one of those,
executive leadership course, week long courses, something to that effect. I'm not
sure on the specifics of the course, but I do believe he did that.

Did you ever have any discussions with him regarding that course?

No.

Okay. Any discussions with him regarding reimbursement for any sort of training?
No.

Okay. So you wouldn't know whether or not the Harvard course included anything
like travel costs or food or accommodations?

No.

Have you ever heard of the Casey Family Foundation?

No.

Are you aware that Oliver Schwab has a family foundation?

Yes. I'm not familiar with it specifically. Just that Oliver does come from significant
wealth and that there was a foundation. Outside of that, I have limited information
on it.

Do you know whether or not he receives any sort of income from that foundation?
[ don't know.

Do you know what his role is, at the foundation?

No.

Jeft had asked you about a course at Harvard. Did Oliver take a course at Stanford?
I'm not aware of that.

What about Johns Hopkins?

Not aware of it.

Aside from the salary that Mr. Schwab would have received from the House of
Representatives, what can you tell me about other income sources that Mr. Schwab
had?

[ believe he was compensated from the campaign funds, for his campaign work. I
also remember, if | remember correctly, he provides some level of consulting, I'm
not sure what that included or who he was employed by.

How are you aware of both of those things?

Office discussions.
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Those have been discussions with Mr. Schwab or others?

Both. I don’t think there was ever a discussion on how to, there was never a
discussion on what he was doing, as far as trying to hide it. Oliver was always pretty
open about his activities. [ was never aware of the fact of how much or what
specifically he was doing, but I was aware of the fact that he was doing those
activities. If  recall correctly, there was a time when he was compensated below the
$120,000 level while he was trying to figure out personal finances for the financial
disclosure forms because given the, I think the foundation and also his family
wealth, he didn't want to fully disclose everything.

Can you tell us more about that conversation?

When part of the, I guess the process or the conversation that took place when Beau
became the one with signing authority for the financial disclosures and whatnot,
was because Oliver was in the process of trying to essentially work with financial
advisors on how he can move some of his family wealth. That's at least what | was
told. He was receiving below the $120,000 threshold so he didn't have to do the
mandatory disclosures.

What year was this?
Somewhere, 2015, 2016.
Why did he explain that he didn't want to have to do the mandatory disclosures?

[ don't believe, if  remember correctly, Oliver did not tell me directly this. It was
secondhand from Kat and Beau separately on, because there was a discomfort in the
office with the amount of compensation that some of the senior leaders were
receiving compared to more junior staff. It was laid out as, this is why Beau was
making so much, so he was doing the disclosures. Oliver is trying to figure out how
he can, essentially manage his personal finances, not to fully disclose everything.
That's why Beau was, all of a sudden, received a large compensation and that Oliver
was receiving below the 120 threshold.

I guess back to my question, why was Oliver reluctant to do financial disclosures?

The story I'm told is, given his personal wealth, that they didn't want that disclosed.
Given the wealth he inherited with I believe it was his grandfather’s passing, they
were working on trying to move those funds so he wasn't, it wasn't being fully
disclosed on how much he personally was worth.

Do you know if he filed financial disclosures for the years that he was chief of staff?

For the majority of them, yes. Again, there's that kind of couple ... That one or two
quarters where he was below the 120 threshold.

During that year did he file a financial disclosure form?

[ believe earlier in the year he did, and then he took a salary reduction.
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Typically the way financial disclosures work is you, you know, they're once a year,
50 ... And they're due usually around May or the first part of the year for the
preceding year. So, did he file one during the year that he took a salary decrease-

I'm not-

... below the senior staff level?

I'm not certain on that.

What can you tell us about Chartwell?

Outside the fact that that was his consulting firm, | had no engagement, no activities
with the ... Was unaware of what, specifically, Oliver did with it.

But outside of this article, and again, the Examiner article, for the record, you were
aware, during your time in Representative Schweikert's office that Oliver had a
company called Chartwell?

Yes.

And you were aware that Representative Schweikert's campaign committee, and or
political action committees, were compensating Oliver through Chartwell?

No. So, I wasn't aware that he was being compensated through Chartwell. My
understanding was he was being compensated by the campaign committees as a
campaign employee and not through a consulting firm that he established.

In other words, you thought that he was ... Monies were being paid personally to
Oliver Schwab.

Yes.

So, what did you know about Chartwell, ever?
Other than the fact that it existed, nothing.
Would he ever say anything about it?

[ want to say yes, but there's no specific conversations or instances that are coming
to mind.

Do you know if Oliver Schwab did any sort of political consulting or fundraising for
anyone besides Representative Schweikert?

So, my perception was yes. Who those folks were or what activities they were I'm
unaware of, but my perception was there was more political activities beyond just
Congressman Schweikert's.

Back to the financial disclosures, did you ever have any discussions with Oliver
Schwab about him, you know, not appropriately disclosing his personal finances?

No.
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Okay. Did you ever hear of any discussions like that?

At the staff to staff level, nope, just the fact that those activities were taking place
and there was a frustration given how the overall compensation in the office, at the
time ... But I think those conversations were part of that overall conversation with
the general dis-happiness of the pay discrepancy between senior staff and mid and
junior level staffs, comparatively.

You mentioned that ... And this is, again, you mentioned it was through secondhand
reports from Kat and Beau about Oliver's desire to not be subject to the financial
disclosure requirements because of his personal wealth, and disclosing that, right?
That's correct?

That was my understanding, what I received, yes.

Do you know if any part of that desire to not be subject to the financial disclosure
requirements had anything to do with income he was receiving from Representative
Schweikert's campaign?

Not that I was aware of. You know, my understanding, it was that he received an
inheritance and he was trying to move the funds before having to disclose them, but
I was never aware of what level of compensation he was receiving from the
campaign.

Again, just... I'm trying to get a handle on why he was so concerned about disclosing
personal wealth issues.

You know, [ don't have a solid answer for you on that outside of just what I was told.
It was never a conversation I had with Oliver specifically.

[s it fair to say that Oliver Schwab was aware that he was subject to outside earned
income limits as a senior staff?

I think that's a fair statement. You know, Oliver generally was very aware of the
reporting requirements that he would have to provide, so I think saying he was
aware of those is accurate.

Okay. Do you ever recall any discussions in the office about Oliver Schwab not taking
required ethics trainings?

Yes, it was near the later portion of my time in the office. It was essentially, you
know, [ haven't had to do one yet, why would I start now? They'll know I haven't
done one, and it was kind of a running joke he had.

And this occurred roughly what year?
Late 2105 through 2016, I'd say.

And, so, the implication from Oliver was that he's been on the Hill since roughly
2011 and he hasn't taken an ethics training up through 2015.

Yes.
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Having said that, is it still your belief that Oliver Schwab would have been aware
that he was subject to outside earned income limits?

Yes.
And that would have ... he would have been aware of that from 2011 through today?
Yes.

So, aside from Chartwell and any political consulting or fundraising activities that
Oliver Schwab was engaged in, are you aware of any other businesses that Oliver
Schwab was involved in?

Not that come ... Any that come to mind.
Okay, do you know if he undertook any sort of real estate endeavors?

So, I believe he has a number of rental properties. | remember a relatively significant
discussion he was having with, I think, Kat, at the time, who was refurbishing a
home she bought about properties he was trying to rent in DC, or properties he was
trying to buy in DC to rent.

Okay. Does this have anything to do with the inheritance issues we just discussed?

You know, [ wouldn't know. They were in that timeframe, but I never drew a
connection if there is any.

Okay. What do you know about what sort of income Mr. Schwab was receiving from
any of these real estate endeavors or investment properties?

I'm ... No, I don't have a strong understanding or insight on specifics. | know, given
some of the locations that he was looking to buy, they were, you know, not cheap
properties in the District. You know, some are right on Mass Ave, which are
relatively expensive.

Was it your understanding that he would be receiving rental income from these
properties?

Yes.
Okay. And, roughly, do you know how many rental properties he had?

So, there was only one that ... And, again, I'm not even sure if the deal ever closed,
but that there were discussions that either | was involved in or tangentially involved
in on renting a property, I believe, off of Mass Ave, or buying a property to rent off
Mass Ave. Outside of that I'm not familiar with what ... How many properties he
owns or rents.

Do you know if that ... There was ever a closing on that property?

[ believe so, but I'm uncertain, and, you know, won't want to say specifically yes or
no, but I believe there was a closure on it.
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Have you ever heard of a company called Pinkham Management, LLC?
No.

How about Allerton Property Management?

No.

Do you know if Oliver Schwab had any sort of role, in DC or elsewhere, managing
properties?

So, part of the discussion on that one property that I'm aware of in DC was, you
know, using a management company so that he is not directly managing it, and just
essentially taking his cut of the rent. I'm not sure what role he has now, but I know
that was part of a discussion.

So you don’t know what the outcome of that discussion was?

No.

Have you ever heard of a company called Health Wellness Partners?
No.

How about Bristol Consulting?

No.

Are you aware of whether Ana Schwab had any ... did any sort of political consulting
or fundraising for anyone on the Hill?

[ believe she did some level of fundraising, for a number of members. Both David
and Keith Rothfus and I think there was a number of relationships she cultivated
from her brief time at the NRCC that kind of opened up the opportunity. While there
were those discussions that [ was aware of, I couldn't tell you what members, or to
what extent.

Do you have any idea what sort of work she was doing?

General fundraising, organizing events, scheduling, but not specifically on
everything that she was doing.

Do you know if she was doing any of this on a volunteer basis, or if she was being
compensated?

My understanding is that it was all compensated.

Did Oliver Schwab ever discuss using frequent flyer miles to pay for Representative
Schweikert's personal travel?

[ know there were, he discussed quite frequently, use of frequent flyer miles, and it
would be hard for me to say if it was for personal or official travel, but there were
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those discussions. I'm just not drawing a specific instance to mind that would help
delineate.

Okay. Was there ever a discussion about Representative Schweikert specifically
using Oliver Schwab's miles?

Again, I can't think of a specific instance. Oliver generally tried to use miles as much
as possible.

Are you aware of any gifts or loans that Oliver would have made to Representative
Schweikert?

At one point, [ was told that he donated or he loaned the campaign a relatively
significant amount. I think several thousand, five or ten if I recall correctly. Five or
ten thousand dollars that were still owed to him. I don't really have a firm grasp on
when that took place, or the full amount.

Do you know what year that loan would have occurred?

No. My understanding was just an outstanding loan that Oliver never was paid back
on.

This is to Representative Schweikert's campaign committee.
Yes.
Would that have occurred within the last year?

The conversation occurred late 2016. When the contribution or loan was made, |
don't know.

Did he ever discuss making any other sort of personal outlays on, for Representative
Schweikert or his campaign?

Yes. It was generally an erring of grievances about the fact that he hasn’t been paid
back by David for those expenditures. I don't have a dollar figure, when those
expenditures took place, it was just that he spent, he bought X for David and he was
never paid back, or he loaned the campaign X amount and was never paid back.

Was this a formal loan of some kind or an informal loan?
I'm not aware.

Do you know any more details about terms of this loan?
No.

Is there anything that we haven't discussed today that you think would be
appropriate to talk about in light of our discussions?

Nothing that is coming to mind at the moment.
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Is there anyone else who you think we should speak with in light of the questions
that we've asked you today?

[ think we discussed the folks, at least from my time on the staff who were current
or former employees who had some understanding of what was ongoing with
Oliver. I don't have anyone else outside of the folks that we already mentioned,
Beau, Kelly, Kat, who would provide greater clarity on these issues.

Okay. I think you said this already, but I just wanted to verify. Has anybody from
Representative Schweikert's office contacted you about an OCE investigation?

No.
Have you contacted anybody else about the OCE investigation?

No. I've heard through grapevines that there may have been an investigation, but |
never heard anything from official ... there was never a discussion on, you know,
coming in, talking with you. I never had a discussion with anyone on them speaking
with you. It's just kind of that there could be an inquiry into David, but that's about
all I had. I never ...

Who else have you talked to about this article, either in the office or outside of the
office?

About this article? A number of friends who never worked with David sent this to
me when it came out, and then Kelly Roberson sent it to me. I think that's essentially
it. I'm trying to think who else. When it first came out a number of folks that knew I
worked with David forwarded me the article.

Okay. Paul, anything else?

Yeah. I don't know if we covered this at the very beginning, but what were the
circumstance of your departure from Representative Schweikert's office?

[ was going to leave David'’s office for quite some time. Oliver made it clear to me
that there was no growth potential in that role, that I was essentially stuck where |
was. That | wasn't going to receive any salary increases. No promotion potential. So |
was trying to leave, and then started talking with the Mulvaney folks in the latter
part of the 114th congress, his chief was getting ready to leave. Then they were
promoting his LD to chief and | was going to come in as LD. Then everything kind of,
after the election, went on hold, for quite some time.

Okay. You weren't terminated, you resigned?

[ think the feeling was mutual. | was ready to get out of there. | wasn't happy. I was
actively looking. It was essentially, they were giving me somewhat of a grace period
to leave the office. If I didn't leave before a certain amount of time, then it was clear
that I would be terminated, but again, that grace period never extended to that
point. So officially, | wasn't ever terminated or fired, but it was clear that my time at
that office was coming to an end.
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Who made that clear to you?
Oliver.

When you did leave, was there any problematic occurrences, problematic
interactions between you and Oliver before you left?

The way he made that clear to me was through an email, which I felt, given six years
of service to David and Oliver was inappropriate. I forced him to sit down with me
and walk me through everything. It was a, you know, a professional conversation.
Obviously the topic wasn't ideal, but at the end of it, there was no issues raising
from that, that, and again, to this day if I see him, I say hi. It's still professional. I
wouldn't say that there was any, you know, negative interactions or negative
outbursts or anything that took place.

All right. With that, I think we'll end the recording.
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We'll get started. Alright, this is Jeff Brown with the Office of Congressional
Ethics. With me is Paul Solis and Ashley Williams. It is February 8th, 2018. It
is 10:53am. Former Deputy Chief of Staff (“Former Deputy COS”) has been
previously provided with a copy of the False Statements Warning and
reminded that it applies here today.

Former Deputy Chief of Staff, the first thing that we want to circle up on is
did Oliver Schwab ever loan any monies to Representative Schweikert or his
campaign?

That I know of for sure, no. He did occasionally complain that David owed
him money on his credit card. I don't know specific details beyond that.

Complaints. How frequently were these sorts of complaints?

Every so often. Maybe ever couple months, two or three months. Mostly it
was when Oliver was worked up and angry at David he'd let it slip.

Was there ever any discussion about the amount of money that was owed?

Sometimes ... Rarely did he bring up the money. I do remember a couple of
times where he brought up something in the excess of $30,000.

Okay. Can you tell us more about these conversations or these -- what it
sounds like might have been sort of angry discussions about-

Really not a lot. I don’t have a lot of detail other than he would just go on
rants and occasionally while he was ranting about how much he hated
David, he'd bring up, "David owes me $30,000 for money that I put on my
credit card.” That's basically the extent of what-

Do you know if it was money for personal expenses, for campaign expenses?
I'm unaware.

Okay. Do you know when these expenditures would have occurred? Would
they have occurred in 20167 20117 Anywhere in between?

[ don't think the first time he ever said anything about it was until after he
came back from the Quayle campaign as running the super pac against Ben
Quayle. So, it would have been 2013 at the earliest and definitely through
the last two years that [ was there.

Okay, so that would have been probably end of 2012, early 2013 would have
been the first time that you would have ever heard from Oliver on this
subject?

Yeah.

And those comments or sort of tirades as you described them where he
would talk about this money would continue up through the time you left
the office?
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Yes.

Okay. Did Oliver Schwab ever give Representative Schweikert any frequent
flyer points to travel on?

I'm unaware.

Okay. Did you ever hear of any discussions in the office about Oliver
donating frequent flyer miles to Representative Schweikert or his wife to
travel overseas?

There may have been one or two times that Oliver in haste may have
mentioned something about frequent flyer miles and getting Joyce on a trip.
[ don't know where they came from or if they were his.

Okay. And Joyce is Representative Schweikert's wife?
Yes.

Okay. So just sort of to summarize, it sounds like you heard at least some
conversations or .. well, I should ask, were these ... you generally heard these
grumblings from Oliver Schwab about being owed money?

Yes.
Did you ever hear or discuss these issues with anybody else on staff?
[ don't believe so.

Okay. So just to summarize, it sounds like you first heard Oliver grumbling
about being owed money sometime in or around early 2013, late 2012, and
those complaints would periodically surface.

[ don't remember if it was 2013. Definitely 2014, '15, '16.
Okay. And the dollar figure that you recall is possibly $30,000?
Something in excess of that, yes.

Was Mr. White, was Ryan White at all present during any of those
conversations where Oliver brought up that amount of money?

[ wouldn't be surprised by it.
[ was wondering if you recall maybe a specific instance where you-

No. When Oliver went on a rant he'd rant in the whole office. Usually it was
just with me. But there were definitely occasions where he would rant, and
the whole office would hear it.

So other staffers would have had the occasion or would have had the chance
to hear him discuss the situation?

Certainly within the realm of possibility.
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Okay.
Anything else there?
No.

Okay. When we last spoke you had described Oliver’s role as a bit of a dual
hat role- Chief of Staff but also fundraiser for Representative Schweikert. Is
that correct?

Yes.

And I think you indicated that Representative Schweikert was leaning on
Oliver to raise more money - perhaps for a senate campaign. Is that right?

Yes.

I think you suggested that this was weighing on Oliver. It was getting to
Oliver. Is that a fair characterization?

Yes.

Okay. I think the thing we want to focus on here today is, how much time did
Oliver Schwab spend in the congressional office working on either campaign
or fundraising activities?

Actually in the office?
Right.

I mean, I think he may have stuffed envelopes occasionally or stamped
envelopes.

[ want to be clear that Jeff's question is pertaining to the congressional office.
Yeah, yeah, in Cannon.
Right.

Beyond that I didn't listen to his phone calls. I would assume that he
occasionally ... well, I'm fairly certain that he definitely stamped envelopes at
least a few times.

Why do you say that?

Just 'cause I saw him putting stamps on stuff, stamps that | knew were
campaign related material to send out. But [ wouldn't say that was any large
amount of time. It may have just been to use as ... there's a good mail system
on the Hill, so to stamp and then dump it.

Just to jog your memory here, did you ever see him making any fundraising
calls in the halls outside the office?
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[ don't know if they were fundraising calls. He didn't have a lot of calls
outside the office, walking the halls.

Walking the halls of Cannon.
Mm-hmm (affirmative).
Okay.

Cannon and Longworth.

Did you ever see him write or send any campaign or fundraising-related
emails while he was in the house office complex?

I do remember a few occasions where he said, "Look at this email that I
wrote”, but I don't remember him actually writing it. | remember him being
in the office and me being in the office and seeing a fundraiser type email
and him, you know, bragging about the content. But I don't remember seeing
him write it.

Was he asking you to review it in any way?
No.
Okay. Would he have asked others to review these sorts of things.

Not in ...  don’t think of my team. If he did, it may have been the scheduler
who used to sit next to him ... a scheduler, it could have been any of them.
But none of the team that I supervised.

Okay. Did you ever see him have any sort of campaign or fundraising related
emails in the congressional office?

[ know he's had his personal email up, which I know he did a lot of campaign
work through that personal email. But I don't know if he was writing them
or sending them.

He had his own laptop? His own personal laptop? Or was it an official piece
of equipment?

He had his own laptop at the office. I don't recall him using it that often.

If there was an email that you saw, you mentioned this morning some
emails, were any other potential campaign related issues on his personal
email? Would that have been done on this personal computer? Or would that
have been done on an official computer?

It could have been either. I don't remember.
Okay.

Was Oliver Schwab ever absent from the congressional office in order to
attend campaign or fundraising events off site?
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Like throughout the day or-

Right. So, during any given day or any work week, would he take off during
the day in order to attend to fundraising or campaign-

There were lunch events and after hours events but nothing that would fall
outside of the core hours of the office.

Was there a difference in the amount of time that he was spending out of the
office, off cycle versus on cycle, on a campaign cycle versus not on a
campaign cycle?

No, I wouldn't say there was much in the way of difference. He did keep
fairly loose hours when we were in session versus out of session. But as far
as on cycle/off cycle, no, I don't think it was much in the way of difference.

In advance of a primary election, would Oliver spend more or less time in
D.C., or the District?

We didn't have a tough primary since Quayle, and he wasn't part of the staff
during the Quayle primary. I'm sure that he was probably out there more. I
wouldn't say substantially more, prior to the primary.

And are you just referring to the ... You're not referring to the Quayle
primary?

No, I'm referring to the normal every day cycles. Yeah.

Okay. Was he any more or less available, leading up to the primaries or
general elections?

I never had any problems contacting him if [ needed to contact him.

Just generally, what was Oliver’s style as Chief of Staff? How hands-on or
hands-off was he?

Fairly hands-off. I would say that the day to day runnings of the office and
the leg-shop fell to me. He and I talked regularly. We met with David
regularly. But as far as actually running the policy, informing David ... That
was my job.

Okay. In this dual hat role, who was Oliver working with, either in D.C. or in
Arizona on campaign issues?

We had a primary D.C. fundraiser. The only two that I know were Erica
Crocker and McKenzie Smith was her maiden name. [ don’t remember what
her ... She recently got married. I can't remember what her new name is, her
new last name.

Those are D.C.-based?
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Those are D.C.-based. The only campaign person that [ would say that David
worked with at Arizona was Chris Baker, but I would not say that they had
necessarily a good relationship.

Oliver and Chris Baker?
And Chris Baker, yeah.

Okay. How frequently was Oliver in contact with any of these three
individuals in the House office?

In the actual House office?
Right.

[ can't ... | think maybe once or twice a year Baker would come up from
Arizona, spend minimal time in the office. I think McKenzie may have come
up once. Erica more often, but Erica had a more friendly relationship with
the office as a whole. Mostly just to come up and chat with the office.

Oliver got a bonus at the end of 2014. Do you know what that was for?
Probably work. You know, merit bonus.

Do you know it was a merit bonus, or you're just speculating?

I..

Yeah.

.. wouldn't imagine it was anything but a merit bonus.

Did any official side staffers that you worked with ... Did any of them have
any role on the campaign, aside from Oliver?

Officially, I would say no. Unofficially, there was a time that Kelly Roberson
was complaining that she wasn't being fairly compensated by the campaign.
[ don't know how much she did with the campaign. I do know there was a
time when she was complaining about that.

Okay. Can you elaborate? Why did she feel like she wasn't being
appropriately compensated?

Just the amount of time that she had to spend off work, doing campaign-
related work.

Aside from Kelly, was there anybody else who played any role on the
campaign, either paid or unpaid?

I don't think so. I don't remember.

Okay. Did Oliver or Representative Schweikert ever direct any official staff to
perform any sort of campaign work?
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There were a handful of occasions where he asked me or some of the other
staff to ... If we knew anyone that might be interested in attending an event
for free, not paid, to just invite them. It was after hours or off time. Other
than that, I'm not aware of anything.

Okay. And what did you understand your role to be, if you attended an event
like that?

If I attended any event like that, [ was as a, serve as a policy expert. I think
there may have been one or two times over the six years that I attended an
event, either a breakfast or a dinner, where I came home with a check, and
immediately gave it to Oliver. I did not ask for the money. It was given to me.
A campaign-related check.

Were you going in a volunteer capacity for the campaign?
[ would-
Or you were going in your official capacity?

[ was not going as a campaign staffer. [ volunteered to go, mostly as an
opportunity to serve as a policy staffer, in case any questions policy-wise
came up. I never felt like [ was required to attend.

Prior to any of those campaign events, maybe that they happened on the Hill,
and you felt like you would volunteer your time to act as an expert... Would
you ever prep Representative Schweikert in the office prior to that event?
Running down sort of the issues that a group who was hosting the event
might want to discuss or talk about?

Usually any group that we had any sort of event with was lining up with the
day to day. And so, there may have been questions about what's the most
recent thing on this, but it wouldn't have been outside the realm of anything
that we were already doing.

Okay. Do you ever recall an instance, though, where Oliver said to you ...
Again, this is hypothetically ... You know, "Representative Schweikert's about
to meet with this defense group for a campaign committee event, or a PAC
event. Can you brief him on the issues before he goes to it?"

We did that fairly regularly with official business. Off the top of my head, |
can't think of one that I felt was directly related to a campaign event.

Do you know if other staffers had that occur?

If it was defense-related, Ryan would have been the one to brief, and he
would have a better idea than I would.

If Ryan ever said that he had been directed to prep Representative
Schweikert for a campaign or a fundraising activity in his official capacity,
would you have any reason to disbelieve Ryan on that?
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Disbelieve, no. Ryan had a tendency towards a little bit of hyperbole. So if he
was angry at the time ... He didn't have a good relationship with the member
by the end, either. And so, he may have been more predisposed to remember
those things. So, I guess, no. No, [ wouldn't have a reason to believe that he
would be misleading on that.

How about Kat? Do you have any reason to disbelieve ...

So, Kat would have probably been David’s go ... Well, Kat was David’s go-to
on Israel issues. So if there were Israel issues that he was going to a
fundraiser event for, she would have been the person pegged to do that. |
would not necessarily be surprised if Oliver had asked her to do that,
because that was such a sensitive issue. He might have. [ don't remember
Kat ever complaining about it, but that's definitely possible.

Was there ever a time when you were directed to attend a campaign event,
either paid or unpaid? I know you said you specifically just volunteered, but
were you ever directed or required to go to an event where you felt like
there would be consequences to your job if you did not attend?

No. There was one event that [ went to, probably September of '16, around
that time, that [ was willing to go to. I didn't feel like I couldn't say no. It was
with Chairman Tiberi. But Oliver just didn't want to go. He wanted to do
other things, and he asked if | was willing. I told him I didn't want to, but I
would. I didn't feel like I would have consequences if I told him no. That's the
only one I could remember being somewhat put off by.

The same sort of question I had asked you before, about prepping, but in the
context of being required to go to events. Do you know if any other staffers
were required or told that they must attend an event or reported to you that
that happened?

No. I don't remember that.

Would other staffers besides yourself, lower level staffers, would they have
been in a position and been comfortable enough to tell Oliver no if he asked
them to do campaign or fundraising-related activities?

I think Ryan would, Kat probably would, anyone else, no. They would've felt
like they would've had to go, I think.

Okay. What sort of expectations were there for staffers, aside from yourself,
to do campaign-related activities?

[ don't think there were any, at least that were directly related to our
employment. That's why it was so surprising to me that Oliver said that my
performance, if | stayed with the office, would be based on how much money
[ was bringing into the office because it had never been part of my job
description before.
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We've talked a little bit about the Ben Quayle Primary. Did any official
staffers ever help prepare Representative Schweikert or work with Oliver to
prepare Representative Schweikert for a Ben Quayle debate?

[ certainly didn't work with Oliver. I think in that time period I had one ...
While he was on the campaign, it was one interaction with Oliver. My wife
and I joined his wife, he and his wife, on his sailboat, minimal politics
discussed. | wasn't asked to do anything for the campaign then. I may have
done prep work on some issues on behalf of Matt Tully, but  don’t
remember entirely.

Okay. And that would've been prep work for the Ben Quayle debate?

If there was prep work done, it would've been asked by Matt Tully. I just
don't remember if there was.

Okay. Do you recall any other staffers working on prep work for that debate?
I don't remember, no.

Just to kind of jog your memory a little here, do you recall any staffers
working on any other ... Sorry, let me rephrase that. Do you recall any other
official side staffers ever working on any primary or general election issues
in 20167 Either Wittenberg or Williamson.

Wittenberg or Williamson?
The primary and the general.

Oh. We paid so little attention to who we were running against. I think that
some of the District Office staffers walked doors and collected signatures,
but that would've been on the weekend and that probably ... I don't think
anyone in D.C. did. I wouldn't ... I don't think anyone in D.C. did.

Okay. In advance of a primary or a general, how much discussion would
there have been in the office about upcoming elections?

There would have been some discussion in the Quayle campaign, during the
Quayle campaign. I know Matt Tully called, and we had a phone call.
Basically, it was just saying "Hey, here's the state of the things.” It was less
than five minutes. "Just want to let know what's going on.” I don't remember
whether that was on the official lines or we all got around a cell phone. We
probably were in the office just because that's where everyone was. But
after the Quayle primary, we were never challenged and so any discussion of
a primary or a general was basically "This is funny. Ha, ha, ha. We're getting
primaried or generaled.” It was beneath, quote-unquote, "beneath David's
dignity” to even entertain it being problematic.

I'd like to switch gears a little bit to talk a little bit about campaign donors.

Okay.
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Did you ever see, did you ever witness, campaign donors receiving any sort
of favorable or preferable treatment from either Oliver or Representative
Schweikert?

Favorable treatment. You know, there were a couple of people within the
office that the office knew were campaign donors or did campaign ... helped
David. Marshall Brachman comes to mind. I'm relatively certain that I
probably spent more time on his policy issues than others, not necessarily
because of the campaign side but because he was always around as far as he
would come in, he'd sit, he'd chat-

Who is Marshall Brachman?

Marshall Brachman is a lobbyist. He does work for APAC and Lockheed and
some others. He's the one that I can think of off the top of my head, but |
think that was more of a reflection ... We knew he was important, but he just
talked to us and became a friend of the office. So I would say that my work
with him was more ... If | spent more time with him, it had nothing to do with
the amount of money he was giving to David, it was the amount of time that
he spent with me.

Were there ever any discussions in the office or did you ever witness
anything in which campaign donations were linked to official action of any
kind, either by Representative Schweikert or Oliver Schwab?

There are things that we did in the tribal community that got us campaign
donations but they were things that I was doing anyway, so work that |
would've done ... that I was doing that I think Oliver may have fund-raised
off of. But I don't think I was ever instructed to say "Do this because they're
giving us money."

Do you recall any sort of special treatment provided to an individual who
was looking for grant funding for research in Africa?

Grant funding for research in Africa. No, I don't think so.
That doesn't ring any bells?
Mm-mm (negative).

Okay. How about was there every any sort of favorable treatment or special
favors that would've been done for the companies or the clients that Ana
Schwab worked with or for?

The only one that I can think of that might fit that bill was Taser ... or, no,
Firetrace. Ana did work with Teddy Eynon but ... who - Firetrace was one of
his clients. [ don't think it was related ... The work that I did with them was
not related to donations at first, and then Ryan took over. I don't know if he
felt that he was doing it because they were donors or Teddy might be a
donor or ... definitely not because Ana was there because we had a prior
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relationship with them before Ana went to work with them. But that's the
only one that I can think of off the top of my head that we did anything for
because Ana was working with them.

But why do you say ... When Jeff asked that question, you said "the only one
that could possible fit that bill.” Why would you say that?

As Firetrace?
Yeah.

Because Firetrace was a long-time client of Teddy Eynon and went with him
when he moved to a different company. When he moved to his different
company, Ana worked for him. But [ was working with them before Ana was
ever working with them. I worked with Firetrace before Ana went to go
work for Teddy.

Do you have any recollection of donations being linked to official actions
with Firetrace?

No, not that I can remember.

Were there any special rules in place or any office policies and procedures
on the way in which Oliver would deal with the companies that Ana worked
with/for?

I don't think so, not that I remember.

Okay. Do you ever recall a conversation in the office, either with Oliver or
others, about him not taking requisite ethics trainings?

[ vaguely remember him talking about not taking ethics training, or him
being really far behind. But I don’t know when that occurred, but that does
kind of ... That sounds right.

Even if we assume that Mr. Schwab didn’t take mandatory ethics trainings,
would he have been aware of outside earned income limits that would've
been applicable to senior staffers?

Oh, I would hope so. He and I talked quite a bit about outside earned income
in the sense that he would complain that the house doesn't pay enough. I
was like, "Well, go ahead and get another job, but you're limited.” He should
of known that there was outside limits.

Should of or did know? Did you have actual discussions about it?

I mean, on more than one occasion I am certain that I told him. I mentioned
that you're limited in the amount of money that you can earn outside of-

Do you have any recollection of when those conversations would have
occurred?
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I mean, it's probably a handful of times over the course of three or four
years. Multiple times.

Was there ever a point in time that you had a discussion with him or there
was a discussion in the office about him not wanting to earn a senior staff
rate of pay so that he didn't have to file financial disclosures?

Yes.
Can you tell us about that?

I'm not sure. I don't think it ever actually occurred, but he said he wanted to
focus more, at one point in time, on growing a business and spending less
time in the office. So he wanted to earn less money so he could make more
money outside the office. | have no idea what he would be wanting to do. But
yes, he definitely said he wanted to make less than the-

When were those conversations. Do you remember?

Oh, I mean, again, probably a handful of times. Probably within the same
conversations of I said, "You're limited in the outside earned income.”

In those conversations, was there any discussion about his personal wealth
and not wanting to file financial disclosures because of his personal loans?

No. More along the lines of, "l want to make more money."
Did he adjust his salary so as to make an amount less than senior staff level?

There was a while where he had talked about that. I don't think it ever
actually occurred while I was doing the budget. If he did it, it was before |
started doing the budget.

Remind us approximately what year was that?
[ think December '14.

[ just want to go back a little bit to FireTrace. Can you tell me what this
company is and what ...

They...FireTrace uses its chemicals to put out fires in military, police, airline
vehicles. It's a pretty good product.

Where's the company based?

Arizona. I think it's in Scottsdale and maybe just outside of Scottsdale.

Is it in Representative's Schweikert's district?

[ believe so.

You had worked with the company or worked with this Mr. Eynon in some

official capacity?
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I mean, Teddy introduced me to the company. | went out there. I took a site
tour to see the products. | know they were trying to get the DOD interested
in their fire safety products that they thought saved lives.

Does Teddy have a role with the company? Is he a lobbyist, what's-

He's their contracted lobbyist.

Contracted lobbyist. So he's with -- what's his name of his company?

[ think he was with a Greenberg Traurig. He may have moved since then.
At the time, was he based in DC or ...7

He's based in DC.

Okay. Then so how did Ana Schwab become related to Fire Trace and-

Ana Schwab lost her job at either the NRCC or Paul Gosar's office. I can't
remember the time frame.

Oliver had a relationship with Teddy. Teddy was looking for an assistant and
hired Ana. I think that Ana's relationship with FireTrace is coincidental.
don't think FireTrace was trying to hire Ana. I think Teddy was trying to hire
Ana.

You had a relationship with Teddy then prior to Ana being hired?

Yeah.

Okay. Did Oliver have a relationship with Teddy prior to Ana being hired?
Yes.

How do you know that?

[ think Teddy came to our office opening. I mean, Oliver had a relationship
with Teddy before he had a relationship with Ana. Teddy, I think, day one,
day two, something like that. I met Teddy and well, worked policy with him.

While you were sort of handling the portfolio that included FireTrace ... First
of all is that safe to say that's correct?

At the time, yes. When I became LD, Ryan took over the defense portfolio so
he would have, yeah. Defense Homeland was mine at first and then it
became Ryan'’s.

Roughly, what are the dates that you had the defense portfolio where you
would have had contact with FireTrace representatives or Teddy Eynon?

January 11 through May, June of '12.

What's going on? Are you meeting with them and you're meeting just with
him or representatives of the company?
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[ met with him and then I met with Cavanaugh, I think is the company
owner's name, Mark Cavanaugh. Met with him just standard, traditional
office meeting stuff. I took a site visit.

Okay. Then in sometime in 2012, Ryan took over the portfolio, right?
Mm-hmm (affirmative)
Were you aware of his meetings with FireTrace or Teddy Eynon?

Generally. | mean, [ don’t remember what other issues Teddy worked on, but
[ know that I had meetings with Teddy on other issues beyond FireTrace. |
just don't remember what the portfolio was at the time. FireTrace was the
only company that [ basically remember pretty close that they want going all
the way through in talking with Schweikert that Teddy worked for.

How often is Ryan meeting with FireTrace representatives or Teddy Eynon?

For FireTrace issues? Oh, maybe once a quarter. I think Cavanaugh flew in
maybe two times a year. He would meet with them when he flew in. Same
with me.

What type of official acts did Representative Schweikert take or did you all
take that would have affected FireTrace?

Ryan had language inserted in the conference report saying that there was a
need for fire suppression systems.

What legislation is that and when?

It was in one of the NDAA's. We would have been in the Cannon office, so
either '15 or '16 NDAA.

[ thought Ryan believed in the product. I thought the product was a good
product. It would probably save lives. I had no ethical or moral quandaries
with that. I wasn't instructed and I don't think Ryan, well, I don't know if
Ryan was instructed to, insert the language. | was never instructed to do
anything related to campaign work with FireTrace. Anything that I did, it
was in an official capacity I did because I thought that they should meet with
people. I never had anything put into legislative language or committee
report for them.

So you recall Ryan had some language affecting the industry?

Yeah.

Not FireTrace specifically.

Not FireTrace.

A conference reportin '15 or '16. Was Oliver aware of that insertion of

language?
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I'm sure he was. | mean, Ryan was pretty happy about getting the language
in there.

At that time was Oliver Schwab's wife, Ana, was she working as a lobbyist for
FireTrace?

[ don't think so. Teddy let her go at some point in time or the company did.
Then she went back to law school. | don't remember what that time frame
was. | believe for most of last Congress she was unemployed or at law
school.

Any other clients? Again you believe it's Greenberg Traurig, that's the -
[ believe so.
Okay. Any other clients of Greenberg Traurig that were in the district?

Not that I remember. There may have been. FireTrace is the only one that |
met with and had a relationship with as far as professional was concerned
that I developed anything with them.

How about clients at Fox Rothschild that were in the district?

The name sounds familiar. If you had company names, I could probably tell
you maybe.

Best Best and Krieger?
[ don't remember.
Anything else there?
Nope.

When we last spoke, | think you said you left the Schweikert office the
Monday before Thanksgiving 20167

Yes.
Okay and you were paid up through January 3rd, 2017.
Correct.

[ think the way you also described to us, you said you were essentially going
to be on contract for the next six months. That was the way that severance
was described to you?

Yes.
What did you understand “on contract” to mean?

Anytime they needed any sort of policy expertise that I had, that I would be
responsible for that.
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Okay. How-

And be completely and totally on-call, and if  were to ever find another job, |
was to leave the Schweikert employment.

How frequently were your expertises called upon during that, I guess part of
November, December, part of January?

Two or three. My plan was to stay through, in the office, through January
3rd, at which point in time [ would move to the quote-unquote "contract
status”. The Friday before Thanksgiving, Oliver called me and said | was
causing confusion in the office and didn't want me to come in anymore. |
said "Okay. Let me know if you need anything.” He asked me to do a couple
of writing pieces on Constitutional amendments. Other than that, I think that
was basically it.

How many hours in a given week?

Oh, I probably spent ... I think that of the two projects, and they were both
related to the same thing, [ probably spent 25, 30 hours.

Okay.

Yeah.

Total or on each issue?
Combined, yeah.

So between the Monday before Thanksgiving, November 2016, and January
3rd, you worked about 25 hours?

Yeah, probably.

Okay. Did you have access to House email?
Yes.

You did.

Until I think ... I don't remember the exact dates. It was either maybe the
week before or the week after Christmas that I sent all of my tech back. It
was after Oliver said that he was not going to honor the agreement that he
had offered me. And I said "Fine. I don't like to talk to you anymore anyway."

And in that time frame, I think you said this - you were not back in the office
after thanksgiving?

No, correct.

Okay. But you did get your full salary from November, December, and up
through January. Is that-
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Correct. Correct.
What was Representative Schweikert's knowledge of the severance offer?

Oliver said that David approved it. I am doubtful of that. I don’t think David
ever approved a single salary for anyone.

Why do you think that?

Because salaries were determined between Oliver and I while I was doing
the budget, and before that, just by Oliver. David wasn't interested in the
day-to-day budget minutia.

Is there anything else since we last met, or given our discussions today, that
you think we should discuss?

Something to kind of ... Full disclosure, I talked to my wife about our
discussions. She's the only person I have talked to. Kelly Roberson did ask if
[ had met with you. I told her that that was a question she should not ask and
she should not answer should anyone ask her. That is the extent of my
discussion with her about it.

When did she contact you?

Either last week or the week before. I can give you the exact date if you want
me to bring it up. Actually, so she had told me that she was going to lunch
with Oliver, and I was interested in what he would have to say. Then I came
and talked to you all, and I wanted nothing to do with that anymore so I did
not follow up with that and how she did. But after her lunch with Oliver, she
G-chatted me and asked if you all had ... or if I had met with OCE.

So were there two conversations with Kelly?
Yeah. I just want to get the timeline straight.
Okay. I'm sorry. Kelly and I-

Starting from moment one.

Well, Kelly and I had been on and off in contact since I left. Right around the
time you asked me to come in, she said Oliver invited her to lunch. I said she
should go. I came in, met with you all, she G-chatted me and said "I'm off to
lunch." After I met with you all, | was no longer interested. Maybe the next
week, she asked me ... The next Thursday or Friday maybe after that, she
asked if I had met with you and I responded with "That's not a question that
you should ask or answer.” That was-

That was over the phone or over G-chat?

G-chat.
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Did she talk to you in any way whatsoever about what she and Oliver
discussed?

No.

Did she ask you whether Oliver requested ... Did she tell you whether Oliver
requested that she go to lunch with her?

No. No, she emailed ... Yeah, she said "Oliver emailed me and I asked if |
wanted to do lunch.” She asked if he had emailed me, and I said "No, he has
not."

What's Kelly and Oliver’s relationship been like since Kelly left the office?

I thought negative. She felt she had been done a disservice by Oliver. [ would
be inclined to agree.

Why?

David would occasionally get bored with staffers, regardless of whether or
not they were doing good work, and then Oliver would force the staffers out.
Kelly was my direct ... was one of my ... | was her direct supervisor. I thought
she was doing a good job and she didn’t deserve to be forced out.

Just so we've got the timeline straight, Kelly contacted you within the last
two weeks about -

I can bring my phone up and give you the exact dates.
If you don’t mind.

Yeah. Okay. All right. January 16th, she asked me if Oliver had emailed me.
She said that he emailed her. I said ... to have lunch. I said "You should go
have lunch,” then talked about ... | had a quote in Politico, which was cool.
January 19th, she said she was on her way to lunch with Oliver. January
30th, she said "Question, did you ever get called by the Office of
Congressional Ethics regarding Oliver?” I responded "Not a question you
should ask or answer."” She responded "That’s a very political answer." |
responded "Best I can give." She responded "Noted."

We started this line with you saying there was something that was sort of
nagging-

I'm sorry, yes. When [ went home and talked to my wife, she said
occasionally ... and during Oliver's tirades, the worst of them where he was
threatening to quit, he would occasionally say that he was going to quit and
if he didn't get a good severance package that he'd go to the FEC and tell
them where all the bodies were buried, essentially something along those
lines.
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His tirades were fairly regular. That line of comment was not regular, maybe
three or four times over the course of ... from '13 to '16. The reason that I
brought that back up is because my wife said "You occasionally came home
and said stuff about that,” and I was like "Yeah, I did.” When you emailed me
with the transcript, I was planning on responding to you and telling you that.
But that did stick in my head or come back up when my wife mentioned it.

What did you understand him to mean when he was talking about where the
bodies are buried?

[ have no idea, and I did not ask.  mostly attributed it to him just being out
of control and angry. Obviously, when your boss says something like that,
it's concerning, but it didn't happen enough for me to think that it wasn't
anything other than him being out of control.

Back to my question, I mean, what was the suggestion? What was the
context?

Oh. Whenever he would get really, really angry with something that David
was doing, usually in his official capacity, either not going to an official event
or going to an official event and saying something that was quasi-offensive,
Oliver would get angry. When he would get really angry, he'd make that
comment, two or three times.

He made the "where the bodies are buried” comment two or-
Yeah.
.. or three times?

Yeah, about "I'm going to go the FEC and get David thrown in jail for
campaign fraud,” something along those lines. "I know where the bodies are
buried.” I have no context beyond that.

Do you have any idea what he may have been referring to?

Honestly, I had no idea.  mostly chalked it up to him just being out of
control. But there's no doubt that if there were anything campaign-related
that was not on the up-and-up, Oliver would know about it and would be
able to do that. But I'm not aware if there was or what those specifics were.

To this point, you have not been contacted by Mr. Schwab. Right?

Not about this. [ have had no contact with Oliver Schwab since November. |
called Kevin when I saw the article in November. Kevin was not aware of it
at the time. Kevin called me back, he said "This is terrible.” I said "Well, |
wasn't one of the sources.” Kevin said "If you ever get a call, make sure you
cooperate,” and I said "Okay."

Have you had any conversation with Kevin about us since then?
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Not about you in particular. He did call because he had a grandson, and he
just said "We are actually officially under investigation. Cooperate if they call
you.” And I said "Okay.” That's it.

Did he say whether he was cooperating or not?
He did not.
Did he say anything about whether the office was cooperating?

He did not. At that point in time, we didn't talk again. [ mean, I think we may
have talked one other time but nothing about the investigation came up.

Anybody else-

Anyway ... I'm sorry. To follow up, I told Oliver ... I think Kevin told ... 'm
sorry. I told Kevin that I saw the article, I wasn't one of the sources. I believe
Kevin told Oliver that I said that [ wasn't one of the sources. Oliver emailed
me "Thank you for your kind words.” I did not respond, and that is the last |
have heard from Oliver.

Have you spoken to anyone else either currently inside the Schweikert office
or a former Schweikert staffer about any of this article -

About our meeting-

.. Investigation-
About my meeting. No.
Yeah.

I talked to Ryan and I talked to Kelly that there was an article ... Kelly was
who tipped me off to the article being written ... or, sorry. No, it was ... Kelly
texted me the Friday after the ... or, sorry, the day after the article ... or the
day article came out. She texted me and said "Hey, let's get lunch,” and [ was
like "Okay. Let's get lunch.” I had no idea - had nothing to talk about. Ryan
was the one the next morning who said "Look at this article. I assume you're
one of the sources?”

What did Kelly say about the article to you?

Basically, serves him right, if | remember correctly. Ryan, same thing. I had
felt that ... After I read the article, I was surprised about the campaign things,
but anyone who looked in the campaign ... or the office would see we were
spending money on office supplies that was probably unreasonable, or not
unreasonable, too much. We didn't need to spend the money we were
spending.

Why do you think Kelly said serves him right?

Page 21 of 22

17-4790_0130



10

11

12
13
14

15

16

17

18

19
20

21

CONFIDENTIAL

Subject to the Nondisclosure Provisions of H. Res. 895 of the 110" Congress as Amended

Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:
Jeff Brown:

Former Deputy COS:

Jeff Brown:
Former Deputy COS:
Jeff Brown:
Former Deputy COS:

Jeff Brown:

Former Deputy COS:

It didn't end on good terms. I think that Oliver, like I said, Oliver did her a
disservice when she left. She was a good employee. At least for me.

Same thing with Ryan, why do you think Ryan said something like serves
him right?

At the end of last Congress, Oliver basically did Ryan and I pretty similar,
and so I can imagine Ryan wanting for Oliver to, if he was doing anything
wrong, to be gotten for it.

Only other question that I have is last time we talked, we discussed a little
bit about the fact you may or may not have some G-mail documentation -

Oh. I did-
... with-

.. look. I do have a few ...  meant to print those and bring them to me. | have
a back-and-forth between me and Oliver that I also CC’'d - BCC'ed my wife on
and she responded. That's what I have-

If you could send them along-

[ will, yeah.

... with the transcript, that would be appreciated.
Okay.

Anything else, Paul? Ashley? Thank you for coming back in, Former Deputy
Chief of Staff.

Yep.
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. CAPSZ032
o inited Siates House Of Repregentatives
1141000009 VOUCHER COVER SHEET
initiating Office o e o
Refirence Misnber {;\\, %_‘ 1\_\%‘?‘! i Li
Grg Code__AZDGSLD Office Name THE HONORABLE DAVID SCHWE %ﬁg}r;%B"iPﬂiU ______________

QFFICE OF FINANCE

Payment for Vendor

Feg 032009

VYendorPayee Information Payment tnformation
386-0100-0045-
Yendor or Emp 1D Nurmsher Yendor nvoice Number 44”6§1m“{‘}4&{)4 »»»»»»»»»
Address Line 1 GOVERNMENT CARD SERVICES Payment Grand Total $ 9218.90

Address Line 2 7-O. BOX 183173

giyy COtUMBUS State OH zipd3218
Product or Service Information -
BOC Dage{s) of Service(s)
BOC Bub- Bagin En
Category BGC Codi Expense Description Amount Service Date | Service Date

21 2101 COMMERCIAL TRANSPORTATION 9218.90 0170942015 | 02/02/2015

Comments . .weikear —

a2 pu mantelao 45 el e

Feenify (1) that the above acticleg have been received in good condition and are of the qualily and in the quantity above specified, or the
services wére performed as stated: (3) that they are ut accordance with ﬂ’ﬁ: ordery therplore: _{}' that the ch:s charged are‘tius,. .
reasonable, and in accordance with agregment: (4] that they are for use in my offlp cAischarpe nffiv duties; and (57 tham
true gepios and Will bethe only submission for pavsient.

02/03/2015

............... O T ol Bt A B
Date , Aunthorized Sigrature

CAQ_0Bas
17-4790_0138



citi

Due Dale

Accourt Mumber Total Amount Dus Erter Amount Paid

Adddress Correspondentn (o,

SER i L g S SR EY
N et

S Qo we Eoaot b R LA SRR Loy £ AR T

hebeetfed LRENEES Lty

Fayreay sdonet Fadse Dy’ al GOGERSSTY BT TR I DS R W WEOE Parirorl . Midke 2iick
B EenEy e nayelie o LYS dulidng e i 5 Band 1o DHy iy aamm i AumiRr on Thats
1 FrrtsAy GRer Mo st phtdan Do ol S0k of G Yoo ehinck 33 R gt

L T N e e e M R A e e, s A il sl (el el ke seln et il et o, hmnt otk e, i e s e b et i oy e rn A . s A Wy e . s e e e mm o e m mm s o k2

CITIBANK GOVERNMENT COMMERCE SERVICES

CARD STATEMENT

Previous Balancs Payments Ard Credits New Charges Kow Batance

4
%}
e
it
ok
-
T
e

~ e o
Ty BN

Ry
—
Bt
P
B
s
<
<
et
b=
-
e
o
L
B
-

FGR CUSTOMER BERWVCE Call. $5800-700- 7205 OR WRITE B O Box 45138 JACKSOMGILLE. Fl 3283291
CHIYSIDE THE O S AND DANADA D800 DOLLECT 404-954- 7850
SERDPAYMENTS TO CITIBAMY GOVEANMENT CARD SERVICES P Bow (#8350 DDULARUS, DM 92183172

invgice Dale

AL/88/30k%

Agency Name U HOUES OF REPY Acrount Mumber
Accounting CodeiCost Canfer

Billiog Office 1d Anencyilrg id

PR Reees |

47
ACHWETRERT/DAVIN
BRI W K pEX

HEAZ/EI0ES BI/0%/201% U089 X48R318UNOOIO0GLE18T0747 ¢

DrrABes201s  GR/08/300% 3063 29VEGESLUNE4L0066993 & BTON B

L LEM
LEPRRTUAE

BHYE 05 G BKI

Discretionary Code BREER Tax Exernpid
Single Purchase Limit Sl G Gyl Purchase Limil, 50,00

Bale Past MCC

Daw Date Code  Reference Numbear Drestription Total &rooimt
PASINIETLG BYURSE0EE 3066 ZA8B2 VAL EAINATT i BOU~435< I SERE. LG

DEPARTUREY GL-00-3%

ADCCUNT: SUMMARY . ) Rurchases and )
CUREERT BOHIGH Previpus Balance Paymaniz Cradits Advances Taxes andd Foes Hew Balance

Purehases SRB3T LG SR PR T Y] - 37084944 i3, k02 60
FELPARLAN - B2, BRAELEG - 33,549 .40 s13,504, 60

G, 155,20

G 0015500

Armount Quer Cradi Linit
Arnount Past Dise

Met Totat Charges.

Tolal Cash Advances:
Current Period Tolal

Mems Seclion

Approval Secton

CARDHOLDERS SIGNATURE
Page 1ol 4

APPROVING OFFIGIA. SIGNATURE(Except Travel)

CAQ_0Bus
17-4790_0139



Acgount Number Invaice Date

SOUEA KYLEERLPRE DEERRTORE, 0L-1%5-15
QUA UL Y OBHN DOV RAL OE

AR ATEROHE F I W S 3043

e d

GRIZNTIHAVENA & WINSTON Bl LETTH L 29

SALYH

HEI

E: Rl-11-23

LU (CO3 R
GRAYS7R0LS

088 PeER21E50L4000EHR4E] A0~ 475 ¥ B5, 0620
3”9(
ASRICHARD DLIVE CEPASTUM T 1 ~E3-3%
B WM R OPHX OWH K BRI
® SOUTHWES
B3e24vas

HEALE201S GLALS A08E YAESZLER0 LGN

BHI WH U PHE WK Y BWT

BEIZAFEODY GL/YE/2019 3068 ZAEH2TEAN150010521804808, % §L.1I8. 20

LTHNED

SOUZRSEYLE B
BWI W Y PHE BN Y BWI

AABRA LT SUD

'2’)
L
b
Fr
o
e
bt
X
»
o

Huts O
140ATpsE 3 #5103

LTRRTC

T FREEL LY

HE R R

IGEF F4TILELGH1EE L2 WINSTOR as $5€4 L
SRLEN
DETRRTURE:
OLSLB/Z0ETF DL/L9201S 2A6RELEEETTIRG iz T 338,13

SORHE THERT DAV LS
FHE LBV IA&D
UTHWER

YENEI T84
ERT/LAYID

MEE WE K DUA OWH K H0w

BLIL/2RLD

246921 8RI1TOONASI SSRGS 1D

-3
oy
1y
Pry
REL
gl

P
LU AR LE el

DLATRAE0LS  QI/EA201% 30eT 14795 i4 WIRATO H 525 B

SALES

(KA

SVETESE0ES

VDAY ZAVYICELTITEARNCNSY 4GRS WINETOR o1 51, 185,50
SALEXY

PEERRTURE !

BUHMETRERT S DAVIDS
BEY UZ B DA

1€ USRIBWAYS

SELEAE0TS UYL 2018 N3 TATHEAD

WIBETOY M = RY,LERLIG
FALEN

DERAEDUES Y e
DHHOHUS BODOA
Page 2 ol d Contianed o At g

CAQ_onay
17-4790_0140



citi

Acoount Muorabar

tnvoice Dain
31y

Date Cidle ok N Totar Aot
A Qisz Iogs 17 '

PISFLFECLE DLAIACESLS

8142

FAETLE GLATESE01N

BLAZRSIOLY

Gida

gl

oy
=
s
1w

PR -~
ALAERAES

DL/ 200% DUIREratls

Co e
RLAZRSTELT

8 S O RS R W

QLEERSI0TR 0L A2TAE0LS

ARG

o
o
5
i

IOES

2358

ZRTRIRUROI RS

PR LN IO T RS Te e T T Y

S ARE
2958

BASTL2R

EERA I A RS N o B

PHRAZIEHI RO TR OO0

EE WAt

2ATRLEFCHR AL L 41

TAGIT ARSI

GE17%Es

TRERZISANIICIRITSLIESLTC

24782 OWILR30E

L ER R
HREIEERE/ avin
R R 2%

A OONT
G153

SUHWEIRERT/ DAVIDSHE
AL DA v oBuy

La

TAD 0N E OFHY
I THAHES
P RS W e
SUHEECEERT S RAVID
FHMN WH Y BWIL
23

ERMNOWE B DW
48 LERIRHAYS

2%
SOTwWAR 8]
ToR DS
24 EB&I&W&T
2%
IRAR/PICKARD OLIVE
AL WM A CRL
25 SOUTHWES
2282478043042
CIRERT S URVIR
DAL

CHRETRERT DAVIDS

PAXY S W OOR

M LBAYRWAYY
PERYET SRR

CERAZLUREE: 01

pr-1s

BOG-435- ¥
3782
DEFRRTUHE: &

WIHATON M

WINSTUN fates
FALEM

DEEABTORE: €204 1%

DEPARTIRT: G41-3%-15

DEPARTUEE: DI-2€-15%

EE e 21
SATEM

DEZARTURE

353,140

$ERELLG

SRR 1

$58% 10

Page 3uaf4

Lo e

anonext

Fasboyss

CAQ_0BaB
17-4790_0141



Y

Citl

Aceount Mumbes Invnice Date

Hale
Dawg

Halerpnoe Mumber

it A

GRFZESENLT DLY2TROLE

SORWETRERTMMAVITD
PHA OWN Y BRY

203 BLARTSELAS FOGS F4EUETE e T
FCENRSRITERRD DLIVE DEPARTURE: S0-08-1%

WD WB W PEE WR B 3%l
TNTOTAL AMOUNT DUE:

Ths desemgn Curignsy comversion rale wsed 10 cosvelt your lursgn sassarnons to U8 dotlars ncludos » seoass for of 1% agsessed o Ctbank by the appheatie S
RESOOELGN,

G 15 Sommmetted to thik ebduction of paper. Wit the Commernst Cards blsmess, you Gan switth (o online statemerds now by re@stenng wour card on CltiManager st
hips Mwme.cards caidgect comilammercaiiastCord s himl Thanks o hose who afeady acoess slalements onling, jogether we are sivng 2,170 freek sach yaas hiough ths
irutigtvees aloe.

Atrunt managemen: made sasier. Onboe siglemments & CxManager Mobde offer 2477 access, sevunty, and moliddy Log in at wevw.otimaoager comdogw s chik Go
Paperiass Lingder Ihe Sialernens 1ad.

Supv-in for wmad or ekt message deis o knowe whet yous siaternsal s teatdy 1o view. When on e go. acosss your ascount and recent actsaty thrsugh your mobs deviie at

4720

W CRETIARAGEr CoTVEWde

£ &
515320
- 9P

2 40 4o e Qa[&

Page dof 4 HETE Y

CAQ_0Ban
17-4790_0142



2™

Account Regquests
D CHANGE OF ADORESS TR TELEPHONE NLMBER

vy Btae

JIR

R et

Busrney Fhons

Paym&m information Mail your payeant in the snyeiops provided,
Ericlons your chack of money order sayable i U8 gollary or send your paymant to:
o Cittbacd, MLA: with this payment coupon, bt da not stapie

¢ (xpe thern together, Chibark, NA.
Plaase do s send cash. P.3. Box 183173
= Write your sccourt rurmbar on B fronl of vaur check Columbug, OH 43218-3173
OF RENGY Qroher,
« Pisase make sa he entr Citibenk address appears Your may send your paymant vin overhight med to;

Hunugh the window of your remitiancs srveiope. Citibank. MA

ﬁmmwutmmmmmmmmaw ] 150086510};ﬁ&d51:wt

m E:eﬁtyby‘m a.n. Enstern Time, # Wl be credited Cotumbus, OK 43228
*  Payments, adiustments. and chaspes received after

he date ndicated on the Iont as *Stiatemant Dae” will

appsar on your pirt statemant

Account inquiries

In ciow of error of questions shout your bl i you think gﬂm%wrgdedwanymmm%bycmmg&m
the By Steterment is incomect, or ¥ you need mote infacmation srror, CITl may cherge tha Agency of Cardhokler the

abexit 2 transacion, wiite 1o Us o & te 5wt Bt e adddress specifiad i the Canfhoider Account Agreemat for sach

specifiad on the front of this statemant 8% saon &S possble. Pease capy of any document the Agency or Cartiholder mquasts,
fity 1S ¢ batae Hian 60 days aRer the date of the bill on which syt as duplicsted periadic stetements, fransachoa ships,

the amor or problem first appeared. Disputed amaints may be . mmm

, . - ; yoar charge recapl.

e ooy ot Paymets Due” afac yousosfy CiTtof. Mai Billing meries to;

Irthe ettor, please giva e the following Informatiors: gg";;“‘é“;-
Yeusr e B0 pocount nusmber. For Centrally Billed Acooungs, D Box 8125 ;
pleasa include the Agency name and mdividual acoount nurmber, Sioux Fals, SD 571176125

+ T arnount of the % od g

. Dasggl:rm sm?r B aﬁﬁs fam forthe eror imore ) otephone inguirtes through CITI Customer Service,
inforiation is needad about an Rem, piease desoribe L lous, |, ZAPOUM R day, 7 days » week:

*  Marcham disputes: i the Agency o Cardholder was by ot

wnsasccassiul in atiempling o resobve a probiem with a ¢ Gall Coliect: 804-954-7850

roevrhant concaming Bw quality of goods or sevvices . "

purchased with the CIT] Gavernment cars, we may ba able1n  Information about your CITH

hedp i we ate notifiad in sitng wihin S0 days of he date of ~ DOVernment Card nt

e charge. Report Los! o Stolen Card mmadistely: Cur telephone fines
*  inthe letiee o us, please explain in delalt the dispute and the M Open Bvery day, 24 hours & day. Call the Customer Service

resufts of the atternpt ke resive it with the merchant. The letter pmbafmdhmwspwﬁadmmmmimstalmam

et inckxde the sroun nvolved, sng roust be stanad by, Prediately {day of aight). After you nttrly us, you will not be iabla

" 3 - We wil of the mesults o any Wiauthorized use of your Casd,

» ¥ yout returned rerchandise and recenved a credit ship which . . )
has not yet been posted, please alkow 30 days from the date From within the Sontinertad U 5.
i€ wars issued. It has not been posted o the Account by then,  Tolkfres: 1-800-780-7208
forwand & copy of the credit slip Io us st the billng dispute From outsids the Continental 1.5,
sddesss specified o e fronl of the stslement. Alcog with the  Call Collect: 504.954.7850
sopy of ihe cradit siip, pissss include o latiar {signed by the
indbvicuat Cerdholder stating that credit was 0ol recaeved.

# & cradit sip was nol fssued, please request oas fom the
marchant,. # the marchand refuses, plaass writs & us and
explain fhe dotals,

RA-A2400-081 1

CGAG_ oD
17-4790_0143



. N . , CAPS2012
Fluited States Douse @f Representatines
1141000017 VOUCHER COVER SHEET
ininating{ffice
Reference Kuansber

Org Code AZOGDCD 7777777777 Oice Name 1 HE HOMORARLE Eﬁ“‘-’i{D}SC:’.“A\f .’J‘jéER? AAAAAAAAAAAAAA
o - ISy P g
LT R T ) 1 L"f'{'.
Paement fur Empicyee FE& 0 5 ZB‘S T R PR R
VendorPayee information Payir ent information
Vendor or Emp 10 Number 180155 . Vendor tnvoics NUMBEr e scssoscsssoscssioscese
Vendor Name OLIVERSCHwWAB Vendor invoice Date 02/04/2015
Address Line 1 Payment Grand Total § 4312.00
Address Line 2
Gty State ~~  zp
Product or Service lnformation
BOOC Dintedsh of Service(s)
BOG Sub- Begin End
Category BOC Cotle Expense Dascription Amount Service Date | Service Date
23 23ie TELECOMMUNICATIONS SERVICE AND 5489 Q1/22/201% | 0172672016
21 213% TAXI/PAREINGITCGLLS 79.00 0173072015 | 02/03/2015
21 2161 COMMERCIAL TRANSPORTATION 7800 G1/28/2015
F3! 2110 MEALS 304 | 012972015 | 0L/3D/2015
21 2105 LODGING &a027.07 DI/282015 | 0270173015

Comments ., e SUBSCRIPTION FOR PHONES IN OFFICE

1 vertify {1} that the above articles have been received in pood condwion and are of the guality and in the quantif]y above spearficd, or the
services were periormed as stated: (25 that they ars in stchrdance with the orders thereforg, 4441 cghiarged argamst

reascnatie and in acoordanve wath agreemen; (33 that they are for use inmy gff
true copies and will be the only subnnasion for paviment.
02/05{2015

Pate

CGAG_ o011
17-4790_0144



O'Connor, Mary

From: Schwab, Oliver

Sent: Wednesday, February 84 2015 430 PM

To: O'annos, Mary

Subject: W Stannedh pnage froen MEX-410IN

Attachments: A2 DCCOPH Admal house gov 20130204 162732 pof
Hi iary,

Pandora subscription for reimbursement $54.89 attached.

Oliver

Oliver Schwab
Chief of Staff
Congressman David Schwelkert (A2-08})

--Original Message----

From: AZOSDCCOPIER@mail house gov [mailto: AZ0SDCCOPIER@mail hoyse gov)
Sent: Wednesday, February 04, 2015 438 PM

To: Schwab, Oliver

sSubject: Scanned image from MY-4101N

Reply to: AZQSDCCOPHER@mail house gov <AZ0SHLCOPIER@mail house gov> Device Name: Not Set Device Model: MX-
4101N
Lotation: Not Set

File Format; PDF MMR{GA)
Resolution: 200dpi » 200dpi

Attached file is scanned image in POF format.

Use Acrobat{R}Reader{R} or AdobelR|Reader(R) of Adobe Systems Incorporated to view the document.
Adobe{R}Reader{R} can be downloaded from the following URL:

Adobe, the Adobe logo, Acrobat, the Adobe POF logo, and Reader are registered trademarks or trademarks of Adobe
Systems incorporated in the United States and other countries.

hitn:ffwww adobe comd

CGAG_ o2
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Pandora One - Listen to Pandora with No Ads, Higher Quality Audie,...

ttpr/fwwiw, pandora;convaccountifling
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Account Activity

| of 4

v L : hstps:‘m:ards.chase.ceme’ccfAumumfActivity-

crooncare I

Asgount Infn

{Jv"em dalarce R %,686 02 Balunss last siatement 'mr*f;f::m&} $3,705.65
Pa*&d*ﬁg sharges 5338 49 Mmmum paymen due ﬁ $0.00
Avaitable credit | $17.475.49 Paymemt due date G125
 Soultwont Atines Rapid Rowarged. 7T e i
Temporary Authorizations 8
Teonsate  Tvpe Desartution Amgunt
"""""" Wciﬁ?amfngmtruwf:smmms:ﬂs?
020472315 Pending HB00-FLOWERS GOM NG $34.58
0240372015 Panting TALAY THAI RESTAURANT $49.28
TS Panding SR PLUS PARKING $432.00
0200212016 Panding PR NDCAWICH EXPRESS $10.43
GRO22015  Pemding $4.28
272018 Peading §24.64
0200272015 Panding $4.50
THUH2G1S  Pending $1.00
ORI01/20Y5  Panding $45.92
“Posted Activity / |
i =i
’? Sines Last Statament i
i cm e mee - " s ware W)
Trape Dots Amount
B ooz oo se s N
5 02020018 02022015 Paymen Payment Thank You-Mobli «$600.00
B} owozeots paoamoss  sue BEMIHANA SO 513 $351.47
0210202015 OHO32015  Sele Amazon Videa U Demand $2.09
B cemwzors oxoomots  Sae EVENT TIGKET INSURANGE $13.00
242015 4:26 PM
CAQ D014

17-4790_0147



Account Activity

£ soens
T onptams
7 eewniams
B DUREE
T4 Mayss
BII2018
CH302016
Q102015
B1430/2015
72016
CUIBIZ01E
BH20R01S
12912045
CN2B01E
0172842015
012872015
atrenes
0112872015
CVRTEONS
012272015
OHRPI015
OI2TI015
Q2612015

Q2542018

RO EEOEEINOORCSOEEREED TN

Q172572045

5

Q1252015
Dir2afais
011252015
D1R2A2015
D1/24£2015

B1i2412018

i o

Q12472015

Pgat Sate

G015
L2A3R2 S
0aanos
02Dt 25
GEOIE0LE
SHDBOTR
ediiateiai ot
Q012015
2D 2GS
OIS
MAR01E
ovanneIs
nsze 15
02042015
0122018
SH2RI2015
BE200201%

UZBR0VE

g1282015
917282015
GHE2015
0127720148
QiR s
DILZTZ01S
B1£2602045
Q2705
04252015
oi/26inis
017262018
126018
Bi726i201%

2672015

Feps
Balo

Sale
Bum
Sate
Ealg
FPayment
Salke
Sale
Sule
Saln

Salo

Bale
Sale
Sals

Sain

Sele
Sale
Payrment
Selg
Sals

Saie

Payment
Bale
Sale
Sala
Sala

Saie

http&:;’!cards.chme‘mmfc:c!&cwuaU'Af:ﬁvity-

Deseription Smount
TH *ARIZONA THEATRE €G $123 80
HYATT HOTELS ¥83 518557
KO A SCOTTSDALE . $38 10
ATERBILL PAYMENT > - $330.44
SCUTHINGS 3282478143748 < £5 60
Paymani Th -%5,701 64
STARBUCKS #1 $7.30
LONDON GOLD $3,202.0%
CIRCLE $5.42
10481
STARBUGKS #15850 SCOTTSOA $19.75
V § BARBERSHOP KIERLAND $100.60
KARAIKUD! PALACE $31.88
CHICK-FIL-A #03248 $14.12

/" il T WM__,
C ﬂfg}fﬂmﬁma fano — sa-sfs‘:)

SOUTHWES 5262478247036 $11.20
USAIRWAYS 0372163018000 $78.00
SOUTHWES 5262478248215 511.20
HILTONGARDENINNA?6S $4.027.07
LE REFUGE $226.52
\ UBER TECHROLOGIES NG $158.20
Paymant Thank Oé‘ -$88.07
$162.82
NOCAWICH EXPRESS $12.95
DAR $500.83
: 53021602 $5.89
Paymant Thurk You & 365980
NTL FOOTBALL LEAGU $2,625.00
DUNKIN #349308 Q35 $91.83
DUNKIN #396308 (335 $56.10
UBER TECHNOLOGIES ING §25.00
DUNKIN 4340308 Q3% £41.63

Zofd 20402015 4:26 PM

CGAG_oins
17-4790_0148



Bnitel Statey Bouse of Vepresentatives
TRAVEL REIMBURSEMENT FORM

kg Code REF. DAVID SCHWEIKERT
""" Office Name

Payment .
Staff Employes Number o e e Grand Total »_5“1’&42‘?8

Stalf Name DICHARD CLIVER SCHWAB

Exwmo ﬁescrlpﬂon
{if Mileage, include To/From Points of Trovel, Hilsage Sate vnd Mode of Transpori}
{if other. please include Type of service, guantily & unit price, i gpplicabis)

Dete (BOCY Enter Mifangs Rate w0560 Milsae Ampunt |
G35 | 2135 | TAXI/PARKING/TOLLS  ah D $50.00 |
ovae/ws| 2101 | COMMERCIAL TRANSPORTATION ™ é’é:?@?fgée, MEMBER $78.00 )
03/29/2015 | 2410 MEALS $65.24 | ¢
OI/R0/2015 | 2110 MEALS $73p|F
b0/ | 2135 | TAXI/PARKING/TOLLS NG ALY CAsH $10.00
e Wﬂ&){’f‘zi crmstuouds :ﬁﬂ s/ by, il
w205 (2105 | LODGING v ; $4,027.07
Da/caf2015 | 2135 TAXYPARKING/TOLLS o 5??@2’1‘“65?,1‘;?5” | $19.00]

5000
$0.00
$.0.00
$0.00
$0.00
50.00
$0.00

Totoi Mileage * 0.0
Total Relmbursement » | > 543278

1, the usdersigned, state that the sbove sxpenses were sporoved and incurred personally asa result of the pecformance of my

dutizs for the Member, Ccmmiwm Qffice, or for the House Officer that zmploys me.
s

TR EPRRIMERBY

CGAG_OiNsg
17-4790_0149



P———

[ { . Bookiawel Ipesllonly Dryiding Milah Spocals  USArsgvaacstios

| Sear st any JS Arways kioak o chesk
£ next stop: the ayport. Sue terrminal information and fing vour way.

Conflrmation code: ESTX7I

Here's your receipt ! '
Tranks for saving Bme ard chegung i oniice
Please onrt tis recent or s3ve he emad for voar cecanis :

Cholce Soats

David § Schweilart $78.00

. Gholce Seata total $78.00 USD

Ca: Cherged i ﬁsch?\ﬁgiver Schwad You paid $78.00 USD

Experience 2 Lies.com |
ourdd S X ey

Flight#rem Depart

Travel tima Mzl Alrcraft  Cabin  Seam
2058 ¥1:65AM DCA 126 PM GLT 1h 31m HNone A31g Coach {B} &F
Qpereied 8y US Shways
Stop: Thange planas {OLT) - -

803 228 P CLT  S05 P PHX 4h 40m arketniacs™
Opermtad by UB Abweys

A321  Coach(By 13

o Flight # 2058; There is & ravel advisory ip effect for Washinglon, DU (DCA)

Terms & conditions

CGAG_oin7?
17-4790_0150



arsikudi Palace
a7z €, Shes Blvd.
eattadate, Al #5280
Sulte CH
4339388008

Customear copy

Cartt Yuaber —1 |

Raference Yaber (H4BED

Chaciks 29678
patei01/28/14
Amount ,sa?a%%
Tip: ‘
3.0

%o appreciale yOur b inersti

CGAG_oinsg
17-4790_0151



delome 1o Think-F11-4
0tk & Shes ¥SR (¢ 03746}
Teprtadale, Arizong
Gmaratory Frank Jobnson
LAY J0e-E798

CHGTOHER COFY
142972015 10:54:41 A
EaT 14
Order Nushar: 308877

1 Hupgel 1Zct 4,75
7 [CF4 Sand 5.38
{ Fries ib 1,8
Sub, Total: $13.08
Tag: $1.04
Total: $£14.17
Change $0:00
Yign: 514.12
Regiater:t Tran Seg Ho:  30BE77
Gashier:Mary

“Towag g pleasure serving you!
Have a woncerful day,

Visa

fard Hum 1 XEE0O00NY
Terminal 1 KAO41925670
Anproval Q32600
Saguence : 008366

CGAG_ oD
17-4790_0152



Slarbucits Doffee 815050
YIR10 % Srottsdate Rd
Scottadate, A7 486-58) 9865
G 128748
BIA28/200% 002y ap
VEE7/3 Drawsr: ¢ Reg.

Yt Cappucting ‘ 3.9
Hontat
Ethos Mater 70081 1.95
Ethos Mater 700 1,95
Gr Chat Tea Latte 3.9
Single 1.80
3 Pupps Tazo Cha!
Ronfat
Extra Hot
T Bionde Rosst 1.79
Ethos Water 700M) 1,95
fthos Water J00M) 1,95 "
Visa 19,78
mxmxxxx)- M N“
Subtotal $18.25 W 9\“ Vﬁbj
Tax 8.3 - Food & Boy  §1.51 %)r
Total - 3197
Change Due B, OO0
mressecn e Cheek G188 ~nemsessenona.

01/23/201% 10224 A

Bring in this torning's
receipt after Zpp today and
get & bakery treat for §1,
#hile supplies Yast,
Excludes breakfast sandaiches.
Select stores,
Ho other discounts nply,
Cash value $.001. Mg coping,
Barista ring code 2432

CAQ_0B20
17-4790_0153



SEARMLCKS Sters 2171084
RS L, Smea Blwd. B10EA
Faialaan Hells, A7 (480D B37-1488
CHe T35
037002005 07 M
WEI8Y8  Drawers b Regy !

© T Rlorgde Rpast 1,75
¥ Capouscing 3.595
Bapana While Fruft 1,00
Yisa 1.30
FEETOLEAREE |
Subtotal $56.70
Tax 8.9% -~ Fond & Pev 80,60
Totat $7.30
Changse Due $0.00
s fheck Closed -womvnmmemmnan-
D1/230£2015 08407 AM

Bring in this worning's Q’

receipt after Zom today and Q\\f ,
get a hakery treat for §). :
ihtle supplies last. Qn

Excludes breskfast sanduiches.
Satact stores,
Ho other discounts apply,
Cagh wiue $.001, No copiss.
Ba-ista ring comde 2447

CAO_0021
17-4790_0154



ﬂAdN££'£}LN;1 §c£gxﬁpki

HYatt RES€HE¥ SCG?ISDALE
RESORT 2 SPA aT TAINEY RANLY
R
2049 MHary i
BO /i 1 < T 4
FEBGI 1% Y0584
4 Bruneh 172,00
Foad Salss 172,00

ax 13.87
Paynant flue 4 85 .67
L e
28 b 3
Totat: —— _ﬂﬁﬁmligﬁgiy_“_““,
Room: .. R
¥amg

s —‘mq»:....-.-\-—umw...u w»..—-.—.-..m».._—._w——.

LA w---..r-“u.nx-—».»..u.- T e v

Earn gr Redenn Points for Bining
Gold Passaort#:

Last Nage:

Offar Eode{s):

Rademptfon Elginie. 185,867 Usn
Kot patnt Bdrning elloinie,
ot Foint redemptign eHiginie,

Far vour Lonvenfence Be have
Provided tha fﬂllowing
gratutty ca?cu?at?ens:

15% 1g $27.85
¥ 1s $33.42
0% s $37.13

CAQ D022
17-4790_0155



(7] Hilton |
B {98y Garden Il'l]'_'r 8550 Enat Princeus Drdve « Scottsdale, AZ 83755

. : _ Scottadale North/Perimeotor Conter | e (80313654 - Fox(480) 5154934
l _Home-dkurse,, l wews Biliongardendonenin o | 877 STAY HL
DOHWAR, DLIVIER = ReBen N2
( Arwal Dale HRRA0S 13 ATIAM
, Depanura Dale wamays
Aduitohig jaied
Raom Rate 3NG40
RATZ PLAN L3
v [
AL
BONIS AL GAR
Coptirmation Numbar @ 3176203781
241 FAGE 1 ]I
) i ‘
o P R enans R O
1282016 BUEST ROOM EBALOGH oAU R 3 i8] v :
122018 BTATE TAX SBALGEH BE4382 $18.85 H
HREA01S BCOTTSOALE BED TAX BBALOGH 9045982 $18.68 ‘
R0t DOUNTY TAX SBALOGH o84082 $6.00
HIARIEG18 LITY TAX H8AL0GH 234502 $5.50
192018 BUEST ROOM SHALOGH 9ERE $330.00 ;
HIBIZDIE BYATE TAX HBALOGH B854 $16.85 ~
122015 SUOTTSNALE BED TAR EBALDGH oLl ] 516,85
Y20 DOUNTY TAX SBALOGH 085224 $6.00
R DITY TAX SBALOGH 885234 $5.59 ‘
1302015 DUESY ROOM SARAW IREAEY $333.00
HIO20AG BTATE TAX SARAH 65457 $18.68 » )
1002015 ECOTTSDALE ED TAX SARAH 685457 $15.98
1301206 DOUNTY TAX SARAY BEAET $2.00
2018 DITY TAX SARAH 966457 §5 65
12472015 BUEST ROOM SARAH BesTeY $398.00
V72005 BTATE TAX SARAH ne57SY $15.6%
1015 SCOTTEDALE BED TAX SARAH BOETY? $a9s »
1312055 LOUNTY TAY SARAH B65737 $Boe
13122015 DITY TAX SARAH GBE797 $5.58
LGS UBRST RGOM SEALDDH ohB22a $339.00
s STATE TAX BBALOGH 95GR2e 51888
WG BLOTTSDALE BED TAK SBALOGH 988229 $16.9%
AIHS SOUNTY TAX SBALGGH pe6228 $5.00 - /7
HIRGES  DITY TAX SBALOGH 966229 ——
270"
] & oA T L CHARDE FOLIG KOACIECK 80, 2R311T. A
Zip-Out Check-Out
Good Moralag | We hope you enjoyed your stay, With Zip-Out ChisekeDu(® | ATTONZ ATIGH AL
there b no nesd to stop at.the Front Dosh to ehack sut.
*  Plegse review this safoment. 1ts s 'resord of your charges ay of hute last PURCILASES 7 STRVICTE
LURRNg,
* Forany chargey afler vior sonouwd wis progorcd, yom may: posspense
+ pay b the dme of purchase,
+ charge purshases to your socount, thesy siop by i Front Desk foran .
updated stntement, TS RAEC
¥ o reyuest s upthated statumen: bewndled o you slthis tve business daps:
11 the sistemsent mests wilh your approval, simply press e Lig-Out Check-Ont POTAL AMOUNT
button tn vour guest ceom isphione, Your iocount will beeutomativally checked

out wird you (hny tse this Morimont e youf receipt, Foul Tree §o leave your Kup(s}
e tha roors.  Plogse salt the Front Besk I yon with 1o axtead yosr Stey or If pon
Fve auy qriestfons abows your acoeinl,

CAO_0023
17-4790_0156



Valel Parking

734 Sth Strest NW, Washingten, 0 20001
£18.00 Paid in CASH

2/372015

Paid by Richargd Oliver Schwab

2% 11

| 942%0.°

CAQ_0n24
17-4790_0157



Avcount Activity ' hﬁps:fx’cnrds.chnse.comfccmccwnﬂActJviry!-
CHASEG

T

Angouatinge Payment Info

Curreal bataron PELIEU2  Balancs last staterment (11142015 $3,705 88
e e wemmeemenand T
mammecedt s;mersas semedmene T

R i Lt

Southwast Alrlines Rapld Rewarde®
Premisr

T AN A AN oo A RN R MA S XN A el e N e b e e v e e e e

Temporary Autherizations 8

Trans Datg  Typa Sescrindon Amoont

;r.—._"---.(...-—,..‘-A-—a.‘»—_...._.,“\..._¢a....v..~.-.._--m..,..\....u.i..;.av.‘".‘_.,-.‘-.‘.‘.‘.‘.@a......,~~«.-.-‘,a‘.,ﬂ_.-.y. L P RN

QUBACLE Paring APLY ITUNES COMBILL $21.87

42042018 Pending 1-800-FLOWERS.COM NG, $34.58

D2032015  Pending TALAY THA! RESTAURANY 34828
QIO Pendlng  SPRLUS PARKING $132.00
QOIS Pondlg $19.43
OROP2015  Pending $4.28
02022048 Pending $2484
02022015 Panding $4.99
C20R62015  Panding $1.60
Q042058 Pending $45.82
Posted Activity / \
; ' ]
Hince Last Ststomant ;
e S e 3
Teane Date  PostDate ATyps Description Amount
T oot wnonp swe  Ammmen N s
T owmeres ogemuis Payment  Payment Thank YouMoblls ~$800.00
Pl ozoao015 02032015 Sale BENIHANA B0 913 $36% 47
l oomeeois  owoanots s Amazon Vides On Damand $2.99
B ouotemis 02022015 Sale EVENT TICKET INSURANCE $13.98
1of4 21472015 £:25 PM

CAQ_0n2s
17-4790_0158



Ax;cmmt Activity,

2of4

|

BOoO8gooooon

N o - . O o e v O . O |

§
]

B2 EO 308

Fmng Datg

Rnens
THOTR0NE
L2DLRES
OHILRGLS
34212045
011312015
302015
HBORNS
§1302015
2302018
NRERMs
gieeRs
28RS
442802015
0282015
Q128018
G12B7015
Q12812045
SIRME0N
RUTIO45
QUITIIS
DRSS
WZERMS
QIREZ015
D1R6R205
012572045
Q11512016
Hr2sRms
GH2472015
0172472015
S1r2401s

BR472015

Fost Date

DJKIA S
02032615
RN b
AG1ENE
DEDENLS
OR/G120E
02412018
2042515
QRS
ganras
73072018
113072015
OXO112016
Q172035
04282015
J2eems
302014
C12812018
o1282015
Digsens
DIET2018
BRIz s
gt s
QHRTR0S
Ot/2ar2015
HRH2015
0112512015
QTRRR0S
O1128/2015
BY282015
01252018

Lifa8/2018

hups:heards.chase.comvos/Account/ Acivity]

Tipe Rescription Ameyy

Sals TH ARIZONA THEATRE GO $123.6¢

e o R A Rt e

o . . y 'M-’——-—««...,..H‘_.__,_,‘_“_ﬂ_
swn ( IVATT HOTELS Fan : 3?1; Mo pad $18557 >
Sais ARCT AMPM SEOTTBDALE 38 10
Sate ATSTBRL PAYMENT $33G 44
Seie SOUTHWES 5262479143748 35 B¢
Payment Paymant Thank You-Moblie -$1.70.84

- AW“"" ey —
; 5811 } t 7.
ssle  (( STARBUCKS 811084 FOUNTAIN ’/ T Mead§ L Ex Oy
Sale LONDON GOLD $3,288.01
Sale CIRCLEK 88t M 3F  fuceline ffD
LEN RE! 58 PHOENIX $104.54
Sale C'Sﬁﬁ'a'ucxs ssososcorrson {24 rmesfs $10.78
Sale VS BARBERSHOP KIERLAND $100.00

Sule @E‘“&m FALAGE 1l mend b

e (Conoxrtamsus (110 punls

Sals FANDORASINTERNET RADIO
Sabs SQUTHWES 5062478247035

e
swls <CUSAIRWAYS 0372153015080
Sale SOUTHIWES 5262475248218
Sas (ﬁf%ummnmm AT ‘ LT >
Sulo LE REFUGE o $226 5%
Sale UBER TECHMOLOGIES ING $150.20
Payment  Payment Thank You - Web -$98.07
Saie POTBELLY 140 $162.62
Sale PHX NOCAWICH EXPRESS $12.95
Sale ALAMO RENT-A-GAR $500.63
Swie STARBUCKS T4 $30031603 $5.89
Paymant Paymsnt Thark Yo - Web $659,90
Salo NTL FOOTBALL LEAGU $2,825.00
Sain DUNKIN #2:49308 Q3% $91.83
Sale DUNKIN $345308 035 $55.10
Sl UBER TECHNOLOGIES INC $25.00
Sele DUNKIN #348308 Q35 $01.83

24472015 429 PM

CAQ_0n2s
17-4790_0159



e i . CAPS2012
Enited States House Of Representatives

1141000019 VOUCHER COVER SHEET : .
indticting Office
Reference Numbsr A
N T
Org Code  AZDBSCD Dffice Name THE HONORABLE DAVID SCHWEIKERT ke UQRV& L}

FEB 10 205 MISFER 1G P 4: 35
GEFICE OF Finance

Payment for Employee

Vendor/Payee Information Fayment information
Yendor or Emp 1D Number 160155 Vendor lnvoice Number
Vendor Name OLIVER SCHWAB Vendor invoice Date 02/10/2015
Addresy Line 1 Payment Grand Total § 121398

Address Line 2

City State Zip

Product qr Service Informatio

BOLC Datels} of Service(sd
BOC Bubs Bagin End
Category BOC Code | Expense Descrption Amount Service Date | Service Date

21 2115 MEALS 162.35 02/02/2015 | 0X/05/2015
2% 213¢ PRIVATE AUTO MILEAGE 57.90 02/02/2015 | 02/05/2015
21 2125 GASOLINE 54.97 01/30/2015 | 02/05/2015
21 2120 CAR RENTAL §60.20 02/02/201% | 02/05/2015
21 2135 TAXIPARKING/TOLLS 132.00 02/02/2015 | 02/02/2015
21 2110 MEALS 146.56 Q1/30/2015 | 02/01/2015

Comments s 4 MitEs x 56

1eersify {1} cthat the above articles have been received in good condition and are of the yuality and in the quantity above specified, or the
serviods were performed as stated; (2) that they are 16 sccordance with the orders thesebens that the prices eBarped are sy,
seasonable, and in accordance with agreement: {4} that they are for use in n Hoharge olptvduiies, gl (5)

true copies and will be the only submussion for payimend,
ozjrof200s ,

,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,, g-,
Dute

Authorized 5igjx‘1‘umre

CAQ_onay
17-4790_0160



Blritel $tates Bouse of Repregentatives ’ )
TRAVEL REIMBURSEMENT FOERM
Org Code REP. DAVID SCHWEIKERT
‘OMice Name
Paymant
Staff Employes Rumber _ Grand Total 5 57.90
Staff Name HCHARD OUVER SCHWAB
’ TEApense Deecrption
LI Milvage, inclade TofFrom Points of Travel, Miteage Rate amd Mode of Transport)
| fiTother, pieass Includs Type of service, quantlty & unit peive, if appiicable)
Dats  |BOC~ , _Enter Miloage Rate = 0-560 Milsaog.  Amount.......
; \ ) . from: E;wl
DrAORI0IS | 2130 PRIVATE AUTO MILEAGE w  CAPITOLHILL 314 $17.58
. Fes CAPITOL HILL “n
“432!@3./2!315 2130 PRIVATE AUTO MILEAGE w 214 BIASS AVE, NE 1.0 $0.56
N . . rom 214 MASS AVE, NE o -
02/03/2015 | 2130 PRIVATE AUTO MILEAGE w CAPITOL HiLL 10 50.56
, | ‘ . ke CAPITOL HILL ‘
02/03/20315 | 2130 PRIVATE AUTO MILEAGE W 7agsmstaw L 1 3 5101
T D N . fom 724 9TH ST, NW ;
a3/03/2015 | 2130 PRIVATE AUTO MILEAGE w  CAPITOLHILL 1.8 510
| i o foe CAPITOL HILL ‘
0x/03/k005 | 2130 PRIVATE AUTO MILEAGE 728 9THST, NW 18 $101
. Fom: . FAE QTH ST, NW
fmmg 2130 PRIVATE AUTO MILEAGE v CAPITOLHILL 18 5101
0305/2015 [ 2130 | PRIVATE AUTO MILEAGE LRI a14 $ 17.58
o o ‘ fom  BWI , .
020552015 {3130 PRIVATE AUTO MHLEAGE » CAPITOL HILL 31.4 517.58
$0.00
56.00
$0.00
5000
$0.0D
$ 0.00
,,,,,,,,,,,,,,,,,,,, Total Mileage > 1034
"""""""""""""" N v Reimbursement » $52.80
I the undersigned, state that the above expenses were approved and incurred personall ¥ as a result of the performarnce of my
P
duties for the Member, Lm&WXmmp Offtce, or for the House Dificer that 9&&(‘—/: Z : /
IGINED T BTAFRER T T (7 APPROVED By~ *
CAQ 0028

17-4790_0161



Wnited States Pouge of Vepregentatives ‘ '
TRAVEL REIMBURSEMENT FORM

% REP. DAVID SCHWEIKERT

Office Name
. Prymant «
Stalf Employee Number ‘ (_ﬁ O t CS;} :g Grand Tota! * +11:15

Staff Nama BICHARD OLIVER SCHWAB

Expanse Degcription
(¥ Mileage, tnclude To/From Fatows of Travel, Mileage Rave and Mode of Transport)
{If other, plecse Inthude Type of service; quasary & vntt price, Fapplivoble}
sy/0sf205 | 2110 MEALS
/6520851 212% GASOLINE
aR/u802085 | 2120 CAR REMTAL
5000
$0.00
S0.00
£0.00
50.60
5000
50.00
50,00
5Q.00
Total Mileage » 0.0 : ]
,,,,,,,,,,,,, TotolRotminsamient - f’”“

duttex forthe Mem, omgrittee ordeadership Office, or for the House Officer that emplogerre.”

“waper

CAQ_0n2b
17-4790_0162



tHhudson
RONALD HEALGAN
WRSHINGTON RATI1oMAL AIRPURT
TERMINMS & AKD C
WASHINGTON, ‘DT 2000
STORE: O1304 REG: 002 CasHIER: TSEHRYNE
CUSTOMER RECEIPT COPY

HLACERG SMRRT WATER 20 0

TEG3 62200433 TR 258 2.9%
BLAGEAY SHARY WATER 200

186162200433 18299 2.9
SURTOTAL 5,38
SPLES Tak (& EOO0HR) .38

Tl b.31

AHJUNT TENBERED

Yisa k| ,:7
neeT. NI!)&Q*!*pQ- ( f,.

EXP  #%Xaank
RRFROVAL 093180

£
s’ TOTHL PAYHENT 6.47
LA Traosaction: 159124 2/5/20i% 6:33 AR
~ CommentsiInauivien? (BOGY 326-T711

@)“ WV\ or CommenisRiudsonanour . cos

Thask uou for shopping with us,

s

1591 2401 3040050205201

CAO_0D30
17-4790_0163



Receint ¥ oo
Iransam:cﬂ: 15056,

243285554

Sals
Prodyes Prive Bty gy
Cont inent 43 8r g4y i 49‘3
Tofal Uy 4.5
¥4 5 4,95

CAO_00%1
17-4790_0164



Karaikudi Palage
8752 £, Shea Bivd,
Scottuinle, 47, B8H280

Suite £
480-908-5006
Table: 32 Registers: 98
Server:Server Customars? Dusts

Servdy 3
Chackd: 20840 fuestsr 2
Jate: B2/08/15  Time: 12:13pa

~{5pat i}~

1 Buffet #8959
1 Buffat $3.49
Subtotal; $19.98
Tax $1.%9
Sub w/lax; 32157
fat Dus: $21.57
T $21.57
Eail KaralkudioalsceByahon.con
Thark you very puchi
Come back soaniit fn

b
ST S

%

B e NN A

Karaikudi Palace
g752 £, Shea Blvd,
enttedsle, A2, 85280
gyita L1
43)-998-608

Customeatr Copy
Lard Wusher mmnm-
pefarence Nugber 07343

Crwck$: 29543
Nate:02/05/18

CAQ_ona2
17-4790_0165



STARBUCES: Stors #11424
3175 £, Thomas Road
Phoenix, &I {802} 9561529
MK TRR176
GZA05472015 11.06 A
1846137 Drawsr: 2 Reg: 3

Drive Thru

YT Ceppucaing 3.5
Nonfat

Yisa 4,28
i

Sebtotat $3.95
Tax 8% - Food & Hev $0.33
Total 34,28

Chianpe Dus 0 .00

v e o 111 [N
02705/2015 11:06 AN

Now mebers get & FREE DRIMK
Join sur lovalty progran
St we for epall resards
yigit Starbucks.con/rewgrds
ar dowunload our app
at participating stores
some restrictions apply
My Starbucks Rewards {R)

CAQ_0B33
17-4790_0166



HO043
SRR 0 T BIUS SIORE - XY Rk
B0 SHY HANBOR BLMG,
PRIEHEL. B0 840
5]

twizct teatl, [

WIME: BEr C MF UMY ERRIWM.  aAMD B0

padk:  B2-Uh-1R ARSI BN 000U IR
1 S O L SESIII DI PN ()
ha B Be-DSTREE BSSOEIALE.  @lfd
g1 LAY

R I T §1y Bk 3 trt. §

SRERE WATLE 20 67 BLIRE
705 152208433 Fd P .0
BREILE DEROST)

¢ [(REH frui
CiED BLUS Ph Oy DR PIM BSR I 1.8

£02652 Y TU5ED ¥ 318 FH0

SEG YO THL ¢ LI LR LY
Fagd 96 §.18
1aX: $ 0.th
TOTIRL: 1 6.0
Putd'

Erudit Hﬁ 8i )% é {F(
[3

fakal ﬁﬂu:nub ;ﬁm

Tulsl Hpss. ?

Sk w fn0 o SlOPRING
gt om website: oo

-~

S04

543087

GOBH 1963

02 9515

14048

E VUK

Ereii vsn

KR FRANON
APPROVED

B

kntry Bethpdl:  SWRE

AL R K]

SaLL

itk RREHNE,

CARTBR UER £OPY

Lo
i
Sl

$

R7LENTESL OB WHE HEdS STORE - SKY HATHIR 1NIEA . REAPOR]

15601

CAO_0D34
17-4790_0167
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RA 43184871 il e
Bente! OS-FER-F0I6 3047 M
PHE- 0¥ RN INTL 4T
Raturn  05-FEB-2016 02:57 M
P BKY HTL ARPT

AT e

T e %ﬂﬂ,—w—"}

Cixes Driven G Clans tharged 10R
Licsenst BASETST  StalaProvina A

Nikes Orhuen @

N Dut 49

Wiker In 125

Bi4 ing Ba? 1NN

{}u\fau Ko Unit Priea  hooont

TR 1 B’;ﬂ. 24,96 MW
NN O N o000
FragTras 8 ) 185
ST EACILITY CHMRGE 600
g {1 SURCHARCE 2%
mﬁﬂw FEE ?ng
HT 810,300 X 3.89

Tolal Drazgen U .98

becortt  Vina [ .
ocunt e ”fm

* Yuabie |ises
Subject to hudit

Fraquant Figar *** K edit 1o
COURARST AIRLNES RIPTD PEWHES
Custovar Service Murber 1-B00-445- 5664

CAQ_0n3s
17-4790_0169



Account Activity htips://cards.chase.com/ce/AceonntActivity J

il

[ CREDIT cARD (. I

Acuourt nfo Payment infe
Curert balanca $2,786.88 Balance last staterrent 11af2045) 370568
Cengorames  swem wmmemsamenaell T
Ammmmwmmdt [
ggfg:gfsimdmeﬁRapdﬁewama@
Temporaty Authorizations @

Trans Gade  Type Gesgription - Amount
O oakenots pandgg  UBERTEGHNOGLOGIES NG e

QAOBRGIS  Pending T-ELEVEN 32009 §1.00

020BRUS  Panding HRISTIE MEDICAL SLINE e $35.00

1O RENT A CAR / $773

QADTROIE  Pamiing ALAMORENT & CAR 37730

CUOBR0IE  Panding

Posted Activity

H
H

{of4

‘éincé Léé(sfaltémam' '

IiansDate PostDate  Type

7 Amopunt
B onmzors maosmots Swe eshowmie Ty
P o2ero0is 02082015 Payment /" Payment Thank Yr}ﬁa-gc G $2.010.64
B oworeots  omosizms Payment Tnank You Check -$7.225.00
B} coomiznis 02062045 Aaymemt  Payment Thank You image'C 5545 44
1 soxenots Payment  Fayment Thank You image © \\ -$3 288.0
7 oczmrmes Saln SHELL O 57544920002 \\ $20,40
B oorams Sule ALAMO RENT-A-CAR N\ 3258.66
FY  oworeots 02082015 Retemn APL* ITUNES COM/BILL X'a $388
EY  oaovmots 02082015 Payment  Payment Thank You tmage C -$554,98
Fl  oooeants oom6/2015  Suke UBER TECHNOLDGIES ING $22.00
210/2015 9:45 AM
CAC_DOS7

17-4790_0170



Account Activity

2ol4

e R

B3O8

I
Lo

0 o O e

D3OI EnDEOEE

N

Trang Date
CLDERN S
ORAO6/2015
QRBEE0TS
CHOBAE
020562015
Q2GR0
B2R512018
QRASIHNS
L295208
Q0572018
Q21052015
Q2052015
O20452085
020372018
GRuG3/20145
oHa3RMms
0032015
GIONZS
Q22015
G2R2205
0243272018
02A02:2016
D2HE2045
D2AR2G15
D20 E
Q222015
QLDIRE18
plrit
DRIR0TS
B240372045
0183112015

D115

Eostbale  Type
08 Sale

L2MER2YS Raturn
QAOER015  Sals

02082015 Sals

hitps rﬁcards.chasc.canﬁcciAccou;zﬁActivity_

“

Description oy

SOUTHWES 5262484118374 £35.00

SOUTHYWES 5262481118371 ~535.00
Cﬁusrxan ﬁ%mmf { fheed o B EE@D

T

Qm.mo RENTACAR  H T btk 8us - o "““":f $43,99

02082015 Sale < INFLIGHT Hrusamways R ™ end — 34.99)
. %M;;...............::;..:
020612015 Sale (;QPLUS LLP 1§ Pt 6.4
o R a0 8
COBRME Szle ' STARBUCKS #1424 PHOENIX 1,! i4 f‘ms $ 34.25}
LRO5R015  Sale APLY {TUNES. COM/BILL $21.97
N - e M._
QOIS Sale o RARAMUDIPALACE  1Jd f‘"fv“{i 8ETT
g , —
V082015 Sal  —KACENTRALCOM THE NEWS ii‘ e si8o Ty
- iy S s . o «__“_,_,m—“"
020052015  Sale 1-800-FLOWERS COM,INC. $34.95
02NBI201S  Sele ANRAPOLIS HISTORIC INNS $123.47
D24 Paymert Faymsnt Thark You - Wab / -$1.753.44
{J2r03/201% Bale AMREONCOfT ,f"f $22.78
~
DRUER0TS  Dela TALAY THA RESTAURANT - $55.78
DROOSI2015  Sate SP PLUS PARKING $132.00
D2I04/2015  Sale HILTONGARDENINNG75S $178.56

2042015  Sale
UHORGIS  Sale
GHOAROIE  Suls
020820t Sals
D2604/2015  Sale
D218472015  Sale
Q22015 Paymen
2412015

DHG3I2015

Sale
20342015 Sels
210322015 Sale
QEO2015- Saly

RIO1Z0IS Sals

APLT [TUNES COM/B; $4.95
| $351.47

2YIN03T245 $24.64

STARBLEKS T4 530631603 $4.28
SHBELL Ol 57441826302 $22.18
FHX NOCAWICK EXPRESS $18.43
Mobite ~$800.00

ALAMO RENT-A-CAR $a14.21
Amazon Video On Demang %280
EVENT TICKET INSURANCE $13.08
T CARIZOMA THEATRE GO \ $123.50
HYATT HOTELS F&B \ $185.87
ARTO AM/PM SCOTTSDALE \'\."R $38.10
SOUTHWES 5262479142748 5569
AY&T*BILL PAYMENT $330.44

V12015 9:45 AM

CAQ_0n38
17-4790_0171



Wnited States Wouse of Repregentatives

TRAVEL REIMBURSEMENT FORM
Org Cods %% @%P REP. DAVID SCHWEIKERT
Tifficw Name

: Payment
$taff Employse Number { (2 @ [ 5% Grand Totay > 898-37

Staff Name VIWHARD OLIVER SCHWAR

5;:9:139 Baacﬂpﬂnn
{If Mileage, include To/Frara Points of Travel, Mileuge Rate and Mode of Tron sport}
{ifother, please include Tvps of tervice, guantity & unit price. if applfcakie) .

Date |BOCT Entor Mijsage Rage =» 0.560  IEUNRGR. | ASONE
0373072015 | 2135 GASOLINE 5942 T
02/01/20151 135 GASOLINE 51545
02013015 | 2110 MEALS 54835 @
02/02/2015 § 2128 GASDLINE $ 2215 S
02/02/2015 | 2120 CAR RENTAL 351421 ﬂ

. o PARKING .
V02015 | 2135 I TAXY/PARKING/TOLLS S B $ 13200 s
oxo3ws | 2110 PMEALS s $55.78 o
S0.08
$0.00
S0.00
50.00
50,00
SO.00
$0.00
5000
Total Mileage » 00
Total Reimbursement » $898.37

I the undersigned, state that the abuve expenses were approved and incurred personally as a result of the performance of my
duties for the Mewber, Conmmittee or Le#Gership Office, or for the House Offfeer that epploys '

¥

BENED TP T & Po1 ezl asticd ade | —
e

e

CAQ_0B3D
17-4790_0172



1733/ 35 10:153:45 a4
Ping 4
(rdar Bpher: BE3GRTR

LCirclie K #8841
95 F. Yan Baren
Ahoentx &7 88403

{8021252-3183

Yerm :
£ 20500047988 107
Aopr + {02040

gegister 1O Tramy Seq Ho: BRI6I:

Store Ro:270884]

Fay al Puap Sels
Poms & 4 UML-RES

5,419 Gallons § €1.735/5at 8.4
3k, Tolal: 8.4i
Tax: 0.09
“Totals 9.47
Mscount Tota): 0.0
Visa: 942
Change 1.4

Tiga

Card Bim ¢ {

ES S 23 A BH A0 4]

AM2018 10913:38

{ garee to pay the
abgve Total Amount
actardirg to Card
[ssunr fgreement.

Circle « Rewdrds Hotline!
Cati 1-G00-728-5068 or BU2-T28-5495
Folar Pop $.72 svery day! Any size!

CAQ_0B40
17-4790_0173



SHELL
57442258708

4001 N Piia RD,
SCOTTSDALE |, a2
35254

02,04/ 2015 ©35443507%

111271010 o

KNXK X0 mx-
HASTERCARD

VG IcE 385981

AUTH 001587

PLEPY &

UNLEADED 1.9136

PRICE/GaL 32,01

FUEL 10TaL 3 16. 45

CREDIT § 16,45
Frel Mok Boras 0y oo Kehrin

il - sy .81 o gt

o £ Gontiniggs iy, Lhaem st 2
P v con, G bl H1tt,

CAO_0041
17-4790_0174



S5P  smertca

Noca Express ¢
PHY Sky Harbor Alrport

Terminal 4

3341 Mahalis

..................................

...................................

kAT O GO **

& Se&n Pell 8 17.94
SUXEXRTANNX
¥isa 19,43
K4 Bey 17.94
Tax 1.49
Payment 19,43

Win an iPag Mint
G0 to the website to tell us
about your visit and enter
our prize draw
See website for 1sf
WHE, Patmnthﬁnuvs cnm/us

_______________________________

TR T e R e e e e am e e w S e e v e e e e e

3S5°F  Anmerica
Roca Express
PHX Sky Harbor Afrport

ferminal 4
Bate: Feb0i’ 15 04:25PH
Card Type: ¥lsa

Acot B XXX 00O
Card Entry: SWIPED
Trans Type: PURGHASE

Trans Key: FIFJ03I2B8518687
Auth Code: 095360

Cheek: 1644

Server: 3341 Mabalila

Tota) 19 .43

Wip an 1Pad Hini
Go to the website to tell us
zboul vour visit and soter
gur prize draw
See website for T&C
e, gatonthesove, comfbs

Ee s KA e A e e me e m ko e E o e A o A e

W e e an em e a ek s v WA v b e e e e o e

Or please call us ¥ BI7 325 87??

I agree {o pay total according
to my cerd Vssuer agreement.
¥+4 Lysiomer Copy 4%

CAQ_0n42
17-4790_0175



i cman _

ANEROST
gc TARBUCRS CBYF
SKY HARBOR~INIERMSFTTNAL 41RI0RT

FEE
301893 Yenancia

......................................

CHK 7509 68T 1
FEBO2 15 4:15py
s 6o
T LARFULTING ¥ 3.55
SUBTOTAL 3.95
14X 0.33 *
AMBUNT PATD .28
xxxxxxxxxxxx- M
VIS4 28 {}*~ o
~-301893 Closed FEBGZ 04: wmm 9\&”,)/
THANK YOU FOR YOUR BUSINESS: ¢

TELL US ABOUT YOUR EXPERIENCE

JOHK RICHMOND
BO2-275-1771
JOHN RICHYOND®HHSHOST, COM

CAO_0043
17-4790_0176



HMSHOST
GAUCE
T OSKY HARBOR INTERNATIONAL AIRPORT

318098 Samantha

....................................

CHE 8942 GST 1
FEBD2 15 2:h2pM

DIKE IH
U PNNT MEATBALL g.a0
1 PIZ C¥0 7.7%
GNIUN CARAMEL . 0o
s00 CHIX 556 1,80
ADD ARTICHDKE Bog
ADL MDZZARELLA 1,00
VTR PELLG o 3.00
SUHATOTAL 22,75
TAX 1.83

AMOUNT PATD 4.64
xxmxxxxxxi
VISa 24.64 »
318096 Closed FEBO2 02:53PN.- . Q;.» ;,WM
THARK YOU FOR YOUR BUSINESS! @k '
TELL US ABOUT YOUR EXPERIENCE K\
JOHN RICHROND

682-275-1721
JOHN . ETCHMOKDRHMSHOST, Lo

L YQUL prder QUnlBT TE: F1 K3 ot

‘ CAO_0044
17-4790_0177



ole ¥ wivoz

E Canelback pd
nix /N2 a85881
238408 -26949

? CAMELBACK RDA

AZ B85
B744182cap2
APPx; BLBLED -
Invoice #! B45648
PUMPE 84 CREDIT
UHL~RED B E2,.B39/5G
VOLUME 18.B68 GatL

GAY TUYAL $22.318
TaTal %22, 16

¢I8A
i oo sooo [
SCHUAB RIEHARD

Jain the Fuel
Rewards Metwork £
get & $8.28.9a 1
bonus nfter your
first Fill-up,

Terans & Conditions
apply. Learn pmore at
fuésreuaraﬁ.nnm,
Dffter Ends 37130,

B2/B2/2818 11149:47

CAO_D045
17-4790_0178



BA ﬁ315’€l’£21 e

Hsnl& M miﬁ& JFh i .

Rotmn w2016 013 PR ®
PHE SXY RAFBIR INTL o)

“m iy W ELRRY

L..—.-EN"""‘
flana Drteen 1R Loy Crarged 1C8
[iconsa¥ 211G StateiProylnos W

Ao Driven 180
HIKN Qut 1630
Hikm fn B8
Tharges Ko iy Prie bpount
T4 R T *
gmtw Wik 0.0
“?m’:‘h‘fmmw (i B,
smxm SROUME .5
§A (RTENCE. FEE 286
e 6.8
™ 610308 % 8517
Tois! Thariae ) B
Daporlt  ¥Visd B

e m’"‘/) (Y. ¥

* Taable hens
Sbjsel 18 mm

ybisel e oD ¢
e e s RPTD FES ?

Tustoonr Service Yurbar 1-5H0-445- 65A

T e il

CAQ_0D48

17-4790_0179



B.oYW [ OARPORT PARK NG
METH TLIMINAL GBRAGY
MARYL AN Pala1ND

w 5‘{,& d?zws ‘OMK»'M?

ficpbe 91392

U2/B37 15 W2 LW AL T LaniteRand
D281 1484 In U2/0441% 00:E8 out
Teld 774159

My 12040
(utat {as $ .t
Tikai Toe bR

visa 13241
OGO x

AppreovB |l M. UERID
Fetoranc Mo, (0000822

.
ChamEn Duas % 4o A4 A VTU\ r
FHANK Y01 @-

HAVE A SAFE 131 SO‘N

ka

CAQ_0n47
17-4790_0180



Kitchenl Tahle ¢
Ehe“rk A M%T%p;
RYUUT ,11 31 A
Pﬁﬁ zﬁﬁi
CHICKEN
HUBGAMAN CURRY
CHICKER & 75
PASHEW NUT
BEEF
PaD SEE-E8
CHICKEN

/

f e S i a5 B

?ﬁLW THi REET&URRHT

mﬂgiﬂggﬁ"f o RZB&BS
e 10 SR
KR B %%%E‘*imﬁﬁ

umn g3 3
e o0

?ﬁ?ﬁ‘%ﬂﬁ% I!WE Bﬂ@ﬁgi

b Bl
mu mnmm ﬁi.hH ﬂ?ﬁf}iﬁ
TRAN SER #2 913489

{REIBALTION 3B T S
APRRINL STESIY
GaLE ANE $49.28

1P J 50T

CAO_0048

17-4790_0181



Account Activity

1af4

hitps ;r’fcm‘ds,t:hase,wnﬂcciﬂccmmtf!kclivity_

CHASE O

- creo cARD (IR |
Arcount info Paymant Info
Current bafance $2756.80 Balance last statement {01114/2015) $3,705.68
Cpedmgctges ¢ s85 semmeemenave® o0

Avaligble ol 53187378 Payment due dale ;’/ f2AV20S
Temporary Authorizations & \ /
Irans Date  Tike Amount
"""" (M90S Pensing  UBERTESHMDLOGES NG T e
(20972015 Panding  T-ELEVEN 32909 $1.00
DOHOME  Panding  CHRISTIE MEDICAL OLUING $25.00
DOH201E  Pending  ALAMOD RENT ACAR §¥7.32
DROTZ015  Pending  ALAMO RENT A CAR 377.33
Posted Activity / H‘\
YA R ‘ 2\\_ i
Since Last Stalerment ", §
TranaDale FPostDate  Teps sseriptio 5\ Amount
B owmmzors awoonots Samg  ARCHONGSeOmELL T s
D2072045  QUORZ0I5  Blymest Paymant Thank You Image C : | 82,010,564
Fl  omoraots  o2esmof Payment Thank You Chieck “ £7.325.00
B oooveors o208 Payrment  Pdyment Thank You mags G : , -$645.44
i ezormors 015 Payment  Payment Thark You Image C * -$3,788.01
Y oomoronis  £2m3n0i5  Sue SHELL O 57544920002 $20.40
Pl oaorrois! baoorets  Sele ALAMD RENT-A-CAR $258.56
FY  oxmrrmois 02R82015  Retun ARL* TTUNES.COMMBILL -$3.59
B3 ocamzemis 02482015 Payment  Payment Thank You Image © 3664.28
Tl o2m6/2015 02082015 Sale UBER TECHNOLOGIES ING $22.00

11072015 9:02 AM

CAO_0049

17-4790_0182



Accosni Ackivity hﬁps;f!«;ards,chasa.wrm’chccmmthctiviw_

- ]
4

Jeans Date  PostDats  Tygy Description Amount
Bl ozemois  opusnts  Sae SOUTHWES 5262481118371 $39.00
W ocooemris 0260872014 Retun SOUTHWES 5262481118074 ~$35.00
E ozwsmois  o2memm01s HUSDON NEWS 36,37
1 ozmsnois o2mennts  Sae ALAKO BENT-A-CAR J/”' | $45.99
1 ozosmoes 02080015 Sele LIGHT LS AIRIMAYS / $4.99
Fl  oooseots 2082015 Saks DPQ PEJS LLp - $8.94
F%  ocoosmots o2o0ei2018  Sals STARBUCKSRT1 434 BHOENIX $4.28
1 ozsrmols 020052015 Sake 7 VAL $21.97
FT oomemzols ouoeems  Sae KARAIKUDE PALAGE \'\\ $26.57
i oomsros  o2nsmois AZCENTRAL COM THE NEWS $78.01
B ozosmois  oemani® Sake 1-800-FLOWERS COM NG, $24.98
[ oeosnots  opdbross  Sate ANNAPOLIS HISTORIC INNS 532317
7 oemerois 02042015 Payment  Paymant Thank You - Web $1,753.44
[ oooareets  puasmuts  Sae Aaroncom. . — $22.76
1 owoaeots 02051015 Sale igmvm;; RestauRant i fheuts ‘@
1 conoameds 2052015 Sale Csp' %mem\p {’tmuvj_ ‘ 513;58\_},
Tl 0203015 D204/2035 Sais HLTONGARDENNS TS B $178 56
Pl ozmanois  o20am0is  Sae APL® ITUNES COMBILL $4.99
F9  omwoznnis 02032015  Sals BENIHANS SO 613 $351.47
camenots onazots Sse  (“SAucE TiLosevoonapes W[ ¥ Moemt mtm
U1 oz02e0ms 020472015 Sale (@MEUC*&ST# saosaos ] T e nd ) M;;; ™
Bl 02020015 0204nMS Sals  { SHELL OH 57441826302 L et A%@
Pl cumR0ts 02042015 Sale  (LPHXNOGAWIOH EXPRESS 1) prend L ¥ma %::3
1 ccmemois pan22015  Paymenmt  Pavment Thank You-Mobils -£600.00
Fl comosts owonoss see ¢ AAMORENTAGAR My Rtebd L 0y
Bl oemannis 02032018 Sk Amazon Vides On Demand §2.99
i cmimots  oeooeois  Swe N EVENT TICKET INSURANCE $13.08
Pl ozonzols  camemots  Sae THARIZONA THEATRE CO $123.60
Fl ozot201s 02032015 Sale TLHGTELS FaR $165.67
Fl oeowents omosinms  Sae ARIPIRGCOTTSDALE $38.10
£ owsimots ozminos Sa 143748 $5.60
U ovamnis owme ATBT*BILL PAYMENT $330.44

20f4 2102015 9:02 AWM
GAQ_0050

17-4790_0183



Account Activity

I;féﬂis.ﬁmg

Bl onines
P cinonots
Bl oioom01s
1 msonots
T ovaoeos
I oweenots
O oseeros
¥ oienos
T oveenots
F ouzeens
I oseemos
® ozeols
B oieenoss
£ 1R
G1/2T20158
Fl puzrees
i owermoe
Bl oteenes
El otespos
3 ouzseers
1 oism013
A oueseos
i oiseos
B ovmeots
B o1
£l oienois
1 oiranos
£ oz

B omansts
0142412015
1 olrdets
0112372015

|

leof4

EostDate
0210172015

G2R12015%
0212015
U2R112015
0R/0172015
O1302015
0130/2015

QRA2016

D129R015
D20/2015
OHA02015
01/28/2015
GBI
§1AT2018
Q12712015
DUZTR2015
przTRns
12872015
S1/28/2015
QUZT2018

B1i252015

112612015
017252015
1262018
Q172672018
it riith,

QU265

hitps://cards.chase.com/ce/d cmum.r‘Activity-

- .

Type Basciiption Amount
Paymiont  Payment Thank You-Moble e $1.701.84
Sals @ig Kossar [3¢ Pt m‘:‘p
Sl RE} 55 PHOENIK $104.51
Sala STARELICKS #11084 FOUNTAIN 57 10
Sl LONDON GOLD $3.288.09
Sake STARBUGKS #5050 SCOTTSOA 14’* $19.76
Sale V'S BARBERSHOP KIERLANG A’ $100.00
Selo KARAIKUDI PALAGE / $31.56
Sale CHICK-FIL-A #03248 s $14.12
Seile SOUTHWES 5262478247034 / $11.20
~

SOUTHWES $262476248215

PANDORANNTERNET RADIO /

Sae \ USAFWAYS 037218301808
Saly &\.{éiLTONGARDENINMS?
Sals i

Sale OEES NG
Paymant Payrnant ¥Ank You - Wab
Sals PCy 3

Bals Pt NOCMQ EXPRESS
Sale TL FOOTBALL LEAGU
Sl ALAMO RENT-ACAR

Sale
Sale

Sae

STARBUCKS T4 33053!6(;\3\\
Paymest Thank You - Web “'\,\
UBER TECHROLOGIES ING N,
DUNKIN #340308 (38

DUNKIN ¥349308 038

SOUTHWES 5262477342097
CHIPOTLE 0041

DUNKIN #349308 (35

DUNKIN #349308 Q35

STARBUCKS #05326 PHOENIX

DUNKIN #348404 Q35

$11.20

£54.88

$76.00

$4.027.07

$228 82

$158.20

-$98.07

$162.62

$12.95

$3.825.00

$508.63

$5.89

-$859.44

$25.00

$81 83

$91.83

. $150.20
$8.99

801,83

5, $55 10
$9.91

$388.62

AI2015 902 AM

CAQ_0B&1
17-4790_0184



Manage Your Aceounis

Posted transactions

wﬁn{m CESCRIFTION PURCHASES
DROS1S ARG Paymeot Recelusd

02/05/35  ARC Payment Received

DS USARWAY 037ZRQ180573 0010 -
MABS  USAIRWAY D372389763%490 /25
B35 USATRWRY D37298976825486 AT 08
QOIS USAIRWAY 03723857624930 7 B3.87
RAOVIS  MLEHART (D 57495
QRIS USATRWAY 03723853 4 \\\\\ 200.00
GN2A5  USAIRWAY 03721830608025 o
QHOUIS  USKIRWRY 0372183065799 90,00
WIS USAIRWAY (3723095770534 42149
00115 (CSHELL DR 5M4I/ECES

013015 FROM THE FARMER LLC

TOTAL {Since last statamert) 2,089.85

hixps:] fwwwr baeclaycardus.com fservicing factivity- I

REWARS
CREDITS EARMED

~14G.00
-$69.97

-509.97

140

3,287

, L8715 11118 AM

Page  of7

CAQ_on&2
17-4790_0185



(W7 Hilion

Matne srd Address ! @Q ‘ : ardfln hln I Hotel Address
SCHWAR DLIVER 8550 EAST PRINGESS DRIVE
HILTON GARDEN INN SCOTTSUALE SCOTTS0ALE, AZ 25355-2469
Reom a0 ]
Amval Datn LAEI5 Resenations
Papattre Date G025 whorw Hitongardening. oom or
. 1-BFF-BTRY M

At glti Gt 29

Confmation # 3176203751 Roor R L
fiale Plan VLYD

. HHoners £

D2H01E PAGE. 3 Ausbne:

DATE BESCRIRION b AMOURT
DH2sis BAK0Z4 "CREAT AMERITAM GRILL SIE B4
[epdra Se ol LI WA w2 i 22 e v Ay o
1433418 EZRR *GREAT AMERICAMN GRILL 528,64
WIS PSR *EREAT ARERICAN GRILL B8r.08
EaFea i 2zt b “GREAT BMERICAN GRILL S26 0%
Q201G < telerd FAVLION PANTRY. R840
DRAGTNG SEE077 BALER TAX 7
QQI71G DEBGTE PAVILICGM PANTRY 232

s E Ay @ o
QMOIE SEGGYE SALES TAX ,,.F:-/‘-'&“BM -.,.N_\)
Q21015 G6GATS e ( Twmen |
* BALAMCE = 53.00
4178
- ’g ‘>\ ——
T uaing gF O s oaunieey infomehanal secce, sikles 0 Bty Filty 4ne Sl i achet i ki hnlel fesor,
PR ! e PRSI e LS
13113‘!‘{@“ ’;":;;Ef \:th I',',: ':\D g"[ 1{1‘: 1 Vi % e . ﬁ e E@ivm i '@ '* H}!‘? HOME@ L mgjq c'f:u:?om H;Ei%uﬁs

CAQ_0B&3
17-4790_0186



Accout Actvip pacffcards.chase comios Account AcEving
Ty

CHASE ¢
Vs =
’ creon caro I
Paywent Info
$15,800.85 Ba!anw tast statermant {{.ﬁnaﬁm 5) F3,70568

Pending charges S467.80  Minimum payment due B $0 00
Ansgibable credit $18,731.85 Payewnt due das 024172018
Sonsthwest AJrﬁnes Rapid Remm@
Premier
Temporary Authorizations 8

Tan Type Description Amount

D501 Panging KABAKUCH PALACE §21.57

QEBEG1S Panding STARBUCKS #17434 PHOEN ’ 5428

QRAEZME  Pending 133 AIRWAYS $4.95

D200672015  Parding. ALANG RENT A CAR 54599

D2GSIZHTE. Perding
DR2OSRO1E  Pending

Q042055 Pending

00472016 Pending $21a7
20042015 Penaing 1-800-FLOWE RS .COM 2 $34.08
0202018 Pengting  TALAY THAIRESTAURANT $43.28
Q20318 Peding  SFPLUS PARKING $132.00

Posted Activity / AN
=
Siace Last Statemant /

Trans Date Pogiflale  Typo Desoription Amount

....,....--.L..--,;.‘._.A......A.~«_e...--v..__.,.....‘mgga.-‘_f_—_g-.~..._-...,«m.‘...mn.....-—A--..a..—.a...—.»a_.,...‘-...,.u,;»‘_-.A.‘._.‘-.‘,,.,.._--_.

L] o2memeis  DROARMS  Pawment Payment Thank You - Web £1,753.44
{3 ocomsmots  0mo3e01s  Sale AN con $22.76 G}%ﬁ
[ oem3m01s 02002015 Sse  HLTONGARDENKNZTES 5178?2& &
T— . A\
£1 o203e015 02042055 Sale APLYITUNES COMBILL $4.9¢
taf4 24813015 1:50 PM
‘ CAO_D0G4

17-4790_0187



Accotm Activity haq:@i.:‘f'r;ayd&,cb.ase.coﬂccmmaum’:\cﬁvii}i-

. .
Irans Date PostDate  Typs Qescriplion Amount
1 02022015 0204015 Sake SAUCE T3 LUBEYI0I3245 $24.64
0 oxozmets t204m015 ok STARBUCKS T4 S30031608 %458
{1 com2m0t5  02mausis  Sae SHELL DL 57441826302 $22.16
] om2rmS  02M4NCIE  Sae PHX NOCAWICH EXPRESS $19.4%
7 oomzzors | 020042015 Sale ALANMO RENT-A-CAR $6714.21
3 czovzeoms '\ﬁxinzfzms Baymeni  Payment Thatk Youobile , SE00.00
", '3
[ uoameors ama‘kw.a Siate BENHANA 80613 / 535747
{0 ozoonoes esz.aa;é\\sass Amazon \idas OnDemang /’ $2.95
I weeisdis  paoeess é‘a{g EVENT TICKET msu::zﬁszﬂcs $13.98
[} ozownois  canzeois saw S, TMTARRONATHE ﬁ/?f: oo $123.60
D) 0202015 0m03E0IS  Sale M\ HYATTHOTELS Faa $185.67
{3 camgo1s  o03Ms  Swe HRCO AMPHM SCOTTSOALE £38.48
1 o1d14015 02012015 Sale A;&?B} PRMMENT $330.44
(1 oms12015 2012018 Sawe SOUTH WES 6262478143748 8560
T3 GIB1R0TE  03CIR015 Payment em'i;}am YouMobite FY.704.64
E GIA0EME  DINZ0IS  Sale STARBUCKS # Q@d FOLIMTAR $7.30
b1 owsomemis  p2miR0i5 Sale LONDON GOLD \ $3.268.01
L1 01202015 02010015 Sae ORCLEK 08841 N 5942
"3 ovmomois  gzowrods BE156 PHOEND, $704.59
{7 owenots 0130015 /5ae STARBUCKS #15050 SCOTTS \ $19.76
D 122015 DAROIADYS  Saly V'3 BARRERSHOP KERLAND \»\ $104.00
£3 owzsnois  ozoykors  Sae KARAKUD| PALACE \\ $31.88
[ otonss me012016  Sae CHICK-FLA #0248 N §14.92
3 oeerms  oi2owots  Sae PANDORATNTERMNET RADIC $54.80
I3 w2BEMs 09292035 Sale SOUTHWES $262478247030 $11.20
{7 ouzesots 91202048 Salke USAIRWAYS 0372123018080 $78.00
(7 0wuze01s 0120015 Sale SOUTHWES 526247R248215 §11 20
3 olewmois 014802015 Sale w ) m
3 mmvz01s owzmeots  sse LE REFUGE T $226.52
{5 owrors gipwmets  Sse UBER TECHNOLOGES ING $1s820
{1 ou27ems 01272015 Pagment  Payment Trark You - Wk -$58.07
{1 omzeoes mamoms  Sae POTRELLY 140 $183.62
Zof4 2R2015 150 PM

CAQ_0n&s
17-4790_0188



Name and Address

SCHWAE, OLAER

N7} Hilton |
g3 Garden Inn |

HILTON GARDEM INN SCOTTSDALE

Hotet Adddress !

8550 BEAST PRINCESS DRIVE

SCOTTSDALE, AZ B5255-54A%

Room pER T )
Sorvest Date 61285 Reservations
Depariure Date BAAIS warsa Hiltongrasianinn. com of
A 40 1-BI-BIAY-HGL
Confirnation # 3176203754 Room Rate 0.0
Fate Plan AT
OHQ245 PAGE 1 horars @
DaTR HEFERENCE DESURIPTION AMOUNT
{1/28015 SEATT awesbevvar ’"'“’-
12815 o HLIEST RO
IZRAS gty BTATE TRY
D288 oot L o] SCOTTSIALE BED TAX
DY 554352 LOUNTY TAX
RUTEIE B54062 CITY TAR
GRS BES224. GUEST RODW
Ry Pyt MRETES STATE TaX
DB 2 2tivied 3 SCOTTSDALE BED TAX 1593
G128 #8224 COUNTY Tax 3.0
OL2g1s 383424 Gy Tax 55.58
G135 BGaAHTY GUEST RO 3300
GU3WS 5457 STATE TAX $78.68
LHIS HE457 SCOTIBOALE BED TAX $I6.56
SHINMG WEAET COUNTY TAX $6.00
i35 65487 CITY TAX Bag
SIS YBETNT GUEST RQOM §axe.n
BLINSE G TET SETATE TAX F1BAE
DYZINEG 65797 SCOTTSOALE BED TAX F14.98
DIIHAS i rg SOUNTY TAX 000
Jras 488797 CITY TAR £5.58
GBS Rt BUEST ROOM $338.00
DAGING ABHZIY STATE TAX $18.55
D2 Q6EZ2G SCOTTSDALE BED TAR 51833
GEEAS BB GOUNTY TAX .00
Ve onfem abohe s & SouSRy T TRStonal BareLe, St 1 Py Sniny end S Lsaoh: achual B0 Kent o el mecards
Hion e come ko B B Gl voud s, B
'
GAO_D058

17-4790_0189



V7] Hilton ﬂ
ZNGardenInn [ feiee |

8550 EAST PRINCESS URIVE

| Worme arid Address !
SUHWAR, CLIVIER

FILTON GARDEN INN SCOTTSDALE SCOTTSCALE, AZ 85255-5459
Roaam 34152
Airvend Diate DifHNE Reservabons
Coparture Date P20 wmv.{:f;c;?mgé?‘:ﬁ?zéimm pele
AdEHCRA iz}
Corfimation # 3176203754 Roam Pate 00
Rata Plan WLV
DEIOZAS PAGE 2 o #
DATE REFERENCE DERCRIPTION AMULNT
G415 866209 CITe TAX 85.5¢
Toles 266480 GUEST ROOM $1830.9¢
8025 548D STATE TAY §107.20
GRS 53480 SEOTTSOALE BED TAX $82.00
QLS 56480 COLTY TAX 53257
022G so6amn CETY TAX $3.36

P T

el ﬁ\\
. T B ANGE $0.04 y

' ) I A

e

iy obiing BFoos 4 2 sy HXRAENGS EORTR; tiiecs to Prissiy Poliy anc Suz Uaage, acwat e kegh in ot sasiee

Droen MRAL g i S o fowpan,]  HEASTE His
H]lton .'a?}?;’: Ql}h . R f s t‘,l H‘_}{} 3 T T3 €.k ‘::x wn Q 3 i HQ}AE» (.m:m“ Fﬂ:u.nm\ TR
PPt R S gianay v PRRIMORS,

CAQ_0B&7
17-4790_0190



O'Connor, Mary

From: Schwab, Ofiver

Sent: Thursday, February 05, 2015 258 PM

To: CfConnor, Mary

Subject: FW: Scanned image from DOSHARPMX

Attachments: AZOSDOPrinter@mat house gov. 20150205 _14234803 pdf
Mary,

Attached, please ses the temization for the $8,027.07 in a clean bill from the Hilton website. Additionally, § you could
add the additional $146.56 i hotel/meal charges, that is on page 3.

Appreciate your catching this Mary. You're awesome!

Alsg--I'm pre-hooking this same hotel for the Phoenix Open week next year so that we get a normal rate and not the
rate once they're in roam-block central.

Please confirm receipt.

Oliver

Qhiver Schwah
Chief of Staff
Congressman David Schweikert

~~~~~ Original Message-~--

From: AZOSDOPrinter@ mail. house oy [mailtaAZOSDOPrinter@mait.house govi
Sent: Thursday, February 05, 2015 12:34 PM

To: Schwab, Oliver

Subject: Scanned image from DOSHARPMX

Reply to: AZ05D0Prinder@mail house. sov<AZOSDOPrinter@mail.house. gov> Device Name: Not Set Device Mode! MX-
CAQZSC
Location: Not Set

File Format: PRF MMRIG4]
Resolution; 200dpi x 200dpi

Attathed file is scanned image in PDF format.

Use Atrobat{RiReadear{R} or AdobelR}Reader(R) of Adobe Systems Incorporated to view the document.
Adube(RiReader{#) can be downloaded from the following URL:

Adobe, the Adobe logo, Acrobat, the Adobe PDF logo, and Reader are registered trademarks or trademarks of Adobe
Systems Incorporated in the United States and other countries.

httn: ffwww.adebe com/

CAO_0D58
17-4790_0191



E

Hame end Addrass

SCHWAB, DLIVIER

HILTON GARDEN INN SCOTTSDALE

Halted Addrass

L850 EAST PRINCESS DRIVE
SCOTTSDALE, AZ 852585-5469

[Stertis] 349507 .
Arival Dato D1728M5 HReserationg
Deparire Jate UZREs warw hiRGanardaninn oom or
BB TAYHGBI
Rt/ Chitd s}
Confirmalion # 3178203751 Rears Rats 80,00

Bate Man LW

)4 - HHonom #

USRS PAGE 3 At
PATE REFERESUE DESCRIPTION AMOUNT

DW2eMS 5428 “GREAT AMERICAN GRILL $e8 88

AT N I - Tars S LV T S TS S S N VIOV . .

il 95266 *EHEAT AMERICAN GRILE B35 64

313113 BEEST2 EREAT AMERICAN GRILL ERP2E

Hir34413 HESREG ERELT AMERICAN GRRL 20,50

g e FAVILION PANTRY 5883

pafins eenT? prt]

bargisa DERLTE PAVILION PATRY 232

IXGIAS GSEHTE B TA o N S

: i R
GRS UEH4FH wlt-nvzﬂnig;- Cﬂww’f“
“BALAMDE
T ot 9% 0o b & souniey lITRetonsl sarvow. BAIES fo Py ARy e S8 (hian. achisl il ke hotel seconds,
) . 3 S e S g
Hillon ager  G2NR00 B & AR G o] s
GAO_D05B

17-4790_0192



Ageount Acti;ﬂ'.?y

1 nfa

higps: feards.chase comice/ Accoumt! Az:\:ivity_

CHASE O

Acoount fofo

I

Payment irdo

Currers balante

31580085 Baance st stetement {D1112015)

$3,705.68

..~‘fn,.\‘a**h;ia-u".__‘ﬁ._-vﬂ-.-.,HH-.-_».A.-M.*A~5~.—Wﬁw-.,..“P.-h_u*_.._iu.“.u,_-..-A,---w.,,..q,.‘-v._---aa

Pending charges

N R R R A W e i R s e K e e B v T e W e

Avsilehia orodt

-

S4BT 60 Minimurs payment dus B

$18, 731 55 P-*sy“mm S date

sm:m Airines Ragxd strds@
Pramiey

T L PR S

$0.00

B T T Sy S

Q212015

R s i W SR e A e s A Y et 8 e il SR e e o e e 5 b i i

Temporary Authorizations 8

msfzmpmmm.mummwa T e
BOSRME  Pending  STARBUCKS #11424 PHOEN 3428
UROSRIME  Pending  US ARWAYS 499
2EERNS  Perdin ALAMO RENT A GAR L $45.99
B2/6672015 F’emjiﬂ:\ws DONNEWS e g $6.37
DUCSZO15  Perding  UBERSECHNOLDGES NG / 52300
BAB4RS  Penting  ANNAPOLISNSTORC NG / $123.17
SIAMR0TE  Pending  APLY TUNESD < s21.07
DZUH201E  Fonding  1-B00-FLOWERS GOM; $34.98
02032015 Parding  TALAY THAI RESTAURANT $45.26
20372015 Perting 8P PLUS PARKING $132.00
Posted Activity / \
, e
Since Last Siatermant /
Trans Date  PBostDate Iip_g Description Amaunt
[ e ozoamons Pamen | eameimencen men T s S50
(1 o2m32015 02032015 Sals Amaznn.oom $22.7¢ ﬂ}}? L;‘ﬂ
[ oowszo1s ozosns Sse  "HLTON TONGARDENRNITEE - $178.56 M:'} tg.—f
[ woonos  ouneseis  Sais ARL® MUMES COMBLL saos N

2/513015 1:50 PM

CAQ_0Bah
17-4790_0193



Account Avtvity

2of4

al
-

[

i

e
LI

DN OD0DO00000000000Do0o000n

0 0O000CannIn

Trans Date

OR2L05
D2BRGIE
(2022075
C2A0272015
024022015
O202/2015
RIG2Z2015
DR2IS
DZAVENS
QUOH2NE
rrkektriada
L2205

2015
BIAR2G5
Q13ROI
O32302015
30205
21302018
ONBOR01S
014282015
L2805
Q1292115
Qt2gp20ns
414282015
GHERIZGYE
DHZBRAGIE
DNER2015
ek Py dotib
DY2rERS
QYRGS
M27R2015

G1RERD15

020472018
V202015
GA0ME0E
(ABAL0IE

02104020458

N
02@32-5 15
az«xﬂ‘zkts

Tens
Bale
Sale
Sale
Sale
Byie
Paymest

Sale

ﬂz:oxrzmé\,\sme

OHGLRMSE
L2015
QR3OS
Q2032015
FAOYIOAS
RIS
020172018
DERRDS
D2AMAZ01E
C2m12015
G120
01302015
Q1302045
i Trie ks
G?.ﬁ)'iﬁéﬁi 5
G128/2015
01292015
D1A02T1E
H2gms
f128:2018
§H282013
ONZrEms
QtRrrms

QULTR0S

S

Sale
Sale
Sale
Sala
Eala
Sale

Sale

Esla
Payman

Haln

hitps:Feards chase.com/cal Aocount! Acﬁvity;-

Desrrintion
SALICE Ts LOBBYIONI3245

STARBUCK S T4 §30031603
SHELL OIL 57441826302
PR NOCANICH EXPRESS
ALAMO RENT-A-C AR

Faprnsnt Thank You-Mabile »
A
BENHANA 30 613 f/'

4
Amaznn Vides O Demand/

EVENT TICKET MSURA&:E

TM "ARRZONA THENTRE CC

HYATT HOTELS F4&H

B BIE24TNI43TA8
em‘t'\r?am You-Mobile
FTARBUCKS #3084 FOUNTAM
LONDGN SOLD \\

GRROLE # 08p44 \\

RE158 PHOEND \\
STARBUCKS #15053 SCOTTS

V'S BARBERSHOR KERLAND \\

KARABLIO! PALACE \\

X,
CHICK-FE A #3246 pS
PANDORA I TERNET RALIC

SOUTHWES 5282478247036
USAIRWAYS 037218301080

SOUTHWES 5262478248215

L T
Amount
2464
$4.28
2218
$18.43
$614.23

~5E820.00

BIB1 AT

41,701 64
§7.30
§3.284.01
$2.42
10451
21976
100,00
53486
54,12
$54.88
.20
378.00

311 20

HLTONGARDENINNIT6

AT
—

LE REFUGE
UBER TECHNOLOGES NG
Paymant Thank You - Wek

POTAELLY 140

$2an.5
S188.2¢0
98,07

16262

RISII015 150 PM

CAQ_0na1
17-4790_0194



EXHIBIT 7
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PRI CETHERS 1500
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EXHIBIT 8
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Olonnor, Mary

Fronm
Sent

-

Yo

£

Sublect:

MO 0031

17-4790_0202
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HOLTZMANYOGEL JOSEFIAK ORCHINSKY PLLC

Agtorneys af Law

45 North FUH Dirive = Suire 100 ¢ Warrenton, VA 20188
January 29, 2018

VIA ELECTRONIC MAIL

Paul Solis, Deputy Chief Counsel
Office of Congressional Ethics
U.S. House of Representatives
425 3rd St. SW, Suite 1110
Washington, DC 20024

Re: Representative David Schweikert/Continued Cooperation
(Review No. 17-4790)

Dear Mr. Solis:

Please accept this correspondence on behalf of Mr. Schweikert as his formal response to the
Office of Congressional Ethics' Request for Information ("RFI") with respect to the above-reference
review. We respectfully request this letter be submitted to the Board.

First and foremost, although as Mr. Brown of your office clarified that Mr. Schweikert was not
the subject of this review, Mr. Schweikert takes this matter very seriously. And he continues to
endeavor to be cooperative.

The RFI asks for an enormous amount of information covering both the official House office and
campaign operations. In short, given the delayed notice of review and the year-end calendar, the actual
amount of time to respond to the RFI was significantly reduced. We appreciate the time constraints
inherent in H. Res. 895 of the 110th Congress. Frankly, however, the RFI does not provide a sufficient
amount of time to retrieve, evaluate, and produce it all.

It bears repeating the Board commenced this matter on November 16, 2017. Mr. Schweikert
received the notice of review on November 27, 2017 (the date of the letter). Consequently, eleven (11)
days of the thirty (30) day preliminary review period already elapsed before notification to Mr.
Schweikert. That left nineteen (19) days to evaluate the nature of the review and the RFI.

As mentioned in our email of December 22nd, the period from November 27, 2017 through the
end of the First Session of this Congress was one of the most intense legislative periods in recent history
due to comprehensive tax reform and the funding bill (among other “must do” year end
legislation). Mr. Schweikert is a member of the Committee on Ways & Means, which as you know, is
the tax writing committee. That placed an even greater workload on him and his staff during this time.
In addition, the second-phase review period coincided with the year end holiday season which further
complicated the response process.

We informed you that the campaign committee recently changed compliance firms to assist
with the response to the RFl. That was due in large part to issues brought to the campaign's attention in

17-4790_0205



the RFI. The new compliance firm simultaneously instituted a review of all compliance standards to
ensure best practices are followed and any errors and irregularities are corrected as part of this process.

It has become clear during the review process that a number of remedial measures need to be
instituted. Mr. Schweikert, this firm and the new compliance firm has strived to move as quickly as
possible.

However, reviewing records to determine how the prior compliance firm processed, paid,
recorded and reported disbursements by the campaign requested in the RFI has taken more time than
originally anticipated. Consequently, the process of identifying the extent of the unwinding and
remediating continues, and it will likely continue beyond January 29, 2018. As understood from your
letter dated December 15, 2017, the second-phase review will terminate on January 29th, unless
extended by the Board.

As part of Mr. Schweikert's continuing cooperation in this matter, Ethics Committee staff has
been contacted, and a self-initiated review of this matter by that Committee has occurred. Mr.
Schweikert's House office staff and campaign staff will continue to work and cooperate diligently with
the Ethics Committee as that process unfolds. That will include, but not be limited to, not only resolving
the issues raised by the RFI but also ensuring the remedial measures are satisfactory to the Ethics
Committee. Additionally, the Ethics Committee staff will be asked to review and evaluate all House
office and campaign practices to make sure they fully compliant with House Rules.

| can tell you that as a good faith effort in that regard, and out of an abundance of caution,
Oliver Schwab will repay out of his personal funds the cost of the Arizona Trip originally paid with MRA
funds. Also, if it is determined any further steps are warranted, such measures shall be taken in
compliance with applicable laws.

We appreciate your understanding. Upon review, if you have any questions, please do not hesitate
to contact me.

Very truly yours,

]ason Torchinsky
Counsel to Mr. Schweikert

Cc: Hon. David Schweikert

Tom Rust, Staff Director & General Counsel
U.S. House Committee on Ethics
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‘ - _ CAPS2016
Wnited States HBouge O Repregentatives

1142006213 VOUCHER COVER SHEET o
Initinting Gffice f%, 1 r-J ....D
Reference Number E
Org Code  AZBESCD  OfficaName THE HONORABLE DAVID SCHWEIKERY R

P

) ’“*. N G
Pavment for Employee “EE 23 m

Vendor/Payee information Payment Information
Yendor or Emp 1D Number 168155 Vendor involce Number R
Vendor Name OLIVER SCHWAB Vendor Invoice Date 12/ 20/2010
Addressbinet Payment Grand Total§ 7408.80
Address Ling Z
Clty 4 ) State. &

: BOC PYGtels) OF SErVICE(S)

i OBoC Sub- Begin End

| Categary BOC Cade | Expense Description Amvunt Service Date | Service Dute

i 25 2527 TRATNING 7400.80  16/23/2016  18/28/2016

i

Comments ... oinccMENT FOR LEADERSHIPD COURSE TO BENEFIT OFFICE A% A WHOLE, NOT PERSONAL
BENEFIT

I oertify (1) maz r?e wove articles hwe, bean received g- oqd condit '}f‘n and yre of the guality and n the qaamxh.r above specified, or the
; med as sjated; (2) that they are m acco ance with the arders therefore; (1) (hat the prices charged are just,
: i fangs w:ﬁ: agrmmml ¢4} that the 'ydr(: for use in my office in.the disc arpe ol my duues and {5) that these are
sub oF payment; {P) this voucher was pmmm dw_mudamc wi Voucherocumentation

AAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAA - A2fee/2e16 (o
veparer Sigaaturs Dinte Meddbr/Chatrman/Officer/Dther Approver 8
Mary 0'Connor Certifies (6yaboveondy. 7 vvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvv

Voucher Prepurer Name

CAOG G652
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1.5, House of Representatives
Expensc Reimbursement Form

Richard Oliver Schwab 16E154 § 7400 Q0
Nome Poyrolf Number (Fitg} Tego! Reimhursemant
Rep. David Schweikent AZOS 12720016
Employing fice Cote Enter Mifsage Rata =» 15 054
— Wasing
Expense Description _ e
Date Expense (i Mileoge, inchide framd o Ponts of fravel, Mifsoge Rote and Mudy of Travsport} Mileage| Amount Rtﬂlm? Pa ”:m:
Lategary ) Theck | Mitho
Derded Expease Deropton Mileoge Deshwntinns yes)
102318 | Tranng Harvard University Leadership Gourse to help From: $ 740000 D Cradt
3 nffice managemant Tg
From % 200 D
2 To:
e 5 000 D
3 Ta . b
from $ 500 [j
P To
From: ? 660 [j
5 T ' i
Frioam.| % . D
& iy
From: $ 500 D
N Yo
Froun 5 06 D
8 o ’
Ftom $ 000 D
2 To |
Frawm, 5 590 [ %
Iy o, 1
From 5 goD 1 s
1i To. i
LS hY .08 | i
32 T ]
Fram $ 000 D
13 T : i
Frcvfn $ dod D
12 fis
Frow: g 000 I:'
13 To |
fram: % _— [:I
1% Vg
Fegirn % 50 m
37 Tor
From 3 80 D
14 g
reem 3 0 a0 ‘
b Ta -
From 0 om r !
2% To
Fromm® g 000 D
b T ’ »
FrGam N 000 [:]
&) To: |
]
2 Yo ’

B 1041116 V1001160

CAC_0853
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18 House of Representatives
Expense Reimbursement Form
sSummary & Signature

Richard Oliver Schwab 150155 % 7.460.00
Mame Poyroll Numiber {FIN} Totol Reimbursement
Fap. David Schweitkert AZ06 AT
Ermployinng Office {late
| Expense Category Subtotal Expense Category Subtotal
| 2101 {aic/bus/train $ 0.00 | 2514 {janitoriat svc) $ 0.00
2108 {odgmg} % 0.00 | 2527 {training) 3 7.400.00
| 2110 {meals $ (.00 | 2601 {auto expenses} $ g9.00
E212 O {car rentai} S 0.00 | 2602 (bottled water} b4 0.00
Ezlzs{gasoime} § 0.00 | 2603 {foud/beverage (non-travel)} $ 0.00
2130 {mileage] 3 0.00 | 2620 {office supplies) 3 0.00
2135 {taxi, parking, tolls) i3 0.00 | 2623 {software <$500) 3 0.00
7788 {rmise travel) 3 000 | 2630 {publications/ref materiali 5 0.00
ST S o0 [ether T 5 000
TE3EG {utiities) § 6 o0
2401 {prisding)} 3 0.00
1813 {insurance} 3 0.06 |
P Total Refmbursement 3 7 400 00

certify that for expenses missing s receipt and aoted onthis form that { made 2 good faith effort to
shtain g copy of the receipt. Addigonally, | complied with all applicable laws and regulations regarding
allowable reimbursable expenses {e.z. 1o aloohol).

iivitontf

Formissing receipty; additional infirmation iz vequived such as the femization of what was purchased and any
other required detil as preseribed in the Vowcher Docromensation Standards for thut type of expense,

i, the undersigned, state st the above expenses were approved and jucurred personally as a result of the
performance of my official duties. For the purpose of mileage reimbursement, 1 understand that *privately-
nwred"” and "privately-leased” vehicles do aot include any vehicle owned or leased by the principal campaign of a
Member, 4 pelitical-action committes, or 3 political party,

\T\Sae

Signature

EfF 101116 V100 160

CAG GE54
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Gimail - Harvard Kennedy Schoot Baccutive Bducation Invoice Page 1 of 2

lml’"'__l Gmail aiver schwes T

Harvard Kennedy School Executive Education Invoice
1 message

EE Finance <l

I
To: Richard Oliver Schwab Jr I
s HARVARD Kennedy School
Exacutive Education

INVOICE
Payment Is dua within 30 days of the invoice date. i admission 1s within 30 days prior to the start of
the program, payment s due upon receipt of the invoice.

Thu, May 26, 2018 at 815 PM

200 £ T — Jnvoice
Richard Schwab Jr : meaice. Number ByBEg T ————
Unfted States Congress ?. nvoice Date 28 May 2016
405 8 1 House Office Buliding : rogram ¥ee Due $7400.00
Washinglon DC 20516 :
United States of America |, ’
i
Program Brogram Participant Pkngram Fee
{.eadershiy in Crigen : Richand Qllver Schwab Ji ’ T400.00

£3 Age 201508 Ape 20T

Program Feo payment must be made in U.S. doliars {USD}). Payment must include Invoice number
and can he mads using one of the following payment methods:

CREDIT CARD
To pay by cradit card, pleass log inte your HKS Exscutive Education socournt and go o the Invoices tab.

CHECK

Payable to Prasident and Fellows of Harvard College
Finange Office

Harvard Kennedy Schoot

79 JFK Shreet. Box 120

Cambridge, MA 02138 USA

BANK WIRE TRANSFER

Account Name: President and Feliows of Harvard College
Bank of America, 100 Federal Shreet, Boston, MA 02110
Bank Account #

ABA F UBAWIRE Transfer Number: _

SWIFT Code #

ACH TRANSFER
Account Name: President and Fefiows of Harvard College
Bank of America, 100 Federal Streetf, Boston, MA 62110

Banic Account #

https:/foail google conymai a0/ ui=2& ik=417b%R 89a& view=pi&ky=labelumead&as=t.. 102972016

CAC_0B57
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Grﬁai‘; - Harvard Kennedy School Bxecutive Education Payment Receipt for invoice 5754... Page 1 of!

. )
Gnail otvar Schwad <

Harvard Kennedy School Executive Educatlon Payment Recsipt for Involce 675461

1 mssssge

Eihance E £, Jun 10, 2016 at 8:41 PN
To: Richerd Glivar Schwab dr 2

IARVERD KEnnedy School
Executive Education
Degr Richind Sohweb Jde

This messaga is to vonfiim the meelpl of your program fee paymant. Your peyment has besn appiiad to Invoics Ysted below.

Dascnption

Amount

aicipant Richard Glivar Scinwad Jr
itnvelos Number: 575481

Progeany. Lesdership i Crises

Program Dates; 03 Apr 2016 - 08 Apr 2018

Tultion Uvolced: = 5% 7400.00

Todat Amour Pald: USH TA00.00

Fayman Date: | 10 Jun 2016

Paynr Richard Sehwal J

408 Cannon Housa Offes Bulcing |Gz

Washingion , DT 20518
Thank you for your paymaent,
Shncorsly,

HKS Exec Ed Fioanoe

78 JFK, Shest, Maibox 73
Cambridge, MA 02138
swaddhhks. harvard. ooy

el B17-406-9000, option 1
Fae: 617-495.2%57

hﬂps:f}maﬂ,googie.camﬁmailftxfi}z"e’ui*-ﬂ&ikztiﬁ'b99889a&view=pt&q:}abei‘:maread&qs#." 10/25/2016

GAO 0558
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Gratl -~ Harvard Kennedy Scheool Executive Education fnvoice

M Gmail

Page 1 of 2

osiver schwab <[

Harvard Kennedy School Executive Education Invoice

1 message

EE Finance <
To: Richard Qliver Schwab Jr<

HARVARDKennedy School

Fxecutive Education

INVOICE

Thu, May 26, 2016 at 915 M

Payraent is due within 30 days of the invoice date. If admission is within 30 days prior 1o the start of
the program, payment s due upon recaipt of the invoice

Bill To invoice

Richard Schwab Jr involcs Number 875451

United Biates Congress invoice Date 26 May 2016

409 Cannon Howvse Office Bubiding Program Fee Due §7400.00

Washington DC 20815

Uprited States of America

Program Program Participant Program Fee
i eadership wn Coses Radvgrd Ol Sohwab Jr 7400 OO

Q& Lpr 2018.04 Apr 2016

Program Fee payment must be made in U.8. dollars {USD}. Payment must include invoice number
and can be made using one of the following payment methods:

CREDIT CARD

To pay by credit card, please log inte your HKS Exscutive Education sccount and go 1o the Invaices tab,

CHECK

Fayable 10 Presudent and Peliows of Harvard College

Finance Office

Harvard Kennedy School
78 JFK Strest, Box 120
Garnbridge, MAL2138 USA

BANK WIRE TRANSFER

Account Name President snd Fellows of Harvard College
Bank of America, 100 Federal Street, Baston, MA 02110

Bank Account #.

I
ABA ! USAWIRE Transfer Number'_
I

SWIFT Code #

ACH TRANSFER

Account Name President and Fellows of Harvard College
Bank of Amerca, 100 Federsd Stresl, Boston. MA 02110

Bank Acocount # _

hitps:Zmatl google comfmatt/u//Tui=

X

i

&ik=47h e 8%k view=pt&g~labelunread&gs=t ..

HI 2972016

CAC_0B5D
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(Ginajl - Harvard Kennedy School Executive Education Invoice Page 2 0f 2

ACH Transfer # (HNGTGNGNG

QOTHER INFORMATION
Email address. exedf@hks harvard edy
Fax number {-517-205.2287
Rarvard Tax 1 0 Number

Harvaed DUNS [N CAGE Cod= = I

REFUND POLICY
Torecewe a refund, you must subrmt & regquest to withdraw from the program sassion vig email to the
Program Director at least twe weeks before the program session stan date

hitpsifmatl google.comAmul/wl w2 & k-4 79 88%a&k viewpt&y~labelunread&gs=t.. 107252016

A 0BED
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Gmail - Harvard Kennedy School Executive Education Payment Receipt for Inveice 5754... Page | of

M Gmail

Harvard Kennedy Schouol Executive Education Payment Receipt for Invoice 575481
¥ message

Fri Jdun 10, 2016 at 8§ 41 2#h

Finance
To. Fachard Chiver Schwab Jr < >

HARVARD Kennedy School

Executive Eduration

qIE

Dear Ricnant Schwab e

Ths message is 4o confirm the recelpt of your program fee payment . Your paymaent has been apphied to nvoice bsted pelow

EDes::rimmn

Aerognt

artopant . Richand Oliver Bchwab Je
Inygice MNumber 575481
Program Leadershipin Cnses

Program Daes 03 Ape 2016 - 08 Apr 2018

Tuntion invoioed,

LGS 7400 00

Tosat Amourd Fad

UBS 7400 G0

iPaymam Catg

10 dun 2018

Fayor Richard Schwab . ir

408 Cannor House Cfice Bubding [ TGN

Washinglon , DT 20515
Thark you for your myment:
Swgetedy,

HES Exec £d Finance

78 JFK Stregt. Manboe 73
Cambndge, MA (2138
egpdddhis harvard edu

Tet, B17-2068-906K), aphion 1
Fax 5174082757

hitps:/mait google conymall/w /a2 &ik~4{7b9e88%a& view=pt&g~label unread & gs=t...

10292016

GAG 0561
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